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U Tuzli, septembar 2021. godine 

 

NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla 

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu. (Intoniranje himne Bosne i Hercegovine.) Poštovani 

vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram devetu 

redovnu sjednicu Gradskog vijeća  Tuzla.  

 Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje  30 

od ukupnog broja vijećnika. 

 Za današnju sjednicu svoj izostanak je najavio sljedeći vijećnik Aleksandar Vujadinović 

predlažem da mu opravdamo odsustvo. 

Podsjećam vijećnike da su svi klubovi vijećnika dobili stenograme, a svaki vijećnik je, uz 

materijale za današnju sjednicu, dobio i skraćenu verziju zapisnika sa 8. redovne sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla, održane 31. avgusta 2021. godine. 

 Da li ima primjedbi na stenogram i zapisnik sa 8. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, 

održane 31. 8. 2021. godine? I zamolit ću Janju, sad ćemo glasati, pošto imamo problem sa 

sistemom, glasat ćemo dizanjem ruku. Pa evo, ko je za, molim da digne ruku?  

 Ima li neko protiv? (1) Ima li suzdržanih? (Nema.) 

 Konstatujem da su stenogram i skraćena verzija zapisnika s 8. redovne sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla, održane 31. 8. 2021. godine, usvojeni sa 28 glasova za, jedan protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

Za današnju 9. sjednicu Gradskog vijeća Tuzla predlažem dnevni red koji ste dobili u 

materijalu za sjednicu: 

 

D N E V N I  R E D  

  

 - Usvajanje Skraćene verzije Zapisnika sa osme redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, 

održane 31. 8. 2021. godine  

      1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE   

      2. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

 a) ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 

1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE 

 b) ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

2021. GODINU 

       3. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRISTUPANJU IZRADI 

REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE „TOPOLICA“ U TUZLI  

  4. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O NAZIVIMA 

ULICA I TRGOVA U GRADU TUZLA I NASELJIMA NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRIBAVLJANJU NEKRETNINE U 

VLASNIŠTVO GRADA TUZLE NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU 

SAGLASNOSTI ZA ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRIBAVLJAVNJU NEKRETNINE U 

VLASNIŠTVO GRADA TUZLE 

 6. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  
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 a) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Logosoft d.o.o Sarajevo  

 b) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem građana Moto klub „Tuzla“  

 c) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem građana „Draft teatar“  

 d) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem „Kreativna radionica“  

 e) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem „Humanitarna organizacija Lotosice“ 

 f) Odluke o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom Federalnoj upravi 

policije  

 7. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA 

PRIVREMENO IMENOVANJE NA UPRAŽNJENA MJESTA ČLANOVA NADZORNOG 

ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG KAPITALA U JP RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR 

TUZLA – INKUBATOR „LIPNICA“ D.O.O. TUZLA 

 8. RAZMATRANJE INFORMACIJE O AKTIVNOSTIMA CRVENOG KRIŽA GRADA 

TUZLE NA ANIMIRANJU GRAĐANA I ORGANIZOVANJU AKCIJA DOBROVOLJNOG 

DARIVANJA KRVI NA PODRUČJU GRADA TUZLE  

      9. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU JAVNIH 

I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2019. 

GODINU I IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI 

JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2020. GODINU: 

  a) JP BIT CENTAR D.O.O. TUZLA 

  b) JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA 

  c) JP RPC TUZLA – INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA 

    10. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JU NARODNA I 

UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2018. GODINU, 

IZVJEŠTAJA O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA ZA 2019. GODINU I IZVJEŠTAJA O RADU JU NARODNA I 

UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2020. GODINU  

 11. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JU CENTAR ZA 

KULTURU TUZLA ZA 2019. GODINU I IZVJEŠTAJA O RADU JU CENTAR ZA KULTURU 

TUZLA ZA 2020. GODINU  

 12. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 13. TEKUĆA PITANJA 

  
 

U poslovničkom roku gradonačelnik Grada Tuzle je dostavio prijedlog da se u dnevni red 

9. redovne sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE I DONOŠENJE 

ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINA NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU 

SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRODAJI. 

 Prijedlog za dopunu dnevnog reda kao i prijedlog Odluke ste dobili u materijalu 

podijeljenom neposredno pred početak današnje sjednice. 

 Predlažem da se navedena Odluka razmatra razmatra kao tačka 6. dnevnog reda, a da se 

ostale tačke redoslijedom pomjere. 
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 Stavljam na izjašnjavanje ovaj prijedlog gradonačelnika Grada Tuzle te prijedlog da se ista 

razmatra kao tačka 6. dnevnog reda 9. redovne sjednice Gradskog vijeća dok se ostale tačke 

redoslijedom pomjeraju. (29) Ima li neko protiv? (1) Suzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da je prijedlog gradonačelnika Grada Tuzle da se u dnevni red 9. redovne 

sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE I DONOŠENJE ODLUKE 

O PRODAJI NEKRETNINA NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU SAGLASNOSTI 

NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRODAJI te da se ista razmatra kao tačka 6. dnevnog reda 9. 

redovne sjednice Gradskog vijeća dok se ostale tačke redoslijedom pomjeraju, usvojen sa 29 

glasova za, jedan je bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

U poslovničkom roku Stručna služba Gradskog vijeća je dostavila prijedlog da se u dnevni 

red 9. redovne sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE I 

DONOŠENJE RJEŠENJA O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE POSLOVA 

KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

TUZLA. 

 Prijedlog za dopunu dnevnog reda kao i prijedlog Rješenja ste dobili u materijalu 

podijeljenom neposredno pred početak današnje sjednice. 

 Zamolit ću samo sekretara Gradskog vijeća da pojasni razloge uvrštavanja ove tačke 

dnevnog reda i predlažem da se rješenje razmatra kao tačka 8. dnevnog reda, a ostale tačke da se 

redoslijedom pomjere. Slađana izvolite. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Ja vas sve još jednom pozdravljam, evo ja ću pojasniti. Znači sredstva za rad Gradske 

izborne komisije se nalaze na poziciji Budžeta Grada Tuzla na poziciji Gradskog vijeća.  

 Da bi Gradska izborna komisija mogla raspolagatiovim sredstvima, odnosno da bi mogla 

obavljati poslove koji se odnose na raspolaganje sredstvima potrebno je da Gradsko vijeće 

rješenjem podnese ovlaštenje za obavljanje ovih poslova. Tu se radi o poslovima nabavki, plaćanja, 

zaključivanja ugovora u izbornom periodu sa dodatnim osobljem koje se angažuje za provođenje 

izbornog procesa. Uvijek je bila praksa da Gradsko vijeće rješenjem ovlasti predsjednika i jednog 

člana Gradske izborne komisije za obavljanje ovih poslova.  

 Pošto je u međuvremenu Gradsko vijeće imenovalo na prošloj sjednici Asju Kravić za 

predsjednicu Gradske izborne komisije u međuvremenu je polovinommjeseca stigla i saglasnost 

Centralne izborne komisije na ovo imenovanje, a evo, iskoristit ću priliku da kažem da je Centralna 

izborna komisija dala saglasnost na sva razrješenja i sva imenovanja na zadnje dvije ili tri sjednice 

Gradskog vijeća koja su donesena, tako da je potrebno da se, kako bi naravno predsjednica Izborne 

komisije, mogla potpisivati ugovore, vršiti plaćanja i obavljati druge poslove da se rješenjem 

prenese ovo ovlaštenje sa Gradskog vijeća na predsjednicu ina jednog člana Gradske izborne 

komisije. 

  

NATAŠA PERIĆ 

  

 U redu Slađana. Stavljam na izjašnjavanje ovaj prijedlog Stručne službe Gradskog vijeća te 

prijedlog da se isto razmatra kao tačka 8. dnevnog reda 9. redovne sjednice Gradskog vijeća dok 

se ostale tačke redoslijedom pomjeraju i molim vijećnike da se izjasne. Ko je za? (30) Ko je protiv? 

(Nema.) Ko je suzdržan. (Nema.)  
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Konstujem da je prijedlog Stručne službe Gradskog vijeća da se u dnevni red 9. redovne 

sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE I 

DONOŠENJE RJEŠENJA O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE POSLOVA 

KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

TUZLA te da se ista razmatra kao tačka 8. dnevnog reda 9. redovne sjednice Gradskog vijeća dok 

se ostale tačke redoslijedom pomjeraju, usvojen sa 30 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih.  

 Imamo  još jedan prijedlog za uvrštavanje tačke u dnevni red. Molim sekretara Gradskog 

vijeća da obrazloži ovaj prijedlog.  Znači radi se o Nacrtu Zakona o kulturi koji smo dobili. 

 

SLAĐANA KRAJINA  

  

 Skupština Tuzlanskog kantona je na sjednici koja je održana 19. 9. prihvatila Nacrt Zakona 

o kulturi i isti uputila u javnu raspravu u trajanju od 30 dana. 

 Za provođenje javne rasprave zadruženo je Ministarstvo za sport, kulturu i mlade 

Tuzlanskog kantona. 

 Nama je tek prije dva tri dana dostavljena obavijest o provođenju javne rasprave koja traje 

30 dana i odma po dobijanju te obavijesti i programa javne rasprave, mi smo svim vijećnicima 

mejlom dostavili i programi obavijest i sam nacrt ovog zakona. 

 Ja znam da ste imali  malo vremena da se upoznate sa zakonom i danas ga trebamo uvrstiti 

u dnevni red zato što sve ove zakone koje usvoji Skupština Tuzlanskog kantona se dostavljaju 

opštinama i gradovima kako bi se o njima izjasnili, odnosno kako bi dostavili primjedbe, prijedloge 

i sugestije. Ukoliko niste stigli naravno ne morate danas ni dostavljati primjedbe, uvrstit ćemo ovu 

tačku u dnevni red, a ako budete imali primjedbi, prijedloga i sugestija na sam Nacrt možete ga 

dostaviti najkasnije do 15. oktobra 2021. godine Ministarstvu za kulturu, sport i mlade Tuzlanskog 

kantona. 

 I samo da napomenem, znači ne samo vijećnicima mi smo odmah dostavili obavijesti i 

program javne rasprave i sam nacrt i ustanovama kulture čiji je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla 

dostavili smo isto tako i Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu Grada Tuzla i našoj 

Komisiji Gradskog vijeća za kulturu i očuvanje kulturno-istorijskog i prirodnog naslijeđa kako bi 

se i one uključile u ovu javnu raspravu i dostavile resornom Ministarstvu primjedbe i prijedloge. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala vam. Stavljam na izjašnjavanje RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O 

KULTURI da se uvrsti kao tačka 14. dnevnog reda, a da se ostale tačke redoslijedom pomjere.  

 Ko je za? (30) Ko je protiv? (Nema.) Ko je suzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da je za prijedlog da se u dnevni red današnje 9. redovne sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla kao tačka 14. uvrsti RASPRAVA O NACRTU ZAKONAN O KULTURI a da se 

ostale tačke redoslijedom pomjere usvojen sa 30 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

Nikica Vidović, vijećnik Hrvatske demokratske zajednice BiH – HDZ BiH, je predložio da 

se u dnevni red 9. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti tačka pod nazivom Razmatranje 

i usvajanje zaključka o učinjenom oko usaglašavanja novog Statuta Grada Tuzle sa statutima 

mjesnih zajednica i do koje je faze došlo navedeno ako znamo da će uskoro proći 6 mjeseci. 

Kolegij Gradskog vijeća Tuzla je na sjednici održanoj 21. 9. 2021. godine razmatrao navedeni 

prijedlog te isti nije prihvatio. 
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 Pitam vijećnika Nikicu Vidovića je li ostajete pri ovom? (Da.) 

 Dobro. Ništa. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog vijećnika Nikice Vidovića. Možete. 

 

NIKICA VIDOVIĆ  - vijećik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Poštovanje, pošto prvi put se javljam sve vas lijepo pozdravljam, službe, vijećnike i 

vijećnice i naravno sve one koji nas prate putem društveni mreža ili video snimka. 

 Razlog za ovo je vrlo jednostavan. Mi, kao HDZ Bosne i Hercegovine, smo po trenutnom 

stanju oštećena strana jer, evo ponovit ću kratko da ne bi se ponavljao svaki put isto. Mi smo u 

prethodni devet godina četri godine izbivali iz mjesni zajednica i to nam stvarno ne prihvaćamo u 

budućnosti. 

 Kada smo usvojili Statut, fino smo svi zajedno  ovde  usvojili da ćemo sve usaglasiti do šest 

mjeseci. 

 Ono što želim danas podcrtati ne bih volio da neko optuži ili da to pritisak radi prema 

nadležnim službama ili nekome od osoblja u Gradskoj upravi ili nekome. 

 Definitivno stavljam veliku pozornost na nas vijećnike i na gradsku večinu i one koji trebaju 

odlučiti kada i kako će izgledati ta pravila i statuti mjesni zajednica. 

 Vrlo jednostavan proces koji se mogao uraditi, ali mi trenutno svi smo upoznati da nemamo 

informacija da je Statut usaglašen i mislim da u 60-tak dana koliko je preostalo ili manje 40 i nešto 

dana nećemo stići ovo. 

 Ja samo želim da se o tome porazgovara ovde, želim da, ako smatrate da nećemo na tome 

raditi da se to ljudima kaže. Ja, kao zainteresirana strana, vrlo mi je bitno da znam da od ovoga 

neće biti ništa i da znam postupiti ubuduće. 

 Ono što ja, poznavajući, brzinu ovoga i ovo što se u politici događa i to je u javnosti a ja bi 

volio da me demantirate da o ovome niko živ ne razmišlja, pogotovo u večini, ja neću ulazitiu 

razloge zbog čega netko iz večine ili od politički aktera ili oni koji nisu više u politici formalnim 

predstavnicima politički stranaka želim to samo da se javno kaže da neće proć, da ne možemo se 

usaglasit.  

 Mislim da naše stanovništvo to definitivno zanima. Zanima ljude koji žive u mjesnoj 

zajednici. Zanima ljude kojima smo dozvolili da izađu, bez obzira na političku pripadnost u mjesnoj 

zajednici na izbore, a i nas kao HDZ Bosne i Hercegovine izuzetno zanima zato što već evo sad će 

i godinu dana poslije izbora ne možemo ući u savjete jer se ne slažemo sa rezultatima koji ne 

odražavaju političku volju stanovništva koji tu živi, ne odražava broj zastupnika u mjesnim 

zajednicama i to želimo promijeniti. 

 Evo uzeli smo sebi da nećemo ni biti u savjetima računajući da će ti izbori nekad biti i svi 

ti ljudi daju ogroman doprinos i puno su leđa savili ovih devet godina i mislim da to treba prekinuti 

da znamo kako idemo na izbore.  

 Ponavljam, ovde nije bitno i ne želim ili ako jeste samo do političke volje samo želim da se 

to javi, jer ja kao politički predstavnik u ovom Vijeću ne mogu to ljudima u mjesnim zajednicama 

objasniti. 

 I u gradu se ne može objasniti da mi ne možemo usaglasiti tri četri dokumenta i da se izbori 

održe. Toliko. Evo za sva pitanja sam tu.  

 Volio bi da se o ovoj točki raspravlja. Mi nećemo donijeti ništa spektakularno. Znamo da 

večina će donijeti od 16 ruku pravila kako ćemo izaći na izbore, ali mi je žao da informacije koje 

su evo i prema politici da nismo i ne želimo poduzeti. Ja potićem evo ovom prigodom i vijećnike i 

neovisne i stranačke da izađemo i iznađemo zajedničko rješenje i izađemo na izbore. 
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 Da ispotujemo to i da adakta stavimo ovo i da se bavimo možda nekim drugim stvarima da 

ne gubimo mjesece i mjesece na ovo. 

 Ponavljam i zahvaljujem se statut je usvojen  ali mislim da implementaciju njega kao 

glavnog dokumenta grada Tuzla nemamo (nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.) Hvala.. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Nikice Vidovića. Je li ovo sad funkcioniše, 

znači glasamo znači samo da vas podsjetim 1 je za, 2 je protiv i 3 suzdržan. 

 Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Nikice Vidovića da se uvrsti tačka pod nazivom 

razmatranje i usvajanje zaključka o učinjenom oko usaglašavanja novog Statuta Grada Tuzle sa 

statutima mjesnih zajednica i do koje je faze došlo navedeno ako znamo da će uskoro proći 6 

mjeseci. Molim vijećnike da glasaju. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da prijedlog Nikice Vidovića nije dobio potrebnu večinu 10 vijećnika je 

glasalo za, nije bilo protiv i 19 suzdržanih. 

Vijećnik Admir Čavalić, vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu, je u poslovničkom roku 

dostavio prijedlog da se u dnevni red 9. redovne sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom 

RAZMATRANJE IMPLEMENTACIJE STATUTA GRADA TUZLE. 

Prijedlog vijećnika Čavalića ste dobili u materijalu podijeljenom neposredno pred početak današnje 

sjednice. 

 

Vijećniče Čavaliću ukoiko imate potrebu da obrazložite. Izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

 Hvala puno predsjedavajuća. Dakle slično, kao što je uvaženi vijećnik Nikica malorije 

obrazložio, ja smatram da trebamo podhitno krenuti sa razmatranjem implementacije Statuta Grada 

Tuzla. 

 Nema smisla da mi imamo dokument Statuta kao takav a da ne implementiramo sve odredbe 

navedenog. 

 Ovo se, prije svega, odnosi na usvajanje statuta mjesni zajednica, ali i neki drugi radnji koje 

su potrebne kako bi se proveli izbori u mjesnim zajednicama. 

 Bojim se, ako ne usvojim statute mjesni zajednica, do Nove godine da u narednoj 

budžetskoj godini nećemo moći planirati sredstva za provođenje izbora u mjesnim  zajednicama. 

 Mislim da svi mi želimo da se izbori u mjesnim zajednicama provedu. Ne  mogu zaista da 

zamislim da neko u ovom gradu, bilo da je riječ o Gradskom vijeću, grdonačelniku ili bilo kome 

drugom želi da opstruira provođenje ti izbora i da želi da uguši mjesnu demokratiju. 

 Pored toga dakle bilo bi dobro i evo ovde ja podržavam da razmatramo i neka druga pitanja 

poput npr. izbora nove dopredsjedavajuće ili dopredsjedavajućeg shodno dakle Statutu Grada 

Tuzla. Apsolutno podržavam navedeno i mislim čak da ovdje ima dosta vijećnika koji bi rado da 

podrže datu inicijativu tako da ih pozivam da glasaju za ovo. 

 Takođe vezano za raniju inicijativu kolege Nikice predlažem da imamo vanrednu sjednicu 

po osnovu ovog pitanja, dakle implementacije Statuta Grada Tuzla i predlažem da skupimo potpise 

za navedeno. Hvala. 

  

NATAŠA PERIĆ 
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 Hvala Admire. Prije nego krenemo na glasanje samo ću zamoliti Slađanu Krajinu ispred  

Stručne službe Gradskog vijeća  da da kratku informaciju vezane za preduzete aktivnosti vezane 

za Statut i ovo što ste predložili i vi i vijećnik Nikica Vidović. Izvolite Slađana. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Evo ja sam maloprije hjela da pojasnim ali ne stigoh pošto je odmah stavljeno na raspravu. 

 Znači, viznate daje Statut usvojen na sjednici koja je održana 27. maja, objavljen je u 

Glasniku od 28. maja 2021. godine i članom 169. je propisano da je rok za donošenje odluke o 

uređivanju izbornog procesa za savjete mjesni zajednica šest mjeseci. 

 Što znači stupio je na snagu 8 dana od dana objavljivanja to je 5. novembra. Što se tiče svih 

ovih pripremnih radnji ja moram reči da je Stručna služba Gradskog vijeća na čelu sa rukovodiocem 

gospođicom Medihom Nuhbegović pripremila sve akte koji se tiču uređenja procesa izbora savjeta 

mjesnih zajednica i obrazac statuta mjesni zajednica i odluku o registraciji i odluku o pečatima, 

odluku o načinu provođenja izbora u mjesnoj zajednici. 

 Mi smo o ovom razgovarali već na Kolegiju koji je održan osam dana prije ove sjednice 

kada smo usaglašavali dnevni red i načelno je dogovoreno da se u oktobru održi da li tematska 

sjednica ili nešto a naravno prije toga ćemo mi imati i tematsku sjednicu Kolegija pa će se razmotriti 

svi ovi prijedlozi koje je pripremila Stručna služba.  

 Ja sam shvatila da je tako dogovoreno na Kolegiju da će se već na oktobarskoj sjednici. 

(NATAŠA PERIĆ - Jeste na oktobarskoj i novembarskoj jedan dio znači procedure kako budu 

nalagale. ) 

 Naravno Kolegij bit će dostavljeni svi ovi prijedlozi. Izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala puno na objašnjenju. Ja povlaćim dakle ovvu datu dopunu dnevnog reda. Nema 

smisla ako će bitiu oktobru i novembru. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

U oktobru i novembru. Dobro. Hvala. 

Konstatujem da je vijećnik Admir Ćavalić povukao prijedlog da se razmatra implementacija 

Statuta Grada Tuzla na današnjoj sjednici. Hvala. 

Vijećnik Admir Ćavalić je imao slijedeći prijedlog, to je RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA 

NADZORNIH ODBORA IMENOVANIH ISPRED GRADA TUZLA. Izivolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala puno predsjedavajuća, dakle, moj pravni tim je dobio Uredbu o vršenju ovlaštenja u 

privrednim društvima sa učešćem državnog kapitala iz nadležnosti Tuzlanskokg kantona i opština 

i gradova na području Tuzlanskog kantona kojim se definiše da članovi Nadzornog odbora moraju 

svaka tri mjeseca dostavljati izvještaje o vlastitom radu prema kantonalnoj dakle Skupštini, a 

takođe prema opštinskim i gradskim vijećima. 
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 Bojim se da mi dakle kršimo odredbe ove Uredbe u smislu, ja koliko se sjećam nismo ni 

jednom dobili izuzev kada su izvještaji o radu pa se to kao propratni materijal stavi izvještaj 

nadzornog odbora. 

 Zamolio bi da danas uvrstite ovu tačku dnevnog reda čisto kako bi donijeli zaključak da 

ubuduće nadzorni odbori koji su imenovani ispred Grada Tuzla moraju u roku od tri mjeseca, dakle 

svaka tri mjeseca dostavljati izvještaje o radu nama Gradskom vijeću kako je propisano Uredbom 

o vršenju ovlaštenja u privrednim društvima sa učešćem državnog kapitala iz nadležnosti 

Tuzlanskog kantona i opština i gradova na području Tuzlanskog kantona. 

 Posebno napominjem da su članovi nadzorni odbora morali učiti napamet ovu Uredbu i ovo 

znaju dakle, ali evo nismo dobivali te izvještaje ili od gradske službe nama ne dolaze ti izvještaji. 

 Dakle, mora se svaka tri mjeseca podnijeti izvještaj o radu nadzornog odbora i zamolio bi 

da se ova tačka uvrsti čisto bez rasprave, nemamo šta raspravljati o tome, kako bi usvojili zaključak 

da se to ubuduće bude praksa navedeno.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Stavljam na izjašnjavanje. Molim Mensure izvolite. 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Tražim pauzu od pet minuta samo.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Pauza pet minuta. (Pauza.) 

 Nastavljamo s radom. Izvolite Admire. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

  

Dakle, za ostale vijećnike, dogovorili smo se da se ovo pitanje razmatra na Kolegiju i da 

dobijemo informaciju nadležne službe da li nadzorni odbori dostavljaju ove izvještaje svaka tri 

mjeseca, da li prate ovu Uredbu tako da ćemo ovo raspravljati na narednom Kolegiju i ja shodno 

tome odustajem dakle od dopune dnevnog reda. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vam Admire. Ostanite još. Vaš slijedeći prijedlog je da se u dnevni red 9. redovne 

sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE PUTNE IZOLIRANOSTI 

TUZLE U ODNOSU NA OSTALE VEĆE GRADOVE U FBIH. Izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala puno predsjedavajuća. Prije nekoliko sedmica održani su sastanci predstavnika 

Grada, Kantona, predstavnika Brčko Distrikta susjednog Orašja i slično koji su dakle uputili 

svojevrsnu inicijativu da se uradi putna deblokada Tuzle. Odnosno da se riješi pitanje putne 

izoliranosti našeg grada u odnosu na ostale veće gradove u Federaciji Bosne i Hercegovine 
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konkretno. Dakle, vi znate da mi nemamo niti jedan kilometar auto puta, ne grade se brze ceste i 

to svakako predstavlja problem razumijevajući da smo industrijski kanton industrijski grad. 

 Ono što je meni zasmetalo jeste da se nigdje ne spominje dakle podrška Gradskog vijeća 

izbog toga predlažem da se uvrsti ova tačka dnevnog reda  čisto kako bismo mi kao Gradsko vijeće 

se uključili u taj proces, dali punu podršku gradonačelniku, premijeru Tuzlanskog kantona i kako 

bi se čuo naš glas u Federaciji Bosne i Hercegovine na nivou federalnog Parlamenta. 

 Dakle, to je jedini razlog zašto predlažem da se ovo uvrsti u okviru dnevnog reda. Mislim 

da ne bi imali neke polemike u vezi navedenog, samo bi u formi zaključka dakle, naveli da se treba 

čim prije krenuti sa izgradnjom auto cesteTuzla-Brčko-Orašje, brze ceste Tuzla-Sarajevo i neki 

drugi projekata koji su bitni za naš grad. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Pauza dvije minute. (Pauza.) Nastavljamo s radom. 

 Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Admira Čavalića, dnevni red kao tačka 14. uvrsti 

RAZMATRANJE PUTNE IZOLIRANOSTI TUZLE U ODNOSU NA OSTALE VEĆE 

GRADOVE U Federaciji BIH. 

 Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je prijedlog vijećnika Admira Čavalića, da se u dnevni red pod tačkom 14. 

uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE PUTNE IZOLIRANOSTI TUZLE U ODNOSU NA 

OSTALE VEĆE GRADOVE U Federacije Bosne i Hercegovine usvojen sa 28 glasova za, nije bilo 

protiv i nije bilo suzdržanih, a ostale tačke se redoslijedom pomjeraju.. 

 

  Stavljam na izjašnjavanje predloženi i dopunjeni dnevni red u cjelini.Molim vijećnike da 

se izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je predloženi izmijenjeni i dopunjeni dnevni red u cjelini usvojen sa 28 

glasova za, nije bilo protiv i jedan suzdržan glas: 

 

D N E V N I   R E D 
 

- Usvajanje Skraćene verzije Zapisnika sa osme redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla,  

održane 31. 8. 2021. godine  

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE   

2. a) ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE 

        b) ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE 

ZA 2021. GODINU 

3. ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI REGULACIONOG PLANA PROSTORNE 

CJELINE „TOPOLICA“ U TUZLI  

4. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAZIVIMA ULICA I TRGOVA U GRADU 

TUZLA I NASELJIMA NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

5. ODLUKA O PRIBAVLJANJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVO GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU  SAGLASNOSTI ZA ZAKLJUČENJE 

UGOVORA O PRIBAVLJANJU  NEKRETNINE U VLASNIŠTVO GRADA TUZLE  
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6. ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINA NEPOSREDNOM POGODBOM I 

DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRODAJI  

7. a) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne 

prostorije sa Logosoft d.o.o Sarajevo  

         b) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne 

prostorije sa Udruženjem građana Moto klub „Tuzla“  

         c) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne 

prostorije sa Udruženjem građana „Draft teatar“  

       d) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne 

prostorije sa Udruženjem „Kreativna radionica“  

     e) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Udruženjem „Humanitarna organizacija Lotosice“ 

  f) Odluka o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom Federalnoj 

upravi policije  

8. RJEŠENJE O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE POSLOVA 

KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

TUZLA 

9. ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

NA UPRAŽNJENA MJESTA ČLANOVA NADZORNOG ODBORA IZ REDA 

DRŽAVNOG KAPITALA U JP RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR TUZLA – 

INKUBATOR „LIPNICA“ D.O.O. TUZLA 

10. INFORMACIJA O AKTIVNOSTIMA CRVENOG KRIŽA GRADA TUZLE NA 

ANIMIRANJU GRAĐANA I ORGANIZOVANJU AKCIJA DOBROVOLJNOG 

DARIVANJA KRVI NA PODRUČJU GRADA TUZLE  

11. IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI 

JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2019. GODINU I IZVJEŠTAJA O 

RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI 

SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2020. GODINU: 

         a) JP BIT CENTAR D.O.O. TUZLA 

         b) JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA 

         c) JP RPC TUZLA – INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA 

12. IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA 

“DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2018. GODINU, IZVJEŠTAJA O RADU JU NARODNA I 

UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2019. GODINU I 

IZVJEŠTAJA O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA ZA 2020. GODINU  

13. IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2019. GODINU 

I IZVJEŠTAJA O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2020. GODINU  

14. RAZMATRANJE PUTNE IZOLIRANOSTI TUZLE U ODNOSU NA OSTALE 

VEĆE GRADOVE U FBIH 

15. RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O KULTURI 

16. IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

17. TEKUĆA PITANJA 

 

 Prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda: 

 



12 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

 

Zamoit ću vijećnike obzirom da danas raspravljamo o rebalansu Budžeta da svoja pitanja i 

inicijative izlažu na način da samo pročitaju pitanje i ako je u pitanju inicijativa znači najkraće što 

može jer i po Poslovniku je 30 minuta predviđeno, ako prođe 30 minuta ja ću prekinuti izlaganje 

ostalih vijećnika. Pa molim da budete konstruktivni i da završimo ovu tačku predviđenu prema 

poslovničkom roku. 

Prelazimo na VIJEĆNIČKA PITANJA 

 Vijećnik Anel Ibeljić. Izvolite. 

 

ANEL IBELJIĆ  

 

 Prilažem pitanja. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Vijećnik Senad Mehmedinović, PDA. Izvolite. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

 Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica. 

Kada će se izvršiti neophodna adaptacija i čišćenje potoka Tušanj? 

 Drugo pitanje. Kada će se uraditi put u naselju Mandići na području mjesne zajednice 

Tušanj i biti riješena dugogodišnja blokada od strane Rudnika soli. 

 Treće pitanje. Mada sam danas dobio neke odgovore. Glasi. Zašto mi ne dostavljate 

odgovore na sva vijećnička pitanja? 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Slijedeća vijećnička pitanja vijećnica Selma Ćatibušić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

 Dobar dan svima. Prvo vijećničko pitanje. Sa koliko garažnih mjesta raspolaže Grad 

Tuzla, na kojim lokacijama se ona nalaze, pod kojim cijenama se ta mjesta izdaju, pod kojim 

uslovima je regulisano izdavanje tj. odluka ili rješenje da li se dalje prati da li dolazi do određeni 

zloupotreba? 

 Drugo vijećničko pitanje. Koliko je maksimalan broj članova koji mogu biti u Komisiji za 

kapitalne projekte GAP? Zato što su trenutno 22 plus sa tendencijom rasta. 

 Treće vijećničko pitanje. Zbog čega nije otvoren stadion Tušanj za rekreativce u vrijeme 

koje je definisano na oglasnoj ploči, ako su utakmice tek naveče? Hvala.  

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 
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 U redu. Hvala. Slijedeće vijećničko pitanje ,odnosno pitanja, vijećnik Nikica Vidović, 

HDZ. Izvolite. 

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske stranke 

 

 Postavit ću tri pitanja. Evo u kratkim varijantama. 

 Kada će grad Tuzla započeti nastavak projekta asfaltiranje puteva u mjesnoj zajednici 

Husino. Kratko: 

 Ulica Strane – naselje Miljanovići u dužini od cca 200 m. 

 Ulica Husinske bune, zaseok Šimići u dužini od cca 120 m i 

 Ulica Husinskih Branitelja, zaseok Studenac u dužini cca 200 m. 

 Drugo pitanje. Kada će Grad Tuzla započet realzaciju projekta postavljanja sijaličnih 

mjesta u naselju Par Selo od Osnovne škole Pasci (Područna škola Par Selo) do rotora prema 

Aerodromu Tuzla, te kada će biti završena dokumentacija za mogućnost izrade nogostupa na istoj 

relaciji? 

 Treče pitanje Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica. 

 Kada će Grad Tuzla započeti realizaciju prijekta sanacije udarnih rupa u naselju Breze i 

Poljana? Navedena putna infrastruktura je prepuna udarnih rupa, podrobljenog asfalta i potrebna 

je žurna sanacija. Mnoge dionice nisu desetak godina sanirane.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Slijedeća vijećnička pitanja. Admir Ćavalić. Izvolite. 

 

ADMIR ČAVALIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

 Hvala predsjedavajuća. Prvo pitanje. Šta uzrokuje nesnosan smrad rijeke Jale na Ircu i da 

li se radi bilo šta na identificiranju uzroka i rješavanju ovog problema? Brojni građani se žale na 

navedeno. Dakle, zaista osjeti se izuzetan smrad na datoj lokaciji. Volio biodgovor na pitanje ovo 

koje sam postavio. 

 Dalje.  Drugo pitanje. Zamolio bi da mi Javno komunalno preduzeće Komunalac Tuzla za 

period od zasnjih pet godina dostavi tabelarno podatak u koliko navrata su koristili usluge advokata 

u slučajevima tužbe po neplaćenim računima, te da mi dostave podatak koje je advokate JKP 

Komunalac angažovao u slučajevima ovih tužbi za traženi period od pet godina? 

 Treće pitanje. Djelimično sam dobio odgovor od sekretara Gradskog vijeća.  Da li postoji 

Statutom ili drugim aktima definisan rok za usvajanje statuta mjesnih zajednica kada će se 

usvojiti isti i kada će se organizovati izbori u mjesnim zajednicama? Hvala vam puno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Omer Berbić, prilaže. Slijedeće vijećničko pitanje, odnosno pitanja 

vijećnik Damir Muratović. Izvolite. 

 

 

DAMIR MURATOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 
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 Hvala predsjedavajuća. Srdačan pozdrav svima. Zanči prvo ptianje ide JZNU Domu 

zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla na ruke direktora Ustanove. Iz kojih razloga se na Odjeljenju 

medicinske dijagnostike, odnosno Radiologije vraćaju pacijenti iodgađaju pregledi za redovno 

naručene pacijente, koji su mjesecima čekali na pregled, zašto se na očitavanje snimaka standardne 

radiografije čeka mjesecima, te zašto već punih pet godina ne radi ventilacioni sistem na Odjeljenju 

čime se direktno ugrožava zdravlje zaposlenih? 

 Drugo pitanje Službi za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i integraciju 

raseljenih lica. . Tražim da, u skladu sa djelatnošću i funkcijom vaše službe odgovorite u vidu 

tabelarnog pregleda apsolutno za sve službe, ustanove i preduzeća koliko gradskih službi, javnih 

preduzeća i javnih ustanova čiji je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla posjeduje adekvatan pristup 

osobama sa invaliditetom i osobama sa otežanim kretanjem tu mislim uklonjene arhtektonske 

barijere, prilagođen ulaz i izlaz, lift ako suobjekti višespratni i prilagođen toalet. 

 Treće pitanje Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica. U čijoj 

je nadležnosti parcela kod skretanja za naselje Tubesija, a koju je koristila i napustila firma 

Cestotehnik, te ko je odgovoran što se na toj parceli stvorila deponija otpada? 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Damire. Vijećničko pitanje vijećnik Hasib Hirkić. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

 I ja bi da vas sve pozdravim sve. Kratko ću s obzirom da sam dobio već nekakav odgovor 

vezano za statute mjesni zajednica. Član 167. nas i obavezuje znači po Statutu Grada Tuzla da 

izbori se sprovedu u najkraćem mogućem roku od šest mjeseci. S obzirom da je ve prošlo nekih 

četri, evo nadam se da će to na narednom Kolegiju već biti dogovoreno. I mislim da sam optimista 

po tom pitanju s obzirom da je parlamentarna večina već o tome raspravljala. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 Hvala. Da li ima još neko vijećničko pitanje koje nije predao u pisanoj formi? Ako nema 

prelazimo na: 

 VIJEĆNIČKE INICIJATIVE 

 

 Vijećnička inicijativa vijećnik Anel Ibeljić. Izvolite. Ukratko molim vas svi. 

 

ANEL IBELJIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Bit ću kratak. Plaćanje parkinga putem mobilne aplikacije. 

 Obrazloženje. Plaćanje parkinga putem parking automata bi bilo jedino prihvatljivo i 

primjereno rješenje. Međutim unazad deset godina tehnologija naplate parkiramka je mnogo 

napredovala. 

 Kako bi uhvatili korak sa vremenom, predlažem da JKP „Saobraćaj i komunikacije“ d.o.o. 

Tuzla razmotri mogućnost uvođenja naplate parkiranja putem mobilne aplikacije. 

 Plaćanje parkiranja putem mobilne aplikacije ima brojne pogodnosti u odnosu na sadašnji 

način plaćanja, a neki njih su: omogućava plaćanje parkiranja bez naknade jer ne koristi SMS 
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protokol, prihvatljiva je i pogodna za turiste, prihvatljiva i pogodna za poslovne korisnike, imamo 

podsjetnik na vrijeme isteka parkiranja, jednostavnost, veća brzina i pristupačnost, ekološka 

osvještenost. 

 Kao dobar primjer može poslužiti sistem naplate parkinga u susjednoj Republici Hrvatskoj 

putem aplikacije PayDo. 

 Ostale dvije inicijative prilažem. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala. Slijedeća vijećnička inicijativa vijećnik Jusić Nedžad. Jedna u redu. Izvolite. 

 

NEDŽAD JUSIĆ – nezavisni vijećnik iz reda nacionalnih manjina 

 

 Hvala. Poštovana predsjedavajuća, zamjenice predsjedavajuće, kolege i kolegice vijećnici 

i drugi, želim da vas pozdravim i nadam se da će današnja sjednica proći u i za korist građana grada 

Tuzle. 

 U skladu sa Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Tuzla podnosim inicijativu Javnoj 

ustanovi Centar za kulturu Tuzla da u svojoj unutrašnjoj organizaciji predvidi novu organizaconu 

jedinicu koja će raditi isključivo na očuvanju kulturnog identiteta nacionalih manjina ili u postojeće 

organizacione jedinice da se osnuje posebni odjel koji bi isključivo radio na očuvanju kulturnog 

identiteta nacionalnih manjina u graduTuzla za pomenute psolove da se napravi sistematizacija 

radnih mjesta sa novom pozicijom stručni saradnik za očuvanje kulturnog identiteta nacionalnih 

manjina. 

 Ukratko ću obrazložiti zbog čega je ovo potrebno. Potreba sakog naroda, a samim tim i 

nacionalnih manjina da se sistemskiuredi očuvanje kulturnog identiteta u dosadašnjem periodu su 

udruženja nacionalnih manjina kroz određene događaje pokušavali da sačuvaju kulturni identitet 

nacionalni manjina ali su u večini slučajeva imali određene poteškoće. Kada se uredi ova aktivnost 

sa sistemom trajno ćemo sačuvat kulturni identitet nacionalnih manjina u graduTuzla i stim ćemo 

potvrditi da smo jedan od rijetkih gradova u Bosni i Hercegovini koji se brine o nacionalnim 

manjinama a bit ćemo prvi grad u Bosni i Hercegovini i u okruženju koji je to pitanje riješio na 

sistemski način. 

 Odjel za očuvanje kulturnog identiteta nacionalnih manjina u gradu Tuzla će podsticati i 

vršiti koordinaciju aktivnosti nacionalnih manjina u gradu Tuzla na ostvarivanju zajedničkih 

ciljeva i zadataka sa ciljem očuvanja i promocija kulture nacionalnih manjina i siguran sam ukoliko 

se ova inicijativa prihvati od Javne ustanove Centar za kulturu Tuzla, da ćemo poboljšati 

jednostavno  te aktivnosti za očuvanje kulturnog identiteta nacionalnih manjina i pokazat ćemo, 

kažem ponovo želim da napomenem, pokazat ćemo da smo stvarni borci za ostvarivanje prava 

nacionalnih manjina u gradu Tuzla. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala Nedžade. Slijedeće vijećničke inicijative vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

 Prva inicijativa se odnosi na izmjenu i dopunu Poslovnika Gradskog vijeća.  
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 Na sedmoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla održanoj 15. 7. postavio sam vijećničko pitanje 

kada će se izabrati zamjenici predsjedavajućeg Gradkog vijeća Tuzla? 

 Kolegij Gradskog vijeća na desetoj redovnoj sjednici razmotrio je pitanje te dostavio 

slijedeći odgovor. Zamjenici predsjedavajućeg će biti izabrani, nakon što se Poslovnikom 

Gradskog vijeća Tuzla odredi način izbora i broj zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća. 

 U vezi sa navedenim podnosim inicijativu da se do slijedeće sjednice Vijeća pripremi 

prijedlog izmjene i dopune Poslovnika Gradskog vijeća, te uredi način izbora i broj zamjenika 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća. 

 Druga inicijativa je za hitnu sanaciju puteva u mjesnim zajednicama. Pozivam nadležnu 

službu da podhitno izađe na teren i da sagleda stanje na putevima kako u gradskim, a naročito u 

prigradskim mjesnim zajednicama.  

 Veliki broj lokalnih puteva je oštećen s udarnim rupama usljed čega, a zbog zaobilaženja 

istih, može doći do saobraćajnih nesreća. 

 Poznato je da udarne rupe nastaju zbog dotrajalog asfalta i njegove slabe kvalitete, a usljed 

ekstremni uslova tokom  zime dolazi do većeg oštećenja istog. 

 U vezi sa navedenim, a u interesu građana Tuzle i bolji uslova za život očekujem da će 

konačno nadležna služba prepoznati problem i velika neutrošena sredstva za ovu namjenu početi 

ulagati u sanaciju puteva. 

 Iskreno se nadam i vjerujem da mjesna zajednica Kiseljak i njeni građani neće biti 

zaboravljeni jer je i bez padavina putna infrastruktura u jakko lošem stanju. 

 U prilog ovome ide i natpis na tabli koja je postavljena na skretanju od Husina prema 

Kiseljaku na kojoj piše dionica puta je oštećena u dužini od 4000 metara. 

 I treća inicijativa je inicijativa za izgradnju vodovodne mreže u Rasovcu, te rekonstrukciju 

puta pored Rudnika soli i izgradnju trotoara. Zbog vremena ima obrazoženje tako da ne bi sad 

obrazlago. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Zamolit ću i sve ostale vijećnike da skrate obrazloženja. Hala vam Senade. 

 Slijedeća vijećnička inicijativa Miodrag Tanasilović. Izvolite. 

 

MIODRAG TANASILOVIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Ja prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala. Slijedeće vijećničke inicijative Selma Ćatibušić, izvolite. Neka se pripremi vijećnik 

Ćavalić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

 Evo ovako. Ja imam tri inicijative pa ću nastojati da budem što kraća. 

 Prva inicijativa je postavljanje ležećeg policajca u ulici Bećarevac u cilju zaštite ljudski 

života. Zbog prebrze vožnje, nepoštivanja ograničenja, životi stanarki i stanara su  u svakodnevnoj 

opasnosti. 
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 Datuma 5. 8. 2021. godine o ovom je obaviještena i Policijska stanica Istok u čiju nadležnost 

ulazi Bećarevac.  

 Nakon asfaltiranja ceste trotoari za pješake nisu adekvatno riješeni znak stop na početku 

ceste je uklonjen. Neophodno je da se podhitno postavi ležeći policajac i vrati znak stop i ovu 

inicijativu su potpisali stanari i stanarke te zgrade.  

 Druga inicijativa je realizacija ideje plati parking SMS-om na humanitarni broj, koja je ideja 

iz Beograda. 

 Ovo se odnosi zapravo na to da tamo gdje je parking već besplatan obzirom da nemamo 

SMS plaćanje parkinga još uvijek, nadam se da će to uskoro biti. Podržavam inicijativu kolege 

Anela koju smo mi već dostavili. Da tamo gdje je parking već besplatan, postoje table gdje ukoliko 

građani i građanke žele da doniraju na neki humanitarni broj znači da na taj način simbolično plate 

parking. Više sam objasnila ideju i dala sam slikovit prikaz u inicijativi. 

 I treća moja inicijativa na kupovinu prilagođenog ginekološkog stola za žene i djevojke sa 

invaliditetom u Domu zdravlja. To je ujedno i moj Amandman. Moram da napomenem da je 

Komisija za ljudska prava takođe donijela zaključak da se treba kupti ovaj sto i da se treba srediti 

prilaz. 

 Takođe ovu inicijativu podržala su brojna udruženja kao što su Ho-horizonti, Udruženje 

bolja budućnost Tuzla, Udruženje Lotosice, Udruženje Ženska vizija i nadam se da će ovo biti 

usvojeno kao Amandman ili evo kao inicijativa. Kako god. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Slijedeća vijećnička inicijativa Admir Ćavalić. Neka se pripremi vijećnik Nikica 

Vidović. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća. Dakle, prva inicijativa se odnosi na hitno saniranje mosta preko 

rijeke Jale ispred Tehnološkog i Ekonomskog fakulteta Univerziteta u Tuzli. 

 Ja sam obišao ovu lokaciju. Prilažem i fotografije. Dakle, imamo rupe na ovom mostu. 

Nema daski. Pješaci su svakodnevno ugroženi. Posebno zbog toga što sutra 1. oktobara počinje 

akademska godina dakle imat ćemo na stotine, hiljade studenata koji će svakodnevno prelaziti 

preko ovog mosta. Nedo bog da neko stane ovdje da se povrijedi, da se ozlijedi ili slično mislim da 

bi to bilo na teret svih nas. I odgovornosti moralnoj i bilo kakvoj drugoj. Tako da predlažem da se 

podhitno, dakle nadležne službe da izađu na teren i da riješe ovaj drveni most dakle da ga saniraju 

jer je zaista prometan. Juče sam bio, ne možete proći da nema nekog da prolazi paralelno sa vama 

iako je riječ o manjem mostu. 

 Druga inicijativa se odnosi na finansiranje izgradnje jednog mini igrališta, dakle, ne većeg, 

nego mini igrališta za djecu na području mjesne zajednice Tušanj.  

 Dobio sam dopis Mjesne zajednice Tušanj, dakle predsjednika i članova Savjeta Mjesne 

zajednice i 100 potpisa građana koji žele dakle ovo igralište i čak su slikali i lokaciju gdje bi mogla 

ta, to igralište da se napravi i imaju već djeca se igraju, ali nije uređeno dakle to je neka poljana. 

 I zadnja inicijativa se odnosi na izvršavanje sanacije puta, tačnije rupa na potevima oko 

zgrade ulice Alije Izetbegovića, osnosno Aleje Alilje Izetbegovića od broja 13 .prema Mikrostanici 

Bulevar i oko obližnjeg dječijeg igrališta, Maršala Tita 48., 50., 52.  i drugi. 
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 Takođe dostavio sam fotografije gdje možete vidjeti ove rupe su zaista katastrofalne, ulice 

se nalaze u katastrofalnom stanju i ono što je bitno naglasiti nedavno kada je Vodovod i 

kanalizacija radio neke radove  ovdje opet je li običajno nisu sanirali one rupe koje su nastale. 

 Pozivam da se i Vodovod i kanalizacija uključi a takođe nadležne službe. Hvala vam 

puno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Nikica Vidović. Neka se pripremi vijećnik Omer Berbić. 

 

NIKICA VIDOVIĆ 

 

 Pročitat ću tri vijećničke inicijative. Vijećnička inicijativa kojom se inicira žurna sanacija 

prometnice u naselju Husino put prema tzv. klizištu ulica Zvonka Cerića od Instituta prema 

Husinu. 

 Kratko obrazloženje. Vijećničkom inicijativom se inicira poduzimanje radnji u gradu 

Tuzla ili ako je potrebno da Grad aplicira prema višim razinama vlasti kako bi se navedena 

prevažna prometna komunikacija što prije sanirala. 

 Druga vijećnička inicijativa kojom se inicira poduzimanje radnji i izradi idejni projekata za 

rješavanje vodooskrbe visinski zona i zona grada bez pitke vode. 

 Iniciramo istraživanje postojeći izvora vode, izrade novi bušotina, kaptaža i slično kako bi 

riješili vodu za Gornju Obodnicu, Breške, Donju Obodnicu, Lipnicu i Dragunju. 

 Kratko obrazloženje. Iniciramo istraživanje postojeći izvora vode, izrade novi bušotina 

kaptaža za navedena već naselja. Poznato je da se radi na zajedničkom projektu Tuzle i Srebrenika 

za rješavanje dijela vodooskrbe, što pozdravljamo, ali nije dostatno da se riješi Dragunja i Donja 

Obodnica, a ne govorimo o ostalim navedenim naseljima. 

 Iniciramo iskorištenje vode Majevice. Plasman prema navedenim lokacijama korištenje 

vode sa više strana izvora čime ćemo povečati kapacitete i količinu.  

 Napominjemo da, osim što voda potrebna domaćinstvima,  poznato je da imamo uzgoj stoke 

na navedenim lokalitetima, težimo seoskom turizmu, rekreaciji i slično što je naravno nemoguće 

bez vodenog resursa. 

 I treća vijećnička inicijativa kojm se inicira poduzimanje radnji kako bi se pomoglo 

stanovništvu Par Sela, Pasaca i Ljubača u rješavanju česti nestanaka struje električne energije. 

 O navedenom problemu su upoznati mnogi, ali je potrebno uključivanje gradonačelnika i 

Gradskog vijeća. 

 Obrazloženje. Česti nestanci električne energije struje tzv. u navedenim naseljima stvaraju 

velike probleme velikom broju stanovnika. 

 Stanovnici su poduzeli mnoge aktivnosti. Obratili se mnogim institucijama i smatramo da 

se Grad mora više uključiti i svojim nadležnostima pomoći i stati uz njih. 

 Takođe razgovarano je sa gradonačelnikom a ovom inicijativom se inicira veće uključivanje 

gradonačelnika i gradski vijećnica i vijećnika, da se ovaj problem što prije riješi. 

Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 
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 U redu. Hvala. Vijećnik Omer Berbić, prilaže tri inicijative. Slijedeća viježnička inicijativa 

vijećnik Admir Hasanbašić. Izvolite. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Poštovana predsjedavajuća, uvaženi gosti, cijenjeni predstavnici meidja, drage koleginice i 

kolege sva vas srdačno pozdravljam i želim nam ugodan rad na današnjoj sjednici Gradskog vijeća. 

 Za danas sam pripremio tri vijećničke inicijative. Prva vijećnička inicijativa je za 

postavljanje street workout sprava na lokaciji DTV Partizan u mjesnoj zajednici Kreka. 

 druga vijećnička inicijativa je za proširenje prostorni kapaciteta Javne ustanove za 

predškolski odgoj i vaspitanje Naše dijete Tuzla u objektu tzv. male škole Javne ustanove Osnovne 

škole Simin Han Tuzla, za realizaciju programa predškolskog odgoja i obrazovanja. i treća 

inicijativa za nabavku potapajuće pumpe za bunar iz koga se vodom snabdijevaju Ambulanta, Dom 

kulture i prostorije Mjesne zajednice u Breškama zaista ovdje ću morati pročitati kratko 

obrazloženje. 

 Prije godinu dana je nastao kvar na pumpi koja omogućava da se objekat Ambulante, Doma 

kulture i prostorija Mjesne zajednice Breška snabdijeva vodom. 

 Od tada do danas ovaj problem nije riješen te su građani primorani da na alternativan način 

obezbijede snabdijevanje ovih objekata vodom. 

 Posebno je kritično kada je u pitanju Ambulanta gdje je medicinsko osoblje primorano da 

radi i pruža usluge građanima u  neprihvatljivim uslovima. 

 Smatram da je urgentno pristupiti rješavanju ovog problema za koji je potrebno izdvojiti 

minimalna finansijska sredstva u iznosu od oko 500 KM. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnička inicijativa Ana Pejić. Prilaže. I vijećnička inicijativa Alen Kapidžić, 

takođe prilaže. Vijećnica Sabiha Mujkanović Mujačić. Neka se pripremi vijećnik Damir Muratović. 

(Prilažem.) I ti prilažeš. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Ja ću samo ukratko. Znači, ja podnosim inicijativu da se Javnom 

preduzeću Centralno grijanje d.d. omogući izrada projekata za građane koji planiraju svoje objekte 

spojiti na sistem centralnog grijanja. 

 Zašto? Zato što Centralno grijanje to do sada nije radilo. Znači isključivo privatni projektant 

i na ovaj način bi se pogodovalo isključivo građanima. 

 Dakle, cijena koja se nudi građanima od strane privatni projektanata je visoka i nije niti 

jednim aktom regulirana, nego je formiranje iste u rukama privatni projektanata. 

 Centralno grijanje, kao javno preduzeće, mora biti na usluzi građanima. Mora formirati 

najnižu cijenu koja će biti prihvatljiva našim građanima, našem standardu života i naš je zadatak 

da uštedimo novac našim građanima i gdje god možemo iskoristimo naša javna preduzeća i javne 

ustanove maksimalno. Hvala. 

 

NATAŠE PERIĆ 
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 Hvala Sabiha. Slijedeća vijećnička inicijativa vijećnik Omer Delalić. Izvolite. 

 

OMER DELALIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Hvala predsjedavajuća i ja ću ukratko. Inicijativa za ponovno otvaranje Muzeja soli u Tuzli. 

Radi se o objektu koji je Komisija za očuvanje nacionalni spomenika Bosne i Hercegovine 

proglasila nacionalnim spomenikom Bosne i Hercegovine.  

 Dalje obrazloženje prilažem. 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 U redu Hvala. Vijećnik Hasib Hirkić. Nije tu. Prilaže. Dobro. Ima li još neko neku 

inicijtivu? Ako ne, dajem pauzu od deset minuta da provjetrimo malo prostoriju. (Pauza.) 

Nastavljamo s radom. 

 

 Prelazimo na drugu tačku Dnevnog reda: 

 

a) ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE 

        b) ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE 

ZA 2021. GODINU 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za budžet i finansije. 

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose i klubovi vijećnika. 

 Podsjećam vijećnike da su u dopuni materijala, podijeljenih neposredno pred početak 

današnje sjednice Gradskog vijeća, dobili i Mišljenje Ministarstva finansija Tuzlanskog kantona, 

broj 07/1-11-20220/21 od 24. 9. 2021. godine, o usklađenosti planiranih prihoda i primitaka i 

planiranog tekućeg bilansa iskazanih u prijedlogu izmjena i dopuna Budžeta Grada Tuzla za 2021. 

godinu sa članom 33. stav 2. Zakona o budžetima u Federaciji Bosne i Hercegovine kojim je 

propisano da su "općinske i gradske službe za finansije, prije dostavljanja nacrta odnosno 

prijedloga budžeta, općinskom odnosnom gradskom vijeću, obavezne pribaviti mišljenje 

kantonalnog ministarstva finansija u vezi s planiranim prihodima i primicima i primjene fiskalnog 

pravila“. 

 Obavještavam vijećnike da je Jasmin Imamović, gradonačelnik Grada Tuzle, dostavio 

Amandman na Odluku o izmjenama i dopunama Budžeta Grada Tuzla za period 1. 1. do 31. 12. 

2021. godine.  

Amandman gradonačelnika Grada Tuzle ste dobili u dopuni materijala. 

Podsjećam vijećnike da Amandman predlagača postaje sastavni dio Odluke i o istom se ne 

izjašnjava. 

Takođe obavještavam vijećnike da su Selma Ćatibušić, vijećnica Platforme za progres i 

Admir Čavalić, vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu, dostavili amandmane na Odluku o 

izmjenama i dopunama Budžeta Grada Tuzla za period 1. 1. do 31. 12. 2021. godine. 

Amandmane vijećnice Ćatibušić i vijećnika Čavalića ste takođe dobili u dopuni materijala. 
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Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla predlagač 

ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Ima. 

Molim gospođu Suadu Isaković, Pomoćnika Gradonačelnika za budžet i finansije da da 

uvodno izlaganje. Molim vas da stavite maske. 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik gradonačelnika za budžet i 

       finansije 

 Pozdravljam sve prisutne. I evo, danas je na Dnevnom redu a) ODLUKA O IZMJENAMA 

I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE i ovo 

je u ovoj budžetskoj, odnosno kalendarskoj godini prvi puta da se vrše izmjene i dopune usvojenog 

Budžeta Grada Tuzla za 2021. godinu. 

 I evo, ovim izmjenama i dopunama Budžeta iznos Budžeta predlaže se njegovo povečanje 

u ukupnom iznosu od 2.275.311,50 maraka. Od čega se na povečanje prihoda i primitaka u Budžetu 

odnosi 1.286.073,09 maraka iliusvojeni prihodi se predlaže njihovo povečanje za 2,43% , a razlika 

do 2.275.000 odnosi se na neraspoređeni dio suficita iz 2020. godine u iznosu od 989.238,41 marka. 

 Podsjetit ću vijećnike da smo mi Budžet Grada Tuzle usvojili u februaru mjersecu kada još 

uvijek nije bio okončan završni račun Budžeta. Tada je izvršena procjena viška prihoda nad 

rashodima i kao takva unesena u Budžet međutim, procjena je jedno, a ostvarenje drugo. 

 I evo znači ostalo je neraspoređeno 989.238 maraka koje se ovom Odlukom predlažu 

rasporediti u Budžet Grada Tuzle. 

 Više je razloga zašto se od strane predlagača predlaže ova odluka a određeni znači faktori 

u dijelu prihoda su uticali na to daje potrebno i izvršiti rebalans Budžeta, a takođe i potrebe koje se 

finansiraju iz Budžeta Grada Tuzla su zahtijevale određene korekcije u odnosu na usvojeni Budžet, 

pa evo i na ovoj samoj sjednici u prvoj tačci Dnevnog reda kod Tekućih pitanja i kod inicijativa 

vidjeli smo nekoliko vijećnika je već dalo inicijativu ili postavilo vijećničko pitanje u vezi sa 

tekućim održavanjem komunalne infrastrukture što je inače i kod usvajanja Budžeta bilo 

postavljeno kao pitanje nedostatka sredstava, ali obzirom na raspoloživi nivo sredstava, prilikom 

usvajanja Budžeta nije se moglo drugačije odlučiti. 

 Međutim, evo sada povečanje prihoda daje mogućnost da se znači stvore preduslovi da se 

nastavi tekuće održavanje barem u dijelu koji će zadovoljiti sve građane grada Tuzle, a optimalno, 

vjerovatno bi nam trebalo jako puno više sredstava da bi optimalno zadovoljili sve potrebe koje se 

traže od strane građana, odnosno vijećnika kao njihovih predstavnika. 

 U dijelu prihoda u ovoj odluci kojom se predlaže izmjena budžeta već sam rekla da je 

nekoliko razloga prvi i osnovni razlog za izmjene su nove revidirane projekcije prihoda od 

direktnnih i indirektnih poreza koje smo zaprimili u Službu početkom juna mjeseca ove godine i 

kojima se prihodi od direktni poreza povečavaju za 912.900 maraka, a prihodi od indirektni poreza 

za dodatnih 338.356 maraka. 

 Mi prilikom projekcije ovih prihoda moramo koristiti znači projekcije dostavljene od strane 

Ministarstva i u tom pravcu se i pribavlja mišljenje od strane  Ministarstva i vidjeli smo da smo 

dobili pozitivno mišljenje jer nismo ni drugačije mogli postupiti prilikom predlaganja visine 

prihoda od poreza na dohodak i od PDV-a. 

 Takođe kao uvećanje sredstava budžeta uključen je i neraspoređeni dio suficita iz 2020. 

godine. U dijelu obrazloženja vam je detaljno dato podaci vezani za ostvareni suficit u 2020. godini. 

On je iznosio 10.124.521 marku. 
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 Prilikom usvajanja Budžeta raspoređeno je 9.135.283 marke. A neraspoređeni iznos od 

989.238,41 KM predlaže se rasporediti ovom odlukom. 

 Takođe smo, analiza Budžeta se vrši takoreči svakodnevno i ona je pokazala da ćemo imati 

određeni dizbalans u ostvarenju određenih prihoda u odnosu na planirane imi smo ovom odlukom 

izvršili i prijedlog izmjena određenih prihoda, a oni se, prije svega, odnose na prihode koji se 

ostvaruju po osnovu različitih odluka odnosno po osnovu odluka Gradskog vijeća kojima se daje u 

zakup poslovni prostori ili zauzimanje javnih površina. Vi znate da je Gradsko vijeće krajem aprila 

mjeseca ove godine u cilju pomoći obrtnicima i ostalim korisnicima prava po zakupa i po osnovu 

zauzimanja površina oslobodila znači plaćanja od naknade za period od pet mjeseci i to od 1. 5. 

zaključno sa 31. 10. što je uticalo da se prethodno planirani prihodi po ovom osnovu neće ostvariti 

i u tom smislu je i izvršeno umanjenje ovih prihoda. Znači na ovaj način se pomoglo obrtnicima sa 

područja grada Tuzla i drugim korisnicima ovih prava da prevaziđu određene posljedice koje su 

izazvane pandemijom korona virusa. 

 Osim ovih izmjena u dijelu prihoda takođe je od strane gradski službi su izvršene procjene 

za određene naknade za koje investitori prvenstveno ostvaruju prava kao što je dobijanje 

građevinski dozvola tako da je procijenjeno da će se prihodi po osnovu rente ostvariti u iznosu 

većem za 500.000 maraka nego što je predviđeno usvojenim Budžetom. 

A prihodi po osnovu legalizacije sa dodatnih 45.000 maraka. 

 S druge strane od strane Službe za geodetske poslove koja upravlja gradskim zemljištem, 

odnosno vrši poslove iz nadležnosti Grada Tuzla vezano za dodjelu i raspisivanje konkursa oko 

gradskog građevinskog zemljišta je procijenjeno da neće biti većih prodaja i dodjela tako da se ova 

pozicija smanjuje za 919.000 maraka i predviđa se njeno ostvarenje od 350.000 maraka. 

 Osim ovih promjena u Budžet smo unijeli i sredstva po osnovu grantova koje ćemo dobiti 

od strane Tuzlanskog kantona, a tiču se konkretnih projekata koji su odobreni od strane Kantona i 

to za sanaciju biciklističko-pješačke staze u iznosu od 70.600 maraka i za projekat energetske 

efikasnosti u svrhu unapređenja rada kompleksa Panonski jezera u iznosu od 50.000 maraka. 

 Sve ovo nabrojano uticaloje da se naš usvojeni Budžet poveča za dodatnih 2.275.311 

maraka. I ta sredstva se ovom odlukom planiraju rasporediti za finansiranje nadležnosti, odnosno 

poslova i aktivnosti iz nadležnosti Grada kao jedinice lokalne samouprave, a najviše od ovih 

sredstava se predlaže usmjeriti u finansiranje tekućeg održavanja komunalne infrastrukture.  

 Za ove namjene iz Budžeta se predviđa izdvojiti ukupno samo malo, znači dodatno se 

povečava budžet Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica za 1.276.041 

marka. A to je 56,53% od ukupno raspoređenih sredstava od ukupnog povečanja. 

 Najveći iznos od ovog se planira usmjeriti za poslove tekućeg održavanja puteva. Evo već 

je u nekoliko navrata i na ovom Gradskom vijeću i naranijim sjednicama Gradskog vijeća se 

postavljaju pitanja oko održavanja putne infrastrukture na području grada Tuzla. Vama je poznato 

da je krajem proljeća smo imali jedno jako nevrijeme u mjesnim zajednicama Obodnica, Lipnica i 

da u tom periodu su se morala neplanirano izdvojiti značajnija sredstva sa ove budžetske pozicije, 

tako da se već u julu mjesecu ostalo bez sredstava na ovoj poziciji i znači neko je ovdje rekao da 

konačno počnu realizovat. Služba je znači realizovala već usvojena sredstva u Budžetu i trenutno 

se ne vrši održavanje do momenta dok se ne poveča oba pozicija to bi znači trebalo bitina ovoj 

sjednici Gradskog vijeća. I već od ponedeljka bi ova sredstva mogla biti operativna.  

 Takođe je na ranijim sjednicama Gradskog vijeća su često pominjan projekat rekonstrukcije 

i održavanja trotoara. Ja se sjećam da je na prošloj sjednici neko rekao da se radi o veoma dobrom 

projektu ali da je ove godine veoma malo sredstava izdvojeno, ali naš budžet je tako bio ograničen 
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da je tako bilo, međutim, sad se ukazala prilika i na trotoare, umjesto na do sad planiranih 100.000 

maraka, predlaže se da se doda 350.000  maraka. 

 Napimminjem da je za ove radove su provedene javne nabavke i sklopljeni okvirni 

sporazumi tako da je odmah moguće krenuti u realizaciju ovih sredstava ukoliko naravno Gradsko 

vijeće usvoji ovako predloženu budžet, ili barem u ovom dijelu. 

 Osim, veoma važno od strane Službe za komunalne poslove je izkazana i potreba da se 

obezbijede dodatna sredstva za održavanje i čišćenje vodotoka i to je jedan posao koji je neophodan 

da ne bi nastajale dalje štete ukoliko dođe i do bujičnih poplava takođe da dođe do bujičnih poplava 

a i takođe redovno održavanje vodotoka je potreba da se ne bi  znači u nekoj budućnosti stvarale 

štete okolnom zemljištu a i objektima koji se nalaze okolo puteva. 

 Osim ovog u dijelu komunalne infrastrukture imamo i druga sredstva koja su predviđena za 

troškove zajedničke komunalne potrošnje. Iznosi su tačno navedeni, ja sam samo sad rekla ova tri 

najznačajnija i u samom obrazloženju znači imate svaku izmjenu koja je predviđena u Budžetu. 

 U dijelu Službe za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu imamo izmjene 

Budžeta u dijelu sredstava koja se odnose na dodatna sredstva kojim se omogućava da naša javna 

preduzeća i javne ustanove koje obavljaju javnu funkciju u gradu Tuzla, do kraja godine mogu 

znači uredno obavljati svoje aktivnosti i da ne dođu u tešku situaciju evo radi se o nekoliko javnih 

ustanova i javnih preduzeća i ukupno je preko 200.000 maraka povećan Budžet ove Službe, a 

najveći dio znači odnosi se za transfere prema ovim javnim preduzećima čiji je osnivač Grad Tuzla. 

 Takođe su se i povečala sredstva za jednokratne socijalne pomoći. Iznos, Grad Tuzla u 

svom Budžetu godinama predviđa značajan iznos za različite vidove socijalnih pomoći i za različite 

kategorije, ali evo broj zahtjeva se povečava i u tom smislu Služba se obratila sa zahtjevom, 

obzirom da je skoro već utrošila sva predviđena sredstva Budžetom a do kraja godine imamo još 

četri mjeseca da se obezbijede dodatna sredstva što je i učinjeno u prijedlogu ove odluke. 

 Ovo su znači najznačajnije izmjene koje su predložene obzirom da je sve napisano u 

obrazloženju da ja ne bi dalje detalje obrazlagala. Ukoliko bude pitanja ja ću odgovoriti. 

 Evo predsjedavajuća je već rekla da je uz ovu odluku gradonačelnik uložio na ovu odluku 

svoj Amandman koji je postao i sastavni dio, a Amandman se tiče znači obezbjeđenja pitke vode 

za mjesne zajednice zbog nestašice. Već je u prijedlogu odluke bio uvrđen iznos od 10.000 

međutim, Služba civilne zaštite, je, a nakon usvajanja odluke zbog nepromijenjenih okolnosti, 

odnosno meteorološke situacije jer su se očekivale kiše za svaki slučaj tražila da se rezervišu još 

dodatna sredstva da bi i naredni mjesec mogli snabdijevati, odnosno u narednom periodu 

snabdijevati mjesnezajednice pitkom vodom i to je bio razlog zašto je nakon donesenog prijedlog 

odluke, gradonačelnik predložio i dodatni Amandman. Osim dodatnih 10.000. 

 Osim ovog prijedloga ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA 

TUZLE imamo i prijedlog b) ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA 

GRADA TUZLE ZA 2021. GODINU a iz razloga što je u ovoj odluci predloženo da se Muzeju 

istočne Bosne dodijeli grant od Grada Tuzla u iznosu 100.000 KM i tako omogući završetak prve 

faze rekonstrukcije objekta u kojem je smješten Muzej istočne Bosne, a Tuzlanski kanton je 

obezbijedio 150.000 maraka, a obzirom da je Grad Tuzla je predstavljen u samom Muzeju sa 

velikim brojem zbirki koji znači daju različite podatke o gradu Tuzla i da je to institucija u stvari 

koja predstavlja i grad Tuzlu, odlučeno je da se u Budžetu predloži ovaj grant i u tom smislu je 

potrebno dopuniti i odluku kojom se definiše način utroška sredstava, odnosno sa Muzejom će se 

skloiti ugovor u kojem će se definisati obaveze, način kakoće Muzej trošiti, pravdati i prava i 

obaveze korisnika sredstava sa Službom koja je nosilac ovih sredstava u Budžetu. 

 Eto ja toliko  i hvala. 



24 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 Hvala gospođi Suadi. 

 

SUADA ISAKOVIĆ 

 

 Samo još izvinjavam se. (Ništa izvolite.) Obzirom da je na Budžet, na ovu odluku došlo 

određeni broj Amandmana od strane vijećnika, gradonačelnik, kao predlagač, će se izjasniti o 

dostavljenim Amandmanima. Eto hvala. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ    

 

 Malo kasnije. Vi ćete sada uvodno izlaganje. Može. Izvolite. Gradonačelnik Jasmin  

Imamović. Izvolite. Hvala Suada. 

  

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle 

 

 Dame i gospodo vijećnici, gospođice i gospođe predsjedavajući dakle, Budžet smo donijeli 

uglavnom na osnovu projekcije Ministarstva. Mi smo znali da je Ministarstvu teško praviti 

projekciju na početku godine. Očekivali smo najmanje jedan rebalans u ovoj godini jer smo znali 

da će projekcija Ministarstva biti drugačija nakon šest mjeseci. 

 I naravno da smo se nadali da će biti povoljnija po nas. Da će prihodi biti veći, a ne 

umanjeni. A i da je umanjen prihod morali bismo praviti rebalans. 

 Sad imamo nove revidirane prihode od Ministarstva i sad imamo priliku. Ovom ranijom 

projekcijom mi nismo predvidjeli dovoljno sredstava npr. za neke stvari koje predviđamo ovdje. 

Pa možda bi za udarne rupe, održavanje trotoara i cesta ovo koje su neki vijećnici spominjali i bilo 

dovoljno sredstva da krajem šestog mjeseca nismo imali užasnu poplavu gdje smo puno para 

potrošili u predjelu Doknja i Breški za održavnje cesta, trotoara, vodotoka.  

 Dalje, ukazala nam se prilika za Muzej. Naime, 2004. godine Gradsko vijeće Tuzle je na 

moj prijedlog dodijelilo zgradu Muzeju. Grad da bi bio Gradom mora imati Biblioteku, mora imati 

Pozorište, mora imati Galeriju i mora imati Muzej. 

 Mi imamo veliki fundus ali nikada Muzej nije imao svoju zgradu. Jedno je vrijeme i ovdje 

bilo sjedište Muzeja. I možemo dugo nabrajati gdje su sve preseljavani dragocijeni eksponati širom 

Tuzle. I ukazala nam se prilika da to bude zgrada starog Internog. 

 Godinama pokušavamo ubijediti kanton jer vidite vi koji turisti dolaze. Koji gosti dolaze. 

Samo strahujemo da ne kaže neki ambasador, volio bih da vidim muzej. 

 A Muzej je u jako lošoj zgradi. I evo uspjeli smo ispregovarati saVladom Kantona da  oni 

izdvoje sredstva i mi da izdvojimo sredstva jer je muzej u Tuzli Muzej istočne Bosne tako da se 

napokon može izfinansirati u ovoj i idućoj godini da imamo muzej na ponos svih nas. A  jako 

potreban, jako potreban i sistemu obrazovanja da  možemo djecu iz osnovnih i srednjih škola, sa 

fakulteta i goste grada odvesti i pokazati naše bogato kulturno i istorijsko naslijeđe. A kulturno 

naslijeđe prirodno naslijeđe i ljudi su glavni faktori razvoja svakoga društva. 
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 Evo ja ću početi od Amandmana. Uglavnom su Amandmani nekoliko Amandmana od 

gospodina Ćavalića i jedan Amandman od gospođice Ćatibušić. 

 Pa ću krenuti od ova tri Amandmana koja se tiču redomata. Gospodin Ćavalić je. Molim. 

(NATAŠA PERIĆ  - Ništa nastavite vi.) 

 Podnjeo, radi se zapravo o jednom po mom mišljenju, defakto se radi o jednom 

Amandmanu u tri varijante jer se tiče redomata. 

 Evo jedan kaže Amandman od ova tri, kaže da se ugovorene usluge sa ugovoreni usluga 

smanji 20 hiljada to su Ugovorene usluge za poslove gradonačelnika. 

 Pa hoću da vam kažem koja je namjena bila ti 20.000. 

Prvo Ugovorene usluge su troškovi za manifestacije evo sada ćemo, evo da iskoristim priliku dakle 

neće biti, da ne bi neko pogriješio radi inercije u Pozorištu Svečana sjednica Vijeća nego će biti u 

BKC-u zbog mjera korone, da je veća sala, bit će hor itd. 

 Treba obezbijediti za manifestacije i vijence i cvijeće itd. Treba obezbijediti, dočekati goste. 

Imat ćemo u gostima i bivšeg predsjednika Hrvatske, Počasnog građanina Tuzle. Treba nam to u 

aktuelnoj situaciji. Da nas neko iz Hrvatske tako važan u tim odnosima BiH i Hrvatske podrži. 

 Dalje, doći će nam dva velika istoričara Akademik Ivo Golstein i profesor  sa Kembridža 

Marko Atla Huare da govori o značaju antifašizma. A Marko Attila Hoare posebno o značaju 

oslobođenja Tuzle u 2. svjetskom ratu za čitav prostor bivše Jugoslavije.  

 To je velika prilika da čujemo dva velika naučnika da imamo to snimljeno da to koristimo 

u budućnosti. 

 To će biti prvoga u 14 sati. 1. oktobra da znate. U kući Ateljeu Ismet Mujezinović. 

 Moramo dati u Savez gradova i općina članarinu 12.000 maraka. Moramo platiti notarske 

usluge, a nikada ne znamo kada će doći do situacije da se potpisuje neki ugovor koji mora ovjeriti 

notar. 

 Troškove oglašavanja. Te 20 godina obezbjeđujemo paketiće za djecu, vežemo sve vjerske 

praznike i negdje u decembru obiđemo djecu sa posebnim potrebama kojoj smo dodali i djecu bez 

roditeljskog staranja. Oni nama prirede program, mi njima podijelimo paketiće. 

 Zatim plaćati kotizacije za stručno usavršavanje za seminare i ovo 20.000 s etiče novog 

Bosansko-turskog riječnika. 

 Molim vas. Bosanski jezik se na najbezobrazniji način negira. Neko podlo i šutno neko 

otvoreno i drsko kao Milorad Dodik. 

 Hoću da kažem da smo mi objavili 2001. 2011. i sada povodom 2021. naime, Bosansko-

turski riječnik je objavljen 1631. i ove godine je 390 godina od objavljivanja prvog izdanja 

Bosansko-turskog riječnika, a objavio ga je Tuzlak Muhamed Hevai Uskufi. 

 Moramo se izboriti spomeničkom kulturom, manifestacionom kulturom protiv negiranja 

bosanskog jezika. 

 Negiranje bosanskog jezika je negiranje i Bosne i Hercegovine. Pokušat ćemo ove godine 

da se proširimo, možda to bude manje od 20.000. Da radimo zajedno sa Sarajevom, jer tamo će 

više medija to da zapazi pa naši mediji, pa njihovi medijji da zapaze. 

 Naime, bosanski jezik postoji od kad postoji Bosna. Namjerno kažem Bosna jer ona se tek 

u vremenu Austro-ugarske zove Bosna i Hercegovina. 

 Pismo Srednjevjekovne Bosne na kojem su pisane povelje banova i kraljeva bosanskih je 

bosanćica. Kojega jezika pismo može biti bosanćica, osim bosanskoga jezika. 

 Poslije srednjeg vijeka dolazi Osmanski period kada na bosanskom dvoru je bosanski jezik 

jedan  od  službenih jezika na osmanskom dvoru.  
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 Onda Austro-ugarska 2007. godine (1907.) 1907. ukida dekretom bosanski jezik, a imenu 

Bosna dodaje i Hercegovina. Sad smo mi jedina zemlja u Evropi koja ima veznik. Šta će veznik pa 

jel se može odvezati? (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ima li ovo smisla?) (NATAŠA PERIĆ – 

Nemojte molim vas upadati. Nemojte molim vas upadati. Nemojte, niste dobili riječ.) (ZIJAH 

RIFATBEGOVIĆ - Gradonačelnik drži nama ovdje čas istorije.) 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Pa obrazlaže. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Izvinite molim vas. Imamo mi svoje vrijeme.) 

 Pa imate svoje vrijeme došli ste na Vijeće. Nemojte se molim vas ubacivati niste dobili 

riječ. Budite civilizovani. Molim vas ponašajte se civilizovano. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Drži 

čas istorije, a nije kompetentan. Možda je u međuvremenu posao istoričar.) Nemojte dobacivati, 

nemojte vi mene upozoravati. Obrazlaže zašto je važno. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ - Ponašam se. 

Ovo je Budžet) 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Ja molim doktora Rifatbegovića da svoju mržnju prema meni nekako suzbije da mi da 

priliku da odgovorim na Amandman. Jer mi je jako stalo. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ja ne 

dozvoljavam da zloupotrebljavate moje vrijeme i moju inteligenciju.) (Vijećnik Zijah Rifatbegović 

govori istovremeno sa predsjedavajućim Gradskog vijeća bez uključenog mikrofona i bez dobijene 

riječi op.a.) 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ako ste došli na Vijeće onda planirajte da ostanete koliko treba. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

– Vi držite nama predavanje ovdje. Vi držite nama predavanje o istoriji bosanskog jezika.)  

Molim vas. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Jako mi je stalo da gospodina Ćavalića, kojeg jako poštujem, ubijedim da povuće 

Amandman i zato obrazlažem ovako široko. (Vijećnik Rifatbegović govori istovremeno sa 

gradonačelnikom bez uključenog mikrofona i dobijene riječi op.a.) 

  

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 Molim vas nemojte dobacivati. Niste dobili riječ. Što ne smijem dozvolit? 

Šta ne smijem dozvolit? (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Na nekom privatnom skupu da se ovako 

ponaša.) 

 Molim vas gradonačelnik ima pravo na obrazloženje. Nemojte niste dobili riječ. Nemojte 

dobacivati s mjesta,c upozoravam vas. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ima ali u skladu sa tačkom 

Dnevnog reda.) 

Nemojte dobacivati s mjesta. Upozoravam vas. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ponašajte se.) 

 Ponašajte se vi vi upadate u riječ. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Vi ste njemu pustili.) 
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JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Ja se nadam da ćemo promijeniti Poslovnik gdje će ovakvi incidenti biti zabranjeni. (ZIJAH 

RIFATBEGOVIĆ –Vi sebe korigujte. Morate vi sebe korigovati.) 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vas. Gradonačelniče nastavite. ((ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Možete misliti kako bi 

izgledalo da ja sad počnem pričati o stvarima koje nisu tačka Dnevnog reda?) 

 Pa stvarno, nije to na nivou. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – A vaše je na nivou? Ovo što on 

radi je na nivou?) Pa ne možete tako. Je li nekog vrijeđa? Je li upada u riječ?  

(ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Razumijem ja zašto se vi tako postavljate niste vi zato krivi nego je 

kriv taj neki pedagoški odgoj. To je to.) 

Dobro eto ako razumijete Sačuvajte svoje mišljenje za sebe. 

 Gradonačelniče nastavite. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Dakle, treba nam riječnik bosanskog jezika. Da sam stigo nazvati Ćavalića da mu kažem da 

su to pare za to namijenjene mislim da ovog Amandmana ne bi ni bilo. 

 Imamo namjeru praviti Kuću bosanskog jezika. Radi se dakle o najstarijem južno 

slavenskom riječniku štokavskog naslijeđa u Evropi. Štokavskog narječja u Evropi. Ovaj hrvatski 

Fausta Vrančića je stariji ali on je čakavskog narječja, a ovaj srpski Vuka Karadžića je mlađi 200 

godina. 

 I mi, objavljivanjem ovog riječnika repliciramo onima koji nam negiraju bosanski jezik. 

 Dalje isto redomat govori se sa smanjenju o smanjenju stavke sa RTV – 7. Dakle, Budžet 

Televizije kantona je 2.300.000 maraka. Budžet RTV – 7 je 555.000 maraka. Radnici, uposlenici 

RTV-7 imaju ubjedljivo dakle, za jedno 200 maraka manje plate nego što su plate u svim drugim 

javnim preduzećima i javnim ustanovama. I smatramo da to treba balansirati.  

 Ovaj slijedeći vezano za redomat je Transfer za rad Mejdana. Oni ne mogu, mi moramo. 

Ne mogu plate podijeliti, ne može funkcionisati Mejdan, dakle nismo mi odredili Mejdanu ni fening 

para više. 

 Nego onoliko koliko smo morali da ne dođe do ugrožavanja procesa dakle Rukometnog 

kluba, Košarkaškog i drugi klubova da ne nabrajam sve klubove koji koriste Mejdan. 

 I zato želim ova tri Amandmana da, kao obrađivač, odbijem, uz napomenu da sam dobio 

pismo Doma zdravlja 16 itd. da ne čitam datuma 16. 3. 2021. gdje Dom zdravlja navodi da su od 

početka pandemije i da je i sad tako otvorili 29 prijemno-trijažni punktova. Sedam u sjedištu i 22 

izvan sjedišta Ustanove u ovim područnim ambulantama. 

Da je prosječan broj ulazaka pacijenata u Ustanovu u zadnji pet mjeseci oko tri hiljade dnevno,  a 

u Biohemijski labaratorij od 300 do 500 pacijenata dnevno. Da svi timovi porodične medicine su 

dobili dnevne termine zakazivanja labaratorijski pretraga i sad je nabrojani sati da vas ovdje ne 

opterečujem i da unutar svakog termina, zbog prirode bolesti pacijenta redoslijed podložan 

promjeni djeca, trudnice, onkološki pacijenti, hitna stanja, dijabetes, RVI, boračka populacija i 

ostali i da s obzirom na gore navedeno ne postoji mogućnost organizovanja redoslijeda ulazaka na 

način putem koga se radi putem redomata. 
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To je odgovor Doma zdravlja. 

Ja dakle, ova tri Amandmana, ne mogu da prihvatim. Što se tiče ovog četvrtog Amandmana 

gdje se predlaže da se naknade savjetima mjesnih zajednica dodatno smanje pa da se da iskoristi 

nova budžetska stavka ekonomskog naziva tekući grant za finansiranje projekata mjesnih 

zajednica. Još jedan Amandman se tiče toga, pa da kažem odmah. Dakle, n emožemo po Zakonu o 

budžetu odrediti grant mjesnim zajednicama.  

Mjesne zajednice su dio Gradske uprave prema Odluci o organizaciji uprave i ne može 

Gradska uprava sama sebi dati grant. 

Dalje, opet je grant za digitalnu transformaciju. Dakle, ja ne sporim da treba digitalna 

transformacija. Mi treba da uložimo dosta sredstava za digitalnu transformaciju i mi ulažemo 

sredstva u digitalnu transformaciju. Sada zavisno od toga koje su nam mogućnosti. Da li možemo 

ili ne možemo utvrditi baš potrebni iznos.  

I ovo je opet da se smanji sa Stručne službe Gradonačelnika a rekao sam odakle bi se 

smanjilo. 

I isto tako  za projekte mjesnih zajednica. Dakle hoće da se smanji Tržnicama i  pijacama. 

I njima je ovo uslov da mogu da rade. Da mogu da prime plate. Jer su oni pandemijom jako ranjeni. 

Pijace. 

Opet tekući grant za finansiranje projekata mjesnih zajednica, dakle ne može sam sebi 

Gradska uprava dati, neda Zakon o budžetu. A ugrozili bismo pijace. 

Ovdje imamo vezano za 100.000 se predlaže za Roditeljsku kuću za smještaj djece koja su 

u procesu liječenja od raka i njihovih roditelja. Želim ovo da napomenem, a da se skine od Nerde. 

Ne možemo od Nerde jer smo zajedno sa njima osvojili pare od Evropske unije za Ilinćicu i 

moramo to da realizujemo. 

Dalje, isto je ovo za RTV-7  i isto je za Tržnice i pijace i za rad Mejdana što sam rekao 

maloprije. Dakle, gledamo odakle to skidamo.  

Što se tiče Roditeljske kuće mi smo dobili, želim da i to znate 2016-te godine ovaj Grad je 

izfinansirao Onkološko odjeljenje. Našao način da izfinansira Onkološko odjeljenje. Našao način 

2016-te. Službe i ja smo okupili sve građevinske firme i zamolili ih da neko od njih projektuje da 

neko od njih uradi vodu neko podove, neko prozore itd. i organizovali smo neprekidni rad 

višemjesečni rad i izdvojili neto para iz Budžeta i Onkološko odjeljenje je završeno.  

A mi smo dobili, mi želimo da pratimo stanje u ovoj oblasti ali smo dobili informaciju da 

su već obezbjeđena finansijska sredstva za samu zgradu, ali da nisu za dalje poslovanje te zgrade. 

Za dalje poslovanje te zgrade, kada ona bude, za njenu održivost. Kada ona bude izgrađena. 

E za održivost imamo vremena. Za održivost zgrade imamo vremena u Budžetu o kojem ćemo 

pričati u 12-tom mjesecu da govorimo, pa je to, samo to razlog odbijanja Amandmana. Pare su 

obezbijedili za zgradu. Nisu, nakon gradnje zgrade, za njenu održivost. E tu će trebati pare iz 

Budžeta. A tu ćemo se dogovoriti i nema nikoga ko će biti protiv toga. 

I ima Amandman, iz tog razloga i ovaj Amandman odbijam. I ima amandman gospođice 

Selme Ćatibušić vezan za ginekološki sto. 

Mi smo zatražili informaciju od Doma zdravlja i dobili smo pismo broj 16-42-19-2/21 od 

27. 9. 2021. godine gdje oni kažu. Ja ću samo kraj pisma pročitati da me neko bahat i nekulturan 

ne bi prekinuo. Samo ću kratko. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Molim vas suzdržite se od takvih 

komentara. Vi šutite na ovo je li?) 

 

NATAŠA PERIĆ 
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 Nemojte dobacivati molim vas. Nije nikog imenovao. Što se vi javljate? (ZIJAH 

RIFATBEGOVIĆ – Suzdržite se od takvi komentara. Ovo je čisti bezobrazluk.) Nije nikoga 

imenovao, molim vas. Molim vas, ja vas upozoravam, još jednom da ne dobacujete. 

 (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Što njega ne upozorite?) Pa što se vi javljate? Pa nije nikog 

imenovao. Molim vas. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ovo je čisti bezobrazluk.) Molim vas, ja vas 

upozoravam još jednom da ne dobacujete.  

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Gospodine doktore ja nisam spomenuo vaše ime. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Pa zna se na 

koga se to odnosi.) 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ne može se znati. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Nisam ja završio akšam šure, niti sam 

načitan, niti sam gradski činovnik čitav život, ja sam profesor Univerziteta.) 

 Pa evo ponašate se. Pa vidim kako se ponašate. Profesor sa Univerziteta se ne ponaša tako. 

Nemojte dobacivati niste dobili riječ. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Kad budete u tom nivou onda 

možete.) Gradonačelnik nije nikoga imenovao. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Ma nemojte. Ne 

možete meni dozvoliti što njemu dozvoljavate. Ma dajte molim vas. Kad budete u tom nivou onda 

možete ... ) Gradonačelnik nije nikoga imenovao. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ma nemojte. Ma 

dajte molim vas. Pa vi ste obrazovana mlada žena tako se postavljate.) Gradonačelniče nastavite. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

  

 Da, ja ću nastojati da budem kratak oko obrazloženja. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ovo je 

demagogija.)  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vas nemojte dobacivati. 

 

 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 U službi ... Mi ćemo se doktore bolan vama pozabaviti, ne sekirajte se, ali sad pričamo o 

budžetu. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Je li ti to meni prijetiš jel?)  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Nemojte molim vas. Pauza. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 
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 Pa bit ćete tema. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ti ćeš se sa mnom pozabaviti. Sram te i stid 

bilo. Bezobrazniče jedan. Ti ćeš se sa mnom pozabaviti? Ti meni prijetiš ovde? Jel ti ćeš se sa 

mnom pozabaviti? Ko si ti bolan?) 

 Ja te molim da prestaneš da vrijeđaš. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ –Prestani ti mene da 

vrijeđaš. Ko si ti? Ti meni da prijetiš da ćeš se on sa mnom pozabaviti. Pa pozabavi se izvoli.) 

 Bit ćete tema gospodine doktore. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Pa pozabavi se, pa vi ste 

tema već 20 godina. Pa evo pozabavite se vi sa mnom. Pa vi se već duže vremena bavite sa mnom.) 

 Bože sačuvaj. 

(ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Sram vas i stid bilo gradonačelniče. Vi ste odraz jednog primitivizma, 

a ne jednog civilizovanog svijeta.) 

 Ja vas molim da ne pravite incident od ove sjednice.  

 (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Vi meni prijetite za govornicom i kažete ja ću se tobom 

pozabaviti. To je govor mržnje. To je govor mržnje. ) 

 A šta je ovo vaše? Je li to normalno? 

 (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ovo moje je diskusija na ono vaše što vi izlazite iz okvira 

dnevnog reda.) 

 Ja vas molim da se smirite. 

 (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Sram i stid vas bilo. Ja da se smirim. Vi se upristojite. (Ne 

čuje se na snimku op.a.) ... Sram te bilo. Vi meni za govornicom prijetite što ću ja tražiti i povesti 

sudski postupak protiv tebe. Sram te bilo. Ko si ti?) 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo s radom. Zamolit ću gradonačelnika da 

obrazloži ovaj Amandman vijećnice Ćatibušić i da privodimo kraju diskusiju, odnosno izlaganje. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Evo želim samo da pročitam dio dopisa Doma zdravlja. U kojem piše. U Službi zdravstvene 

zaštite žena i trudnica Javne zdravstvene nastavne ustanove Dom zdravlja  Dr. Mustafa Šehović 

Tuzla, vrše se pregledi i sve ostale usluge iz oblasti ginekologije i akušerstva koji pripadaju 

primarnomnivou zdravstvene zaštite. 

 Služba posjeduje jedan ginekološki sto podesiv po visini koji je prikladan za preglede žena 

sa invaliditetom. S poštovanjem. U potpisu direktor Doma zdravlja. 

 Ja vas sad molim, ukoliko neko, na osnovu ovog obrazloženja želi da povuće neki od 

Amandmana, to bi nam olakšalo posao. (NATAŠA PERIĆ – To ćemo na kraju.) Ukoliko neko 

ostane kod Amandmana onda će se o tome glasati. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Ja ću sada zamoliti sekretara Gradskog Vijeća gospođu Slađanu Krajinu 

samo vezano za budžet i ovo da objasni proceduru obzirom da imamo i Amandmane i sve, eto, pa 

da se pridržavamo toga. 

  

SLAĐANA KRAJINA 
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 Znači, nakon uvodnog izlaganja otvara se diskusija klubova vijećnika. Nakon što se okonča 

diskusija klubova vijećnika otvara se rasprava vijećnika. Vijećnici koji su predložili Amandmane 

imaju pravo da ih obrazlože ukoliko to žele. Nakon toga se daje riječ ostalim vijećnicima po 

redoslijedu prijavljivanja. Nakon što svi vijećnici završe svoju raspravu onda se daje riječ 

predlagaču da se izjasni da li prihvata predložene Amandmane. Ukoliko ih prihvati, oni postaju 

sastavni dio ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA, o njima se ne izjašnjava 

Vijeće.  

 Ukoliko ih ne prihvati predlagači Amandmana se mogu izjasniti da li ostaju kod njih ili ne. 

Ako ostaju kod njih, onda se posebno glasa o svakom Amandmanu. Nakon toga će eventualno ako 

bude nekih pitanja predlagač ili obrađivač dobiti priliku da odgovore na ta pitanja. Onda se pristupa 

izjašnjavanju prvo o jednoj,onda o drugoj odluci, onda o zaključcima koji eventualno proisteknu 

iz rasprave. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Poslovnička Hasib Hirkić. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

 Zahvaljujem se. Htio bi samo, da ukoliko može, s obzirom da ćemo danas raspravljati o 

tom rebalansu Budžeta, imajući u vidu da je puno vijenički pitanja bilo upučeno Službi za 

komunalne poslove u stvari to nas najviše boli, tu imamo znači najviše pitanja a vidimo da je i 

sredstva, da su i sredstva povečana.  

 S obzirom da je tu i šefica Službe za komunalne poslove volio bi da i ona u okviru, kad smo 

već pustili dali u stvari priliku gradonačelniku da obrazloži to sve, da i šeficaslužbe obrazloži šta 

se radilo u protekom vremenu, dokle su stigli, koliko je ostalo para i šta se misli uraditi dalje po 

pitanju komunalne infrastrukture do kraja godine? 

 Mislim da sam o tome i tražio vijećnička pitanja sam postavljao, nisam dobio odgovor, a 

evo imamo priliku da danas i znamo šta će se raditi i šta se je radilo u periodu od 1. 1. do 31. 12. 

2021. godine kako bismo mi mogli kvalitetnije o tome raspravljati jer siguran sam da će se tu malo 

više voditi rasprava o komunalnoj infrastrukturi. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Nastavljamo sa radom. Hvala. Otvaram raspravu klubova vijećnika. Selmma ili Esana, 

jedna ide ispred kluba. Vijećnica Selma Ćatibušić, a neka se pripremi vijećnik Senad 

Mehmedinović, ispred zajedničkog kluba je li tako. (Hoću li sad o Amandmanu?) Ne, to ćete kada 

budete kao vijećnica. Jer ste vi kao vijećnica. A sad ako ćete nešto ispred Kluba da kažete o 

Budžetu, izvolite.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Ma ništa, ja ću, evo Esana mi je dozvolila, kao predsjednica, da se ja javim ispred klubova 

vijećnika. Samo želim da kažem vezano za isljučivo moj Amandman da ukoliko Dom zdravlja 

posjeduje ginekološki sto koji je prilagođen osobama sa invaliditetom zašto ga ne koristi? 
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 Druga stvar smatram da je ovaj odgovor vrijeđanje inteligencije treba samo otići u Dom 

zdravlja ako je iko pogotovo djevojaka i žena otišao na taj pregled da vidi kakvi su to stolovi i da 

ne mogu da vjerujem da jedan direktor jedne ustanove odbija da se nabavi novi sto koji će biti 

prilagođen ne samo osobama sa invaliditetom nego biti prihvatljiviji za osobe žene i djevojke koje 

idu na te preglede koji su svakako dovoljno neugodni. 

 Osam ipo hiljada maraka da se ne može izdvojiti zakupovinu novog ginekološkog stola 

liječenje i vođenje brige o intimnom zdravlju naših djevojaka i žena, po meni, je velika sramota. 

 Umjesto da se jedan direktor zalaže da se dobije nova oprema koja nije toliko skupa ovdje 

se priča o tome da se to već  posjeduje a to se pri tome ne koristi. Ja nisam pala s kruške, da se tako 

izrazim, nego sam razgovarala upravo sa osobama koje imaju te probleme, koje su morale da idu 

na preglede u druge gradove da ne bi doživili dodatnu neugodnost da ih neko prenosi sa stolova na 

sto, plus što nema prilaza za Ginekološki odjel za djevojke i žene jer se on nalazi na spravu a oni 

su logično ili u kolicima, ili sa štakama itd.  

 Ni to nije riješeno. Umjesto da se zalaže da se istitucija što bolje opremi, da se ne može 

izdvojiti osam ipo hiljada, ja sam tražila 10.000 maraka, ali sam potrudila da nađem i ponudu koja 

je jeftinija od osam ipo hiljada maraka. Meni je ovo tužno i žalosno i ja neću povući svoj 

Amandman. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Selma, vi ste trebali kao vijećnica kad bude rasporava vijećnika o svom Amandmanu 

pričati. Ja sam vas prozvala ispred Kluba da govorite o budžetu. (Evo ja sam rekla ispred Kluba i 

kao vijećnik.) 

Poslovnička vijećnik Admir Ćavalić. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ  

 

 Samo ispravka dakle, shodno Poslovniku i u raspravi predstavnika klubova može se dakle 

diskutovati i o prethodnoj temi i diskusija o Amandmanu jeste diskusija o budžetu. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Slijedeći se za riječ javio vijećnik Elvir Bijedić, ispred Kluba vijećnika Socijaldemokratske 

partije. Izvolite. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća, pozdravljam sve prisutne. Dakle, Klub SDP-a jeste 

razmatrao ovu ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽET GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1. 1. DO 31. 12. 2021. i prije svega želim izraziti zadovoljstvo što uopšte možemo  da 

pričamo o rebalansu, ali u smislu povečanja Budžeta jer vrlo često to može otići u drugu stranu 

pogotovo u okolnostima u kojima se nalazimo ovi godina. 
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Dakle prije svega mi kao građani i informacije koje dobivamo od građana, znamo gdje 

živimo u kojem gradu živimo i kao vijećnici imamo svoj doprinos tamo gdje dajemo, mjestu gdje 

dajemo svoje inicijative gdje smo glas građana. 

Naprosto službe kojima upučujemo naše inicijative su zatrpane svim tim što im šaljemo i 

evo prilike dobre da jednim ovakvim rebalansom za kojeg smatramo da je jako dobro urađen prilika 

je dakle da damo šansu i službama i javnim preduzećima da ispune sve one odluke i sve one 

zahtjeve koje im upućujemo. 

Dakle, čitajući izvještaj, a i slušajući gospođu Suadu Isaković šeficu Službe za budžet i 

finansije preko 56% odukupnog povečanje ide dakle za Službu za komunalne poslove, izgradnju i 

poslove mjesnih zajednica. 

Sad znači negdje preko 1,3 miliona, a evo imali smo i ovdje priliku da čujemo kako u 

prethodnim sjednicama Gradskog vijeća tako i danas, uglavnom su inicijative upućene dakle za 

rješavaje putne infrastrukture. 

850.000 maraka je tekuće održavanje dakle u rebalansu. 350.000 za trotoare i evo, imali 

smo mislim danas inicijativu za održavanje vodotokova, održavanje i čišćenje vodotoka 220.000 

maraka. 

Pri tome, ni jednog trenutka predlagač ovog izmjena i dopuna Odluka o izmjenama Budžeta 

nije zaboravio dakle niti te socijalno osjetljive kategorije, niti svoja preduzeća čiji je osnivač i čija 

nadležnost jeste briga o tim preduzećima. 

Dakle, ono što posebno dodatno raduje, nas kao Klub vijećnika, jeste da su konačno stvoreni 

uslovi za revitalizaciju Muzeja istočne Bosne i da ćemo konačno imati priliku da se i o tim stvarima 

kao grad pohvalimo. 

Klub vijećnica i vijećnika SDP-a će podržati jedan ovakav rebalans Budžeta i nadam se 

potpori i ostalih klubova. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Senad Mehmedinović, ispred Zajedničkog kluba 

HDZ, PDA. A neka se pripremi vijećnik Admir Ćavalić. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Hvala najljepša predsjedavajuća. Poštovana predsjedavajuća, zamjenice predsjedavajuće, 

gradonačelniče, kolege vijećnici, predstavnici službi i medija sve vas srdačno pozdravljam. 

 Kada sam podnosio vijećnička pitanja i inicijative nisam vas na početku pozdravio zato što 

sam htjeo da skratim vrijeme, tako da iskorištavam sada. 

 Prije svega želim da kažem da će Klub vijećnika PDA i HDZ-a podržati rebalans budžeta i 

naravno da nam je drago da govorimo o rebalansu budžeta koji je sa 65.816.000 KM povečan na 

68. ali dozvolite mi da komentarišem neke stvari iz ovog teksta o rebalansu Budžeta. 

 Prije svega vidi se da je taj iznos od 2.275.000 maraka, a kao što ovdje piše, prema 

revidiranim projekcijama prihoda od indirektnih poreza imamo prihod od indirektnnog poreza koji 

pripada jedinicama lokalne samouprave. 

 Prošli put sam govorio evo i sad ponovo govorim, taj Zakon o pripadnosti javni prihoda 

gdje je Tuzlanski kanton, a samim tim i Tuzla oštećena.  

 Prošli put sam apelirao i evo sad apeliram da trebamo da postupimo po zaključku koji smo 

donijeli na jednoj od sjednica Vijeća, a to je da se putem Saveza opoćina i gradova uputi inicijativa 
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da se ide u izmjenu zakona o pripadnosti javni prihoda. Zbog čega? Zato što ovaj iznos koji je 

ovdje sad, od 284.000 KM sigurno bi bio puno veći i naravno da bi onda mogli da preusmjerimo 

ta sredstva recimo u sanaciju udarni rupa o čemu non stop pričamo. 

 U tabeli koja nosi naslov Struktura prihoda i primitaka, mislim da treba samo onako 

tehničke prirode da treba ubuduće sve ove tabele koje su ovdje numerisati, tako kada govorimo da 

možemo se pozvati si reči tabela ta i t. Ali evo, u strukturi prihoda i primitaka ovdje sam nešto 

primjetio a odnosi se na prihode od davanja prava na eksploataciju prirodbni resursa i sa 800.000 

KM je taj iznos sad 650.000 KM. Ovdje želim spomenuti mjesnu zajednicu koju non stop 

spominjem to je mjesna zajednica Kiseljak. I prirodni resurs koji imamo to je izvorište mineralne 

vode. 

 Treba spomenuti da je mineralna voda kiseljak voda koja je bogata magnezijem i drugim 

ineralima i mislim da se na međunarodnoj ljestvici voda nalazi na četvrtom mjestu. 

 Zašto to govorim? Govorim zbog toga što se vrši eksploatacija dakle mineralne vode sa 

područja mjesne zajednice Kiseljak i vodio bi da dobijem odgovor prvo koliki je taj iznos. Mislim 

da je 20:80 u smislu da 20% ide u Budžet Grada Tuzle, 80% na Budžet Kantona. Ne znam. Volio 

bi da dobijem tu informaciju i zanima građane mjesne zajednice Kiseljak obzirom da cisterna 

stalno, kontinuirano par puta dolazi na to izvorište, naravno da puca asvalt zatos što je to sve 

oštećeno. Kakve koristi od eksploatacije mineralne vode imaju građani mjesne zajednice Kiseljak?

  

 Kada je riječ o Gradskom vijeću ovdje mi nije jasno opšti fond naknade vijećnicima za rad 

u Gradskom vijeću 380.000 KM i treba uvečanje za 35.000 kako god sam računao, možda nekom 

pogrešnom matematikom nisam mogao da dođem do ovog izinosa pa bi volio evo na kraju da bude 

samo obrazloženje kako, zbog čega jer znam da se na početku budžetkse godine planiraju ova 

sredstva i od kud sad odjednom, mislim da nemamo 32 ili tri vijećnika da je ostalo na 31-om pa ne 

znam zbog čega ovo. 

 Kada je riječ pod tri, Stručna služba za poslove Gradonačelnika evo ovdje samo, izuzetno 

mi je drago naravno što se devet ipo hiljada KM izdvaja za nabavku paketića za djecu. Ali evo, da 

malo uskladimo ubuduće te terminološke odrednice u specijalnoj edukaciji i rehabilitaciji da ne 

budu to više djeca sa posebnim potrebama da to budu djeca sa poteškoćama u razvoju, djeca sa 

invaliditetom, djeca sa različitom vrstom i stepenom invalidnosti. Evo čisto jedna sugestija za 

ubuduće da se to tako navodi. 

 Zatim Stručna služba za poslove gradonačelnika vidim ovdje da su određena donatorska 

sredstva bratimljenja Tuzle i Općine u Italiji u vrijednostiod 48.000 KM. Naravno nisam uložio 

Amandman ali evo bit će ako bog da prilike, bit ćemo mi još u ovom Vijeću. Smatram da bi trebali 

kao Gradsko vijeće i Gradska uprava moramo povesti računa oko odrađivanja pripravničkog staža 

ne samo za mlade osobe dakle do 30 godina, nego za osobe srednje životne dobi koji vjerujte mi 

nisu mogle da odrade pripravnički staž i meni je tužno da vidim nekog od 40, 45 godina da ne radi 

u struci jer nije mogao da odradi pripravnički i ne smatram da se recimo pripavnički staž treba 

samo obavljati u Gradskoj upravi. 

 Ili preduzećima u sklopu Gradske uprave. Nego da Grad Tuzla izdvoji na godišnjem nivou 

recimo 50.000 KM gdje svi mogu građani da apliciraju i da odrađuju pripravnički dakle u bilo kojoj 

javnoj instituciji na području grada Tuzle, recimo srednje,osnovne škole i druga javna preduzeća. 

 Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu vidimo da je ovdje najviše 

trebalo da se pusti vode u smislu dobijanja sredstava za javna preduzeća i evo tekući grant Gradske 

apoteke Tuzla u iznosu od 40.000 KM. Ne znam zašto mi još uvijek nemamo izvještaja o radu 

Gradskih apoteka i vidimo da taj iznos koji traže je 40.000 KM: 



35 

 

 Kažu da su to naknade uposlenicima za noćni radu du dežurnoj apoteci. 

 Ja od kako znam za onu apoteku na Slatini znam da je uvijek bio noćni rad i daje to jedna 

od apoteka gdje se može otići naveče i uzeti ono što je p otrebno. Ne znam od kud to, neka novost 

da sad trebaju dodatna sredstva za zaposlenike kad se to moglo raditi na projekciji Budžeta na 

početku godine. Nije mi jasno. Nerentabilne radne jedinice. Pa nećemo mi sanirati greške 

menadžea ako je pokrenuo negdje posao koji je nerentabilan. 

 Znači nema potrebe da mi. Znači treba se uraditi određene reorganizacija. Na koji način će 

se odraditi to treba da razmišlja menadžment Gradski apoteka. Da li će to biti skraćeno radno 

vrijeme, znamo mi u prigrdskim mjesnim zajednicama kako funkcionišu ambulante ali možda 

apoteka može raditi dva tri sata, ne znam, kako je organizovan rad, pa nakon dva tri sata tog posla 

da predje ovdje u apoteke na nivou Tuzle i ono generalno mi smeta kada vidim malo kamenćića u 

cipeli idemo u hvatamo se za Budžet Grada Tuzle i da e to sve popravi. Ali evo naravno doće 

izvještaj o radu ovog preduzeća. 

 Predškolski odgoj Naše dijete mi smo usvajali izvještaj ine mogu da se sjetim, možda je sad 

do mene, ali gledam stvarno da izčitam sve materijale koliko može da se izčita neophodno dodatni 

80.000 KM na poziciji bruto plata. Šta to znači? 

 Je li to znači da je došlo do novog zapošljavanja? Je li ovdje imamo informaciju št se dešava 

80.000 KM to je ne znam, možda neki deset osoba osam do deset da se. (NATAŠA PERIĆ – 

Privodite kraju samo.)  

 Naravno. I ovdje dakle, Služba za komunalne poslove, izgradnjui poslove mjesnih 

zajednica koja se često spominje, ja vjerujem da neće šefica Službe prepoznati da je to bilo šta 

lično nego je nama stalo da se razvija ovaj grad, naročito mjesta gdje mi idemo, a obilazimo vidim 

dobar dio vijećnika to obilazi da se saniraju problemi koji se tiču komunalne infrastrukture. 

 Evo je ta izgradnja trotoara igospođa Suada je to govorila. Potenciram ponovo. Znam daje 

u prošlom sazivu Vijeća bilo to, molim vas, mjesna zajednica Slavinovići. Znači u centar 

Slavinovića da se ode kroz onaj trotoar, ondje samo može doći do padova, do lomova itd. itd. 

neophodno je to urediti, ali evo imamo sad sredstva za tu namjenu. I izgradnja trotoara u Tušnju 

što je bila jedna inicijativa jer tamo često dođe do trka automobila. Dakle, nemamo trotoara, čak 

imam informaciju da je bio jedan smrtni slučaj da je pješak udaren i bilo bi dobro da se pristupi 

rješavanju tog problema. 

 I Služba za kulturu, sport i mlade posebno mi je drado kada vidim da postoji interes većeg 

broja oraganizacija koje se bave promocijom zdravi stilova života. Mislim na sportske aktivnosti 

to treba maksimalno podržavati. Bolje je da su djeca na terenima, na igralištima nego da su za 

kompjuterima, igricama i tim stvarima. I drago mi je naravno što se vodi računa o vjerskim 

zajednicama i za ovi 30.000 KM koje je izdvojeno za projektnu dokumentaciju za objekat B 

Muftijstva Tuzlanskog u Tuzli. Uglavnom podržavamo rebalans Budžeta. Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Senade. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Admir Ćavalić, ispred 

Zajedničkog kluba Stranka za Bosnu i Hercegovinu i Naša stranka. Neka se pripremi vijećnik 

Admir Hasanbašić. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 
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 Hvala puno predsjedavajuća. Ja ću iskoristiti svoje vrijeme ispred Kluba kako bi osvrt na 

ovaj rebalans Budžeta. Kao što znate na prošloj sjednici sam argumentovao da je došlo vrijeme da 

su se radi rebalans. Da su se stekli objektivni uslovi za navedeno i to prije svega, ne zbog neke naše 

lokalne ekonomske mudrosti, već zbog činjenice da je došlo do oporavka potražnje, odnosno 

potrošnje na području čitave Bosne i Hercegovine. 

 Posljedično svaki gra, opština naročito u Federaciji Bosne i Hercegovine je pristupila 

rebalansu iz prostog razloga što je imala višak sredstava po osnovu direktni i indirektni poreza. 

Konkretno rasta PDV-a, odnosno prihoda po osnovu PDV-a i po osnovu poreza na dohodak. 

 U tom smislu je i Grad Tuzla dobio kao i svi ostali gradovi i opštine benefit jednog 

rebalansa, ja sam očekivao dakle takođe da će biti jedan do dva rebalansa evo vidimo vjerovatno 

do kraja godine da ćemo ostati na ovom rebalansu što je OK. Razumijevajući da Ministarstvo 

finansija nije toliko veliku disproporciju napravilo u svojoj procjeni. 

 Drago mi je da je Ministarstvo kantonalno finansija podržalo ovaj rebalans u smislu 

usaglašenosti računovodstveno je korektan. Pohvaljujem, kao i uvijek Službu za budžet i finansije, 

gospođu Isaković i hvala puno na obrazloženju ovog rebalansa. Ja sam uputio nekoliko 

Amandmana, neke od njih ću ponovo razmotriti shodno izlaganjima prethodnika. Ali svakako neke 

ću uputiti ostaviti kao takve i naknadno,u diskusiji vijećnika, a možda i sada obrazložiti. 

 Ono što želim navesti, slažem se sa kolegom Senadom, moramo zaista uvijek urgirati da se 

mijenja taj Zakon o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji Bosne i Hercegovine. 

 Lično sam uključen u dva tima dakle jedan Tuzlanski, jedan Zeničko-Dobojski koji vode, 

koji pokušavaju te pondere da malo prilagode, da ne bude nagli skok sa pondera dva na jedan, da 

se ide gradualno, dakle stepen po stepen, jedan osam, jedan šest i slično. I mislim da bi to podržalo 

razvoj naeg grada. prije svega povećalo raspoloživi Budžet, a kad imamo veći budžet, onda 

možemo da radimo više dobri stvari za naše građane. 

 Naravno ako uradimo dobru raspodjelu. Upravo moja diskusija u smislu kritike rebalansa 

vodi na raspodjelu i tu moglu najviše kritikovati. Jer napominjem objektivno prihodi nisu zavisili 

od nas oni prije svega zavise od ukupnog oporavka na nivou Bosne i Hercegovine. 

 U suštini, kada je riječ o raspodjeli daću ocjenu pa onda obrazložiti. Ovo je jedan 

padobranski rebalans. Zašto padobranski? Zato što daje padobran, spašava javna poduzeća i javne 

ustanove bez ikakvog obrazloženja, odnosno ulaska u suštinu, dubinu problema, rada ili nerada ti 

javni ustanova, odnosno javni poduzeća.  

 I vidimo dakle i to je moj prethodnik kolega Senad dobro obrazložio, dakle bez ikakvi 

kriterija, razloga, jasni obrazloženja se daju izuzetna finansijska sredstva za rad ili nerad određeni 

ustanova i poduzeća pod prostim obrazloženjem da se na taj način osigurava plaća radnicima. 

 Mislim da je plaća radnicima najmanji problem. U suštini problem su, ako ste posmatrali 

određene izvještaje ti poduzeća, način njihovog poslovanja, raspolaganje oskudnim resursima, 

tekuća potrošnja, neplatiše, dugovanja, sudski procesi, dakle, to su problemi, to su stvari koje 

uzimaju sredstva, meni ne bi ni smetalo da uzimaju sredstva ti javni poduzeća i javni ustanova već 

idu u konaćnici prema Budžetu i najlakše je zakucati, pokucati ovdje i reči hoćemo još 30, 50 ili 

više hiljada KM iz Budžeta. 

 Na žalost mi ta sredstva ne možemo nadoknaditi i ne možemo raditi neke dobre stvari. Ovo 

ćuobrazožiti koja je jedna od najbitniji stvari i zašto sam tri Amandmana uputio vezano za redomat. 

 Ovo je neki dan izašlo, ova fotografija i volio bi dobro da je snimite. Gdje imate na stotine 

građana Tuzle stoje ispred Doma zdravlja. Ovo je strašno. 

 Ja sam obišao pet kontinenata dakle nisam vidio. Bio sam čak u Indiji na žalost u Domu 

zdravlja nemaju ovakvi redova. 
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 Dakle, ovo je strašno. Pazite, i ovo je izazvalo preko 25.000 pregleda na jednog grupi i onda 

mi dobijemo dopise od Doma zdravlja gdje kažu nama ne treba redomat. Sve OK. Sve je u redu. 

 Ovo je strašno u 21. stoljeću. Razumijem da su ljudi mogli prije deset, dvadeset godina da 

čekaju pola sata ili sat u redu. danas je to vrijeđanje pameti. I nema smisla. I ne mogu dopustiti da 

u mom vlastitom gradu, gradu Tuzli dakle da imamo ovakve scene. 

 I zbog toga insistiram. Tri sam Amandmana uputio na redomat. Kako ćemo izvesti? Slažem 

se sa gradonačelnikom. Povući taj Amandman koji se tiče uzimanja sredstava od ugovoreni usluga 

Službe za gradonačelnika, to sam saglasan, ali dva će ostati Amandmana gdje ću zahtijevati da se 

ovo pitanje riješi uprkos negiranju menadžmenta Doma zdravlja. Vidimo da negiraju problem i 

Ginekologije, kolegica Ćatibušić što je naglasila negiranju problema. Dakle ne možete ne mogu 

psotojati ovakve slike da vi kažete sve je u redu sa redovima čekanja. 

 Nije u redu. Pazite, ovo je nevjerovatno. Evo. Kažu neki pojedini, malo da se našalimo, da 

su u Imbisu pili kafu i dakle bili u redu čekanja. Dotle je išlo. 

 Pa ako vidite ove slike složit ćete se sa mnom. Šta je suština dakle, zašto sam nazvao 

padobranski? Drago mi je na Gradskom vijeću da se ušteda napravila prije svega po djelovanju 

Gradske izborne komisije i imaju razlog za to navedeno. A slažem se sa kolegom Senadom i 

upučujem isto pitanje zašto su se povečali troškovi naši naknada? Interesuje me, nisma ulazio u 

suštinu. 

 Dalje,zanima me zašto se u stručnim komisijama u okviru Službe za poslove 

gradonačelnika uvečavaju sredstvaza 3.500 maraka? Koji je razlod te stručne komisije, da li su 

imali više posla, da li više rade i kako troše ta sredstva? 

 Čestitam Službi za budžet i finansije. Vidi se da su tu moje kolege računovođe, dakle, 

11.000 ušteda i to su uštede dakle, neka gleda ovo, neka gledaju ovo Tržnice i pijace i RTV-7 i 

Mejdan. 

 Dakle, neka vide i neka uče od Službe za budžet i finansije kako se prave uštede, a ne da 

dalje kucaju i na naredni budžet da traže sredstva. 

 Takođe Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu vrlo pozitivne stvari u 

kontekstu  vrlo dobre stvari u kontekstu granta preduzeća, određeni programa i slično ali 

napominjem 34.000 maraka dajemo dodatno za RTV-7. 

 Ukupno 58, devet hiljada. 589.000 KM budžetski sredstava porezni obveznika. 

 Dva su problema kod RTV-7. Mi smo to kroz vijećnička pitanja postavili. Prvo je da se 

apsolutno ignorira opozicija. Čak šta više ignorira se paradoksalno pozicija u Gradskom vijeću pa 

ste imali sjednice Gradskog vijeća kada su samo govorili niti jedan vijećnik nije govorio, imali ste 

sjednice gdje su samo govorili predstavnici Grada Tuzla, kao izvršne vlasti.  

 E to bi bili kada bi mi sada kao gradski vijećnici svi zajedno predsjedavajuća, 

dopredsjedavajuća, moja malenkost otišli u Gradsku upravu. Sjeli kad bude onaj kolegij 

Gradonačelnika i davali izjave za medije. 

 I govorili šta se tamo dešavalo. Dakle, strašna stvar da nas ignorira naš servis kojem mi 

dajemo 589.000 makara  ili s druge strane da ignorira građane koji imaju probleme. 

 Ako odete na you tube stranicu ovog servisa vidjet ćete sve pozitivne stvari iz grada Tuzle 

Ne kažem da ih ne treba afirmisati ima ih puno i treba im i dobro je da se jača optimizam u našem 

gradu, ali ima i negativni stvari, dakle, imamo ovu stvar gdje 100 ljudi čeka u redu  

Dakle, moje pitanje. Da li će ovo objaviti naš javni servis kojeg plaćamo više od pola 

miliona KM? Zato argumentujem da se ne daju olako ta sredstva. 

Dalje, 25.000 za UG Nerdu ipak je to udruženje građana. Dakle, nije opravdanje Ilinćica 

projekat. Ilinćica projekat ide kako ide. Ima svoja sredstva. Mi smo dali ovom udruženju 50.000 
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maraka, sad još dajemo 25.000. 75.000 maraka dajemo Udruženju građana.  Napominjem 

udruženju građana, ne nekoj javnoj ustanovi i slično. 

150.000 maraka za Mejdan. Interesantno tamo se kaže u obrazloženju samo mjere uštede 

nisu uspjele. To je to. S tim nemojte me molim vas pogrešno shvatiti. Mislim da ovaj menadžment 

Mejdana izuzetno dobar, dakle, momak je OK, radi stvari koliko može raditi i ne želim da neko 

shvati da ja pokušavam sad da skidam menadžment da bi neko iz pozicije dobio to mjesto. Znam 

da se šuška itd.  

U suštini moramo razmišljati o tome, postaviti pitanje, zašto 150.000  maraka se daje 

Mejdanu, zašto nema nikakvog obrazloženja? Evo ja sam gledao u materijalima, dvije rečenice. 

Samo kaže program mjera nije uspio ovi ušteda i to je to. (NATAŠA PERIĆ – Pola minute imate.) 

Hvala i 45 sekundi. I u suštini 76% uvećanja za Mejdan. 30.000 KM za Tržnice. Ja sam na 

predprošloj sjednici kad je bio izvještaj Tražnica, kazao mi moramo Tržnicama pomoći na drugi 

način. 

Restruktuirati poslovanje. Nove modele i kolega Kapidžić je dakle govorio o mjerama 

internet dostavi itd. Moramo neke stvari promijeniti a ne samo opet da upumpavamo 30.000 i opet 

da pravdamo nećemo imati platu radnicima. 

Ja bi pohvalio ovde, malo ovde kontriram kolegi Senadu. Pohvalio bi Javne Apoteke koje 

su jedine dostavile jedan paragraf teksta obrazloženja dakle, piše u ovom izvještaju zašto im treba 

dodatni sredstava. Niko. I naravno Naše dijete. Dakle Obdanište. Niko drugi.  

Dakle niko drugi, samo su parafraziram, citiram, kažu ugrožena likvidnost, mjere štednje 

nisu uspjele, to je Mejdan, ili samo RTV-7 opravdano, naš zahtjev je opravdan. To je to. Hvala 

vam puno. Nastavit ću u diskusiji vijećnika. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Jeste li vi htjeli repliku? Šefik Husić. Izvolite. 

 

ŠEFIK HUSIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Ja želim prije svega sve da vas pozdravim i da kažem ovo za redomat. Znači nije nikakvo 

rješenje. Kolega Admir, poštujem njegovo ekonomsko znanje i poznavanje, međutim zdravlje je 

problem koje je druge geneze. Znači tu je najveći problem dezorganizacija koja ne traje samo 

posljednju godinu ili posljednje dvije godine. Kompletan menadžment Doma zdravlja zapravo ne 

radi ništa. 

 Oni se ne miješaju svoj posao. Na žalost tako.  Mi smo imali evo, u posljednje vrijeme 

vezano za pedijatrijsku populaciju jako puno problema na koje oni nisu evo reagovali ni na kakav 

mogući način. 

 Redomat neće riješiti nikakve gužve u Domu zdravlja. Organizacija rješava znači gužve u 

Domu zdravlja, menadžment rješava znači sve ono što je problem oko tih redova. Redomat je samo 

bezvezno ulaganje. 

 Ništa neće riješiti. Na žalost. Znači menadžment Doma zdravlja je glavni krivac za sva 

dešavanja, znači i ova vezano za opremu unutar Doma zdravlja to je svima poznata činjenica da 

svi odjeli u Domu zdravlja su zapušteni. Krenuvši od Radiologije, Ginekologije, itd. znači nemaju 

dobru opremu, nemaju adekvatnu opremu sve to se odrazi kasnije na Klinički centar jer iz nemoći 

svi upučuju znači dalje prema Kliničkom centru gdje će se uraditi one stvari koje zapravo treba da 

se obave u primarnoj zdravstvenoj zaštiti. 
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 Ne podržavam znači ovo da se troši novac uošte na redomat jer neće sigurno riješiti 

problem. 

 Podržavam drugu stvar da sigurno direktor i kompletan menadžment Doma zdravlja ne rade 

ništa. Postoji i taj podatak da medicinski direktor Doma zdravlja zapravo ne obavlja uopšte tu 

funkciju, da nije na svom radnom mjestu i mislim da bi tu trebalo rješavati ključne probleme. 

 Ti problemi se tiču svih nas. Znači ukupno građana Tuzle i trebalo bi što prije rješavati te 

probleme koji će se naravno sve više odražavati na sekundarni i tercijalni nivo zdravstvene zaštite, 

a u konaćnici imaju posljedicu na sve građane Tuzle. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Šefik. Samo malo. Replika Admir Ćavalić. Pa onda ti.  

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Dakle, replika uvaženom kolegi. čisto metodološki da ispravim, da ne bi ovdje brkalid 

ekonomiju i medicinu. U okviru ekonomske nauke postoji oblast koja se zove Operaciona 

istraživanja u okviru navedene postoji sub oblast koja se zove Redovi čekanja. 

 Dakle ekonomisti, između ostalog, pored svih drugi stvari mi se bavimo redovima čekanja. 

Imamo jedan prosto razlog zašto se bavimo navedenim zato što dok čekate u redu čekanja vi gubite 

vrijeme. A vrijeme je najoskudniji resurs. Dakle, ekonomski resurs inije dobro da gubimo vrijeme. 

 Slažem se sa kolegom da je najveći problem djelovanja menadžmenta ove Javne ustanove. 

Međutim, ono što razlikuje rješenje kolege i ono što samja ponudio jeste konkretnost. Sumnjam da 

ćemo u naredni nekoliko godina riješiti pitanje nerada ili rada u Domu zdravlja. Ja bi volio da 

riješimo. Ja se slažem sa kolegom Šefikom da je to prioritet svi prioriteta ali mislim da je redomat 

vrlo konkretan precizan i jasan. 

 I ako može za 5% da smanji red čekanja mislim da smo uradili dobru stvar za 20.000 KM 

napominjem.  

 Ti 20.000 maraka mi utrošimo na neke svečanosti i slično. I utrošit ćemo za nekoliko dana.  

 Dakle, mislim da je dobra investicija barem će natjerati menadžment i zaposlenika da vode 

računa o tome da se onaj tiket ištampa da se poštuje vrijeme i slično, ako treba sam ću ići da ih 

tamo edukujem kako da se radi, odvojit ću svoje vrijeme dakle, bez ikakvog honorara da bi ih 

osposobio. 

 Ja predlažem na bazi izlaganja kolege Šefika i moje malenkosti dvazaključka. Prvi 

zaključak je da Dom zdravlja narednu sjednicu Gradskog vijeća dođe dakle menadžment i 

obrazloži zašto imamo ovolike redove čekanja. Da dane obrazloženje zašto više od 100 ljudi čeka. 

Čak ne znam da li je to epidemiološki možda  može li u redu biti više od 100 ljudi. I 

 I druga stvar. Drugi zaključak. Da se riješi problem redova čekanja u Domu zdravlja Tuzla, 

prije svega kroz analizu problema, a zatim kroz ponudu rješenja. Pa da vidimo da li je taj redomat 

rješenje, ili,kao što kolega kaže, promjena menadžmenta. Možda neko hoće da se promijeni 

menadžment. Ja opet napominjem. (NATAŠA PERIĆ – Molim vas samo da.) Ne želim dakle 

ulaziti u odnose večine. Ali nešto se tamo  mora uraditi. Ili da bolje rade, da imaju aparat koji će 

urediti red čekanja. Uglavnom nešto se mora riješiti. 

 

NATAŠA PERIĆ 
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 Molim vas samo da pojasnimo, kada je replika, onda samo replicirajte na onaj dio na koji 

se ne slažete, nemojte zaključke davati u toku replike, već u diskusiji. Poslovnička Mensur Alić se 

prvi javio. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Ja ću samo napomenuti da ovo o čemu je kolega Ćavalić govorio da mi to ostavimo  

kada bude izvještaj Doma zdravlja o radu i da o svim tim stvarima raspravljamo o čemu su ova 

dvojica kolega govorili. Evo toliko. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  
  

 Ko je tražio poslovničku? Šefik Husić. Izvolite. 

 

ŠEFIK HUSIĆ 

 

 U zgradi MUP-a Tuzlanskog kantona znači imamo redomat, evo već nekoliko godina koji 

nije riješionikakv problem 20.000 maraka i dalje stojim iza toga da ne treba znači ulagati u nešto 

što neće sigurno imati efekat. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Hvala. Ispravka krivog navoda. Samo ovo nije bila poslovnička. Mislim nemojte 

sad. Znate šta je poslovnička. 

 Ako je nešto prekršeno po Poslovniku pa skrećete pažnju. Nemojte molim vas da niko 

miješa kruške i jabuke. 

 

 

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

 Ispravka krivog navoda koji se odnosi na činjenicu da redomat u MUP-u nije riješio 

problem. Jeste riješio problem kad se tek integriso, kad se stavio u upotrebu. Međutim, desio se 

Covid-19 pa su onda promijenjeni režimi redova čekanja imate onog policajca ispred koji u stvari 

ne dozvoljava da uđete unutra. Vodi računa i zato imate onaj red ispred, ne zbog redomata već 

zbog epidemiološke situacije, odnosno Covida-19. Dakle. Ispravka krivog navoda. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Hvala. Replika, vijećnik Alen Kapidžić. Kome? 

 
ALEN KAPIDŽIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 I Ćavaliću i kolegi Senadu Mehmedinoviću pošto su obadvojica govorili o istoj ovdje o 

istoj sad uvećanje naknada članovima radih tijela u stvari vijećnicima. Ne radi se o uvećanju znači 

ovo je samo preusmjeravanje sredstava. 
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 Zašto? Evo neka objasni neko iz Službe. Znači da ne bi se stvorila pogrešna slika da li je 

rečeno slučajno ili namjerno ne znam, predpostavljam da je slučajno. 

 Što se tiče javni preduzeća i diskusije ovdje slažem  se ja sa kolegom Ćavalićem. jedino su 

Gradske apoteke jel dostavile ovdje neko obrazloženje, ali u ovom dijelu se ne slažem sa 

gospodinom Mehmedinovićem zato što sam par puta već govorio da je riječ o javnim preduzećima 

i ustanovama oni ne trebaju da posluju negativno. Oni trebaju da posluju pozitivno, ali nije 

finansijska dobit prioritet i ovdje piše tačno u ovom obrazloženju zašto se jedno od ovi obrazloženja 

za ova sredstva koja su oni tražili jeste da bi se kaže nerentabilne jedinice, radne jedinice jel, ne 

možete tako posmatrati samo da ona bude rentabilna. Nekad morate imati nekunerentabilnu ali 

ovdje prvenstveno da bi imali građani dostupnost lijekova i usluge farmaceuta. 

 Znači to je, to je bit svega. Znači moramo im pomoći. Ne možemo u nekim segmentima 

možemo reči evo zašto dajemo Mejdanu, ako ne pomognemo mi Mejdanu zaustavit će se svi 

trenažni procesi i svi klubovi koji dole rade će imati veliki problem.  

 Što se tiče ovdje predškolskog,  Javne ustanove za predškolski odgoj Naše dijete Tuzla ovo 

nije novo zapopšljavanje, koliko ja imam informaciju, ovo su sredstva u iznosu od 80.000 je za 

povečanje plata. 

 A smatramo da su ovo ljudi koji rade sa našim najmlađim sugrađanima i oni su naravno  

zaslužili da im se poveča plata. Eto toliko. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  
 

 Dobro. Hvala. Samo malo. Senad Mehmedinović je Alenu? Sad ćete doći, ne brinite. Nećete 

biti uskraćeni.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Ma ništa. Samo vezano za ovo Gradsko vijeće dakle, naziv pozicije je Naknade vijećnicima 

za rad u Gradskom vijeću sa 380 na 415 pa me to zanima, obrazloženje dakle. 

 

NATAŠA PERIĆ  
 

 Dobro. Dobit ćete obrazloženje na kraju. Eh. Samo malo. Vijećnica Selma Ćatibušić 

replika, pa neka se pripremi za repliku vijećnik Hasib Hirkić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Ma ja sam samo htjela reči kolegi Šefiku replicirati, a više onako kao konstatacija da se 

slažem da menadžment Doma zdravlja definitivno ne funkcioniše onako kako bi trebalo. Smatram 

da je to donekle i krivica Gradskog vijeća koji moramo da pritisnemo pogotovo preduzeća koje 

spadaju, ustanove i preduzeća koje spadaju pod nadležnost Grada. 

 Konkretno Dom zdravlja je zajedno sa direktorom ima 100.000 neutrošeni i mislim da je 

čak još više ne mogu da se sad sjetim. Na vijećnička pitanja se odgovara šturo, neprofesionalno i 

ukoliko mi, kao Gradsko vijeće, se ne pokažemo tako da kažem jači u svemu tome ta praksa će se 

očigledno nataviti. 

  

NATAŠA PERIĆ  
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 Dom zdravlja će biti u narednom periodu na dnevnom redu i  molim vas da sad ne 

pričamo o Domu zdravlja. Imat ćemo priliku svi da kažemo što imamo. Vrlo brzo. 

 Replika vijećnik Zijah Rifatbegović. Izvolite. Kome? 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijćnik Stranke demokratske akcije 
 

 Mensuru Aliću, ali replika u smislu da mi o izvještaju o radu Doma zdravlja govorimo već 

dugo vremena, nikad nismo ništa dobili. Nikad nisam dobio odgovor koliko sam puta to pomenuo 

za inicijativu koju sam tražio o finansijskom poslovanju HES-a. 

 Sve ovo što su uvažene kolege rekle vezano za organizaciju. to je činjenica da takva 

orgaizacija, loša organizacija dovodi do većeg broja umrlih i oboljelih. 

 O tome mi moramo govoriti. (NATAŠA PERIĆ – Govorit ćemo.) Vidite, Nataša govorit 

ćemo je od marta mjeseca. A ljudi umiru. Ljudi umiru, a mi ovdje kažemo govorit ćemo. 

 Ja ću se osvrnuti jel, posebno kad budem imao priliku o tome, ali evo dozvolite mi da 

završim. Znači i prošli put sam zamolio da izvještaj o radu Doma zdravlja bude čim prije na tapetu.  

  To je isto govorio i Mensur vezano kada smo imali promašene investicije o kojima će 

bitiprilike da se govori. Ali dok mi to odlažemo ljudi gospodo umiru. 

  

NATAŠA PERIĆ  
 

 Hvala. Samo malo. Kome? Doktoru. Replika Mirnes, pardon Mensur Alić, ispred 

Tuzlanske alternative. Izvinjavam se. Izvolite Mnesure, izvinite. 

 

 

 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 
 

 Ma ništa. Ja ću samo doktoru reči da sam ja tražio da bude izvještaj ja se nadam, nije 

nadam, nego evo tražim da bude izvještaj Doma zdravlja na slijedećoj redovnoj sjednici 

Gradskog vijeća Tuzla i onda ćemo raspravljati. Mislim, doktor razumije o čemu se radi, ali nije 

do nas bilo, nego imamo danas druga javna preduzeća, druge ustanove, a možda nam je bio 

prioritet Dom zdravlja. Slažem se u tome i zato tražimo da bude na dnevnom redu slijedeće 

sjednice Gradskog vijeća. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  
 

 Replika vijećnik Hasib Hirkić. Hajte molim vas, replika traje tri minuta. I na onaj dio 

znači na koji mislite da. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

 Evo mislim na taj redomat. Moram reči jednu stvar. Znači, da li ja imo redni broju džepu 

ili nemao znači meni je stojati u redu. Nemamo tu šta puno pričat. Znači čekamo. 
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 Druga stvar, ovo je sada i jedna sugestija gradonačelniku, ja sam već prije o tome pričao da 

trebamo imati dvije hitne pomoći još kako u centru, tako istok izapad. 

 Evo kad bi još te dvije labaratorije napravili ja mislim da nam ne bi trebao ni redomat ne bi 

nam trebali ni redovi.  

 Pa molim gradonačelnika da i o tome malo razmisli, a kolege da redomate više ne pominju. 

Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Replika. Samo malo. Ima Šefik Husić je li tako. Ispravka krivog navoda je li? Dobro. 

Ona ima prednost nad replikom. Hajde, a onda replika vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. 

 

ŠEFIK HUSIĆ 

 

 Evo samo kolegi Ćavaliću znači ipak sam mišljenja da ne treba izdvajati sredstva za 

redomat jer neće riješiti ove redove. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. U redu. Replika Esana Kavazbašić Huskanović. Ali nemojte u nedogled molim vas, 

mislim. Iznijeli ste svi svoje mišljenje i nemojte sad da se ponavljamo. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ  - vijećnik Platforme za progres 

 

 Mogu li ja početi? (Možete naravno. Izvolite.)   

 Dobar dan kolege i kolegice (Replika kome?) Jeste. Što se tiče ovog redomata, znači ne bi 

bilo loše ga postaviti i da se ima u  Domu zdravlja, ali mislim da je veći problem što u isto vrijeme 

u Dom zdravlja ulaze u pojedine odjele znači osobe različite životne dobi. Značiosobe koje 

obavljaju sistematske preglede, onda osobe koje nisu naručene ali imaju, ono što mi kažemo, štelu. 

Na taj način se znači pravi jednostavno veliki problem oko nastanka ovi redova. 

 Ja samneki dan bila u Domu zdravlja. I zaista, oni imaju strašan problem i menadžment to 

podhitno treba riješiti. Ili razdvojiti te pacijente znači koji ulaze na sistematski pregled, a ove 

redovno naručene pacijente znači u nekom drugom dijelu biti ili nešto uraditi po pitanju toga.  

 Ali znači najveći problem Doma zdravlja jesu ti sistematski pregledi i redovno naručeni 

pacijenti. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Esana. Jeste li vi Omere tražili repliku? Izvolite. Privodite te replike kraju ima još 

izlagača. 

 

OMER BERBIĆ – vijećnik Naše stranke 

 

 Svijet ide naprijed. Mi idemo nazad. Ja ne znam, nemoj redomat, nemoj ovo, nemoj ono. 

Pa osjećam se kao da sam u 60-tim godina prošlog vijeka.  
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 Redomat je najosnovnija stvar u bilo kojoj državi od Hrvatske pa nadalje, a mi još uvijek 

nemamo, pa i ne želimo da ga uvodimo. 

 Redomat hoće riješiti probleme i to isto što vi govorite. Problem Doma zdravlja jeste 

menadžment, ali redomat je samo jedan dio u rješavanju problema za 20.000 maraka riješimo toliko 

toga da je to nemoguće. Ne mogu da shvatim zbog čega se bune njih dvojica. Hvala vam. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Replika Hasib Hirkić. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

 Replika je kolegi Berbiću. Zamolio sam da se više redomati ne spominju. (NATAŠA 

PERIĆ – Ja vas molim da se uozbiljite.) Pogotovo, izvinite predsjedavajuća, pogotovo u ovom 

vremenu COVIDA gdje nam trebaju metar ipo rastojanje. Mi bi izašli znači do Brčanske Malte bi 

se mi redali. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Slijedeća se za diskusiju javila vijećnica Sabiha Mujkanović Mujačić ispred. 

A izvinjavam se Admir Hasanbašić. Izvinite molim vas. A vi se Sabiha pripremite. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ  

 

 Hvala predsjedavajuća. Što se tiče redomata neću ga spomenuti. (NATAŠA PERIĆ – 

Nemojte više molim vas.) Ovako što se tiče rebalansa Budžeta Grada Tuzla za period 1. 1. do 31. 

12. 2021. godine treba reči da je zaista dobro urađen, a posebno treba istaći činjenicu da je ovaj 

rebalans Budžeta iniciran suficitom u iznosu od oko 2,3 miliona KM. 

 Služba za budžet i finansije je u ovom rebalansu Budžeta veliki dio finansijski srestava iz 

suficita usmjerila na ekonomske kodove koji direktno utiču na kvalitet življenja naših građana, 

odnosno na razvijanje komunalne infrastrukture kao što su kolege ranije rekle jako je bitno da će 

se graditi nove vodovodne i kanalizacione mreže. Vršiti izgradnja i rekonstrukcija rekonstrukcije 

puteva, izgradnja trotoara, tekuće održavanje puteva, održavanje i čišćenje vodotoka. 

 Jako je bitno napomenuti da se ovde vodilo računa u ovom rebalansu Budžeta i o 

porodicama koje su u stanju socijalne potrebe tako da se uvečalo za iznos od 70.000 KM socijalne 

jednokratne pomoći i vodilo se računa čak i o ekologiji, odnosno o ekološkoj zaštiti jesu to mala 

sredstva ali vodilo se računa o tome, to su u stvari projekti energetske efikasnosti na javnom dobru.  

 Međutim, postoji jedna zamjerka vezano za ovaj rebalans Budžeta a ona se odnosi na 

naknade savjetima mjesne zajednice koje su u ovom periodu manje za 100.000 KM, a to je zbog 

razloga što nismo imali formirane savjete mjesne zajednice na početku godine i mislim da su ova 

sredstva trebala da budu usmjerena upravo na izdatke, na tekuće održavanje prostorija mjesne 

zajednice jer zaista neke mjesne zajednice se nalaze u jako, jako lošem stanju, a ovdje je predviđeno 

da se samo 10.000 KM poveča za nabavku opreme u mjesnim zajednicama. 

 Ja se iskreno nadam da će Služba za budžet i finansije i naravno gradonačelnik, uzetiu obzir 

ovu činjenicu pri kreiranju budžeta za 2022. godinu. I da će sredstva za tekuće održavanje prostorija 

mjesne zajednice biti znatno veća u odnosu na ovu godinu i nadam se d aće biti povečana sredstva 
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kada je u pitanju špoticaj poljoprivredne proizvodnje koji je u ovom rebalansu povečan svega za 

2.000 KM. 

 I moram napomenuti, zaista, rekle su kolege nije ohrabrujuča činjenica da je rebalansom 

Budžeta izdvojeno još oko 300.000 KM za ostvarivanje pozitivnog poslovanja neki javni ustanova 

i javni preduzeća i tu se zaista sad postavlja pitanje šta bi bilo da nije bilo rebalansa Budžeta i da 

nije bilo suficita u Budžetu, ali opet kažem da trebamo uzeti u obzir i tu činjencu da su ove dvije 

zadnje godine, godine pandemije, godine znači pada kada je u pitanju eonomija u Bosni i 

Hercegovini i cijelom svijetu i iskreno se nadam da će u narednom periodu, odnosno naredne 

godine biti manja izdvajanja iz Budžeta Grada Tuzla za rad ovih naših javni ustanova i javni 

preduzeća.  

 Što se tiče Kluba vijećnika Tuzlanske alternative mi ćemo u potpunosti znači podržati ovaj 

rebalans Budžeta. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Slijedeća se za riječ javila vijećnica Sabiha Mujkanović Mujačić, a neka se pripremi 

vijećnik Mirel Mišković, ispred Kluba Socijaldemokrata. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Dakle, evo kao što smo svi očekivali pred nama senalazi 

rebalans Budžeta za ovu godinu, za preostala tri mjeseca. I nekako smo svi usmjereni na komunalnu 

infrastrukturu pa sam i ja svoju diskusiju uglavnom usmjerila znači na komunalnu infrastrukturu.  

 Drago mi je što je najviše sredstava normalno izdvojeno za tekuće održavanje puteva, kao 

i za održavanje i čišćenje vodotoka. To je ono što najviše traže naši građani po mjesnimzajednicama 

nešto što je nezaobilazno na društvenim mrežama, a vidimo da je nezaobilazno i na sjednicama 

Gradskog vijeća s obzirom na broj vijećnički pitanja i inicijativa koje se odnose na Službu za 

komunalne poslove. I zaista postoje stvari koje se hitno moraju rješavati. Neophodno je što prije 

znači dok još uvijek ima evo ovih lijepih i sunčanih dana da evo se saniraju udarne rupe, 

rekonstruišu putevi, vidimo da su izdvojena sredstva i za izgradnju novih, a naročito zbog toga što 

nam dolazi zimski period koji sa sobom naravno nosi nove probleme. 

 Mi moramo pomoći našim sugrađanima u prigradskim mjesnim zajednicama  i zaista 

očekujemo od nadležne Službe da što prije završi potrebne procedure i započne sa prioritetnim 

radovima. 

 Da nabrojim bilo koju od 40 mjesnih zajednica neću pogriješiti, ali evo, ja sam nekako u 

zadnje vrijeme obilazila mjesnu zajednicu Kiseljak, Tušanj, Obodnicu, Mosnik, Kreku, Ljepunice, 

Pasce, Solanu, znači zaista ima puno posla za odraditi. 

 Znam da normalno ne mogu stići sve, ne može sve biti prioritet ali evo, ja se nadam da će 

Komunalna služba nekako od naredne godine biti rasterečenija obimom svog posla, jer je direktor 

Vodovoda na sjednici Gredskog vijeća kada je podnosio izvještaj, rekao da od naredne godine 

Vodovod kupuje mašinu i da će oni sami asvaltirati prekope koje naprave. Do sada je večinu tog 

posla obavljala Služba za komunalne poslove i normalno da su trošili vrijeme, a bogami i sredstva 

na te stvaris i evo, očekujemo od naredne godine da će to biti drugačije i da ćemo puno brže sanirat 

probleme na koje nailazimo. 
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 Kada je riječ o čišćenju i održavanju vodotoka, očekujem da e i to što prije odradi i već smo 

rekli da nekako dolazi ta sezona kiša i svi nekako sa strahom očekujemo jer znamo da postoji 

mogućnost poplava.  

 Nadam se da će se u okviru ovoga uraditi i čišćenje u Lipnici, ne samo korita Joševice, nego 

i dio korita u Gornjoj Lipnici s obzirom da znam da postoje zahtjevi građana, a mislim čak ispred 

Savjeta.  Znam da postoje molbe za čišćenje i u Grabovici, Tušnju, Solani, Ljepunicama. I ovo je 

ujedno zahtjev za čišćenjem potoka u svimovim mjesnim zajednicama. 

 Naravno da očekujemo i od Službe civilne zaštite da završi sanaciju puteva oštećenih 

poplavama. Znam da su već nekako obilježili mjesta u Gornjoj Lipnici i zaista se nadam da će ovo 

ići čim prije. 

 O radu Zimske službe, održavanju higijene grada ne treba trošiti riječi naravno da 

podržavam povečanje sredstava za ovakve stvari, a naročito povečanje sredstava za izgradnju 

vodovodne i kanalizacione mreže i mislim da je vrijeme da se pozabavimo problemom vode u 

mjesnim zajednicama koje još uvijek nemaju vodu i da to treba biti jedan od prioritetni problema 

koje treba rješavatiu periodu koji je pred nama. 

 Normalno da ide puna podrška da se osiguraju dodatna sredstva za pitku vodu, za 

stanovnike prigradski mjesni zajednica koje još uvijek značinemaju vodovodnu mrežu. 

 Kada je skoro bio izvještaj Javnog komunalnog preduzeća Komunalac Klub vijećnika je 

SBB-a pohvalio aktivnost primarne selekcije otpada.  

 Znači, znamo da se građanima podijele kante i da se obuće kako razvrstavati otpad u te 

kante i da je to ekološki prihvatljivo i zaista je nekako lijepo naići kroz naselja u kojima se provodi 

ova aktivnost koliko se sjećam Dokanj, Solina, Gornja Tuzla i  Kula i s obzirom da pred sobom 

imamo rebalans Budžeta ja ponavljam inicijativu i zahtjev Kluba vijećnika SBB-a da se primarna 

selekcija otpada do kraja ove godine odradiu mjesnim zajednicama Mejdan i Mosnik. 

 Mjesna zajednica Mejdan se nalazi u I zoni grada, nemaju nitijednog kontejnera. I zaista bi 

bilo lijepo. Znači mali broj stanovnika ne iziskuje velika finansijska sredstva, a bilo bi lijepo 

stanovnicima ovih mjesnih zajednica pokazati da nisu zaboravljeni. 

 Kada je riječ o kapitalnim projektima nadam se brzoj realizaciji. Znam da ima pozitivni 

pomaka vezanih za put u Mandićima i evo iskreno se nadam da ćemo zaista naredne godine krenuti 

u realizaciju ovog projekta s obzirom na to koliko ga čekamo i naravno da ćemo, kao Klub, pružiti 

punu podršku i podržati rebalans Budžeta. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Mirel Mišković. A neka se pripremi vijećnik 

Nedžad Jusić. Izvolite Mirele. 

 

MIREL MIŠKOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata 

 

 Poštovana predsjedavajuća, vijećnici, sve vas srdačno pozdravljam. I želilm nam svima 

dobar dan. 

 Što se tiče rebalansa budžeta mi bi željeli da dobijemo jedno dodatno objašnjenje od šefice 

Službe za komunalne poslove i pitanja mjesni zajednica. Mi smo to već tražili u samom uvodnom 

izlaganju da nam se i ona obrati, da nam da to dodatno pojašnjenje kako sad možda ne bi ni došlo 

do ove diskusije, ali evo o čemu se tu tačno radi. 
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 Interesuje nas ekonomski kod 613324-3 Izdaci za rad Zimske službe. U koloni 10. iznos od 

470.000 zamjenjuje se iznosom od 520.000. 

 Voljeli bi da znamo čime su se vodili. da traže povečanje u samom rebalansu. Takođe me 

interesuje koliko je u ovoj budžetskoj godini utrošeno za rad Zimske službe? Ako znamo da smo 

imali 470.000, a da sniježni dana gotovo nije ni bilo.  

 Mi poštujemo takođe i struku. Voljeli bi da čujemo šta nas to očekuje u naredna tri mjeseca 

da dobijemo te informacije.Možda nas očekuju neke elemmentarne nepogode kako bi se i mi svi 

mogli da pripremimo. 

 Na kraju bi htio da napomenem daod odgovora šefice nadležne Službe zavisi naše glasanje 

Kluba za rebalans Budžeta. Eto. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala vam Mirele. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Nedžad Jusić, ispred Kluba 

nacionalnih manjina. Izvolite Nedžade.  

 

NEDŽAD JUSIĆ 

 

 Hvala. Ja ću pokušati što je kraće moguće, jer kolege i kolegice su dosta toga rekle vezano 

za izmjenu i dopunu Budžeta Grada Tuzle za period od 1. 1. do 31. 12. 2021. godine. 

 Ja bi se dotakao dva poglavlja u ovoj odluci, a to je Odjeljenje za komunalnu infrastrukturu.  

 Maloprije je kolega Mirel govorio u ekonomski kod, ekonomski kod 613324/3 Izdaciza rad 

Zimske službe meni je drago što su se povečala finansijska sredstva na ovom budžetskom kodu. Ja 

sam u Vijeću već evo peta godina mislim kolega Mirel da je još više u Vijeću i da smo mi uvijek 

iz godine u godinu uvijek tražili da se povečaju finansijska sredstva na ovom kodu kako visinske 

zone u toku zime, kad padne snijeg, budu očišćene. 

 I obično smo dobili informacije da bi se trebala povečati pomenuta finansijska sredstva. Ja 

predpostavljam na kraju krajeva da su i ova finansijska sredstva predviđena za te dodatne visinske 

zone koje se trebaju čistiti i u toku zime. 

 Takođe, drago mi je na kraju krajeva svi smo govorili za komunalnu infrastrukturu za 

održavanje komunalne infrastrukture da su se povečala finansijska sredstva i to je dobro na kraju 

krajeva ja sam i predpostavljam da će se u narednom periodu jer stvarno ima potrebe, evo i kolegica 

je govorila o tome u mjesnoj zajednici Mosnik, ulica Branislava Nušića potok jedan koji ima već 

duži niz godina uvijek malo kiše padne kompletno naselje poplavi i siguran sam u tome da će se 

jedan dio finansijski sredstava sa ove budžetske linnije utrošiti na sanaciju pomenutog potoka u 

mjesnoj zajednici Mosnik. 

 Takođe želim napomenuti, ako se sjećate, ja se dobro sjećam, kada smo usvajali Budžet za 

2021. godinu a vezano za Službu za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu tada smo imali 

finansijska sredstva u iznosu od 440.000 i moja je diskusija bila usmjerena ka tome da sam siguran 

u tome da će se zbog trenutne situacije stvoriti veća potreba za socijalnim davanjima 

najugroženijim građanima grada Tuzle i evo vidim da je se stvorila potreba i da sada sa 440.000 

maraka će se ta budžetska linija povečati na 510.000 maraka i moja je preporuka na kraju krajeva 

rukovodiocu ove Službe, odnosno gospođi Asji da u narednom periodu ukolikoje stvarno potrebno 

da u 2022. godinu ukoliko su potrebna i veća sredstva za pomenute kategorije da se to i predvidi, 

jer jednostavno ne smijemo dopustiti da najugroženije kategorije u gradu Tuzla ostanu bez 

jednokratne novčane pomoći, a zbog nas jednostavno.  Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ 

  

 Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

 Prvi se za riječ javio vijećnik Hasib Hirkić. Neka se pripremi vijećnik Zijah Rifatbegović. 

 Rasprava vijećnika traje pet minuta. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća ja ću pokušati da budem još kraći. 

 Možda bi se samo osvrnuo na Amandmane ove, mi definitivno nismo pisali Amandmane 

po pitanju rebalansa Budžeta s obzirom da je gradonačelnik tada rekao u martu mjesecu kada smo 

usvajali Budžet da će neki Amandmani biti sastavni dio Budžeta, a da će neki Amandmani koji 

ostanu, ne budu mogli biti riješeni, biti sastavni dio rebalansa Budžeta. 

 Pa eto oko toga da gradonačelnik malo više povede računa i da pokuša neke, kao što je sam 

rekao,  dobre Amandmane, dobre prijedloge uvrstiti u rebalans. 

 Što se tiče Amandmana kolegice Selme Ćatibušić za kupovinu te stolice, ili već kreveta, na 

Ginekologiji, pri vršenju ti pregleda sigurno treba, pa ovom prilikom nismo dobili obrazloženje  

zašto se odbija Amandman i volio bi da nam neko obrazloži zšto ne treba ta stolica ili krevet možda 

neko od vijećnika ili gradonačelnik nemojte nepotpuno nešto da nam bude, odbijamo Amandman 

a nemamo razloga. 

 Hoćemo tačan razlog zašto se to odbija. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 Merima Softić, replika. Vijećniku Hirkiću predpostavljam. 

 

MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Jeste. Jeste. Pozdravljam evo sve prisutne. Pa evo u jednomdogovoru koji smo imali, 

kratkom, a povodom Selminog Amandmana ja sam se mislila kasnije javiti kao vijećnica, ali evo s 

obzirom da je Hirkić spomenuo Selmin Amandman koji moram priznati stvarno je opravdan, ne 

iziskuje velika finansijska sredstva i evo ispred parlamentarne večine, a takođe u dogovoru sa 

gradonačelnikom mi smo došli do jednog prijedloga s kojim nećemo opteretiti gradski Budžet ali 

hoćemo, evo tiče se sredstava same Ustanove.  

 Pa evo, ako se slažete ja bi pročitala ovaj prijedlog. A Selma neka se izjasni poslije toga. 

 Zadužuje se direktor JZNU Dom zdravlja Tuzla da u što kraćem periodu, pored postojećeg 

stola za ginekološki pregled nabavi još jedan moderniji koji je savremen sto i prilagođen ženi osobi 

sa invaliditetom kako bi joj, ionako neugodan pregled bio bar malo ugodniji, a da se obavezno ti 

pregledi vrše u suterenu Doma zdravlja gdje će biti smješten novi sto, kako bi pacijenticama bio 

olakšan dolazak na sam pregled.  

 Tražimo da, po nabavci istog, Gradsko vijeće odmah bude upoznato. Evo, ja bi volila da 

vidim da li se Selma slaže sa ovim prijedlogom i da to. 

 

NATAŠA PERIĆ 
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 Malo samo da poredamo stvari. Znači, u replici nema zaključaka. Ja vas molim sad 

stvaramo konfuziju. Govorim svim vijećnicima. Replicirajte tamo gdje mislite da nije nešto rečeno. 

kako treba. Zaključci idu u diskusiji. 

 Mislim, ja ovo sad govorim za sve. Sad će se Omer javiti vama za repliku ili bilo kome. 

 

MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ 

 

 U redu. Možda sam ja pogriješila na pogrešan način, ali htjela sam da dam do znanja da 

smo već došli. 

 

NATAŠE PERIĆ 

 

 Merima, evo ja ću računati da ste diskusiju. ( U redu.) Eto, ja ću ovo uračunati. ( U redu. 

Htjela sam samo radi toga.) 

 U redu. Evo sad može replika. Izvolite. Mislim, ja ovo govorim da ne bi dolazili u, ne 

mislim da je  iko namjerno, nego eto, samo da se zna. 

  

OMER BERBIĆ 

 

 Evo u suštini. Ono što želim da se ovdje replikom osvrnem jeste činjenica da zaključke do 

sada, večina zaključaka koji su bili tu da zamijene neki Amandman ilinešto što bi bilo faktički 

suštinska promjena večina zaključaka nije ispoštovana 

 Pa tako ni onaj zaključak koji smo mi dali da nam se objasni zbog čega radnici imaju manju 

platu za vrijeme korone, a direktori sebi povečali. (NATAŠA PERIĆ – Dobro. Nemojte sad o 

tome.) 

 Tako da želim sammo da repliciram da se večina zaključaka nije ispoštovala i da bi ovim 

samo doveli u problem upravo ovaj Selmin Amandman. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala vam Omere. Slijedeći za riječ se javio vijećnik Zijah Rifatbegović,  

diskusija. Izvolite. Mikrofon molim vas vi uključite.  

 

ZIJAH RIFTBEGOVIĆ 

 

 Hvala vam lijepo. Neću dužiti obzirom d aje već dosta toga prije mene rečeno. Ovaj budžet 

je u stvari rebalans Budžeta onakav kakav je bio iu samom usvajanju Budžeta to znači da sve one 

karakteristike koje smo rekli kod usvajanja, važe sad i kod rebalansa. 

 Ono što zabrinjava je li, jeste činjenica da postoji jedna konfuzija u onom što razgovaramo 

i dogovorimo i ono što treba da realiziramo. 

 Po meni sve ozbiljne zemlje i svi gradovi, Tuzla je ozbiljan grad, prave rebalans Budžeta 

na osnovu situacije  i indeksa pandemije i karte pandemije trenutno koja je aktuelna u ovom 

vremenu. 

 Mi ovdje vidimo da je uvažena gospođa, koja je stvarno uložila veliki trud u obradi ovog 

materijala, na što joj se posebno zahvaljujem, je li i načinu kako je to ona prezentirala vidimo da 

večina sredstava se ulaže u infrastrukturu komunalnu. 
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 Pa i raniji sazivi Gradskog vijeća su odvajali milione za tu komunalnu infrastrukturu. Pa 

valjda su i raniji sazivi Vijeća rješavali pitanje vode na Pingi, rješavali pitanje poplave tamo kod  

Elektro-distribucije i pitanje poplave tamo kod Mejdana itd. itd. i naravno nije se to riješilo. Nije 

se to riješilo. 

 Ni sad se to neće riješiti ulaganjem milion i nešto sredstava da će se to riješiti a nije se 

riješilou prethodni ne znam, dvije, tri, četri saziva. 

 Ja od kako živim u Tuzli problem je ovaj o kojem sada govorim. I nisam protiv da se ta 

sredstva i dalje ulažu da ljudimane plave kuće itd. itd. 

 Nisam ni protiv toga da se određena javna preduzeća ovim rebalansom Budžeta pokušaju 

spasiti što je je li scenario spašavanja vojnika Rajana jel. Misleći da će to nešto unaprijediti. Neće 

to ništa unaprijediti nego će nesposobni menadžment biti i dalje još više nesposoban i njega neće 

ova sredstva sigurno spasiti. 

 Ono što bi želio da čujem od uvažene gospođe i kad se govorilo o obrazloženjima i svemu 

ovom vidimo ovdje Amandman  koji je predložio gradonačelnik na njemu uopšte nema 

specifikacije gdje bi se i kako i na koji način utrošila sredstva koja bi se povukla sa određenog koda 

na određeni kod. 

 Valjda bi trebala postojati specifikacija uzimamo sredstva sa jednog koda i prebacujemo na 

drugi kod da tačno napišemo gdje ćemo mi ta sredstva uložiti. Ja ne vidim ovdje da je uopšte 

navedeno osim s koje Službe na koju Službu se sredstva prebacuju. 

 I druga stvar koju bi želio da malo porazgovaramo o tome, da li postoji, pošto toniko nije 

pomenuo, a sjetit ćete se, ovo je četvrti val pandemije i juče je u gradu Tuzla umrlo tri građanina 

Tuzle, 93 bolesnika je trenutno u jedinicama intenzivne njege, oko 400 je hospitalizirano.  

 Sjetit ćete se, kad smo govorili o trećem valu pandemije, da smo rekli da ćemo sačekati 

izvještaj Doma zdravlja, citiram, a možete preslušati i stenogram, da ćemo sačekati izvještaj Doma 

zdravlja i da ćemo, nakon tog izvještaja, da bi podigli nivo organizacije rada Doma zdravlja krenuti 

u rebalans Budžeta.  

 Toga se svi sjećamo. Mi idemo sad u rebalans Budžeta da spašavamo infrastrukturu i 

ponovo na zadnje mjesto stavljamo zdravlje i organizaciju unapređenja zdravlja u gradu Tuzla. 

 Ja vas molim da o tome svi razmislimo i dat ću jedan prijedlog u svojoj diskusiji i zaključak 

koji predlažem slijedeći. Da usvajanje rebalansa Budžeta bude nakon izvještaja o radu Doma 

zdravlja kako bi se mogućnost da se određena sredstva i novi prijedlozi i novi Amandmani dali na 

unapređenje i podizanje organizacije rada Doma zdravlja kako ne bismo bili zemlja koja ima 

najveći broj umrlih sa najvećim mortalitetom.  

 Uvažene kolege su govorile kakva je organizacija u Domu zdravlja i to znamo svi. Pacijenti 

idu kupuju lijekove. Pacijenti sami sebi ordiniraju terapiju, knjižice se daju i uzimaju kroz prozor 

itd. itd. itd. 

 Niz je stvari od strane u uvodu gradonačelnika navedeno da se prima određeni broj 

pacijenata toliki i toliki da je otvoreno 29 ambulanti. Molim vas. Federalnim zakonom je propisano 

koliko mora biri otvoreno ambulanti. Ne možemo mi otvarati ambulante onako kako se to nama 

sviđa nego tačno postoji zakon kako se to radi. (NATAŠA PERIĆ – Dobro. Isteklo vam je vrijeme.) 

 Evo još samo minut jedan, molim vas. Druga stvar koju želim napomenuti jeste da broj 

pregleda koji se nama dostavlja, o čemu je kolega Šefik govorio i potpuno je u pravu, ne odgovara 

stanju na terenu.  

 Knjižice se uzimaju, uputnice se knjiže se usluge a pacijenti se ne pregledaju u večini 

slučajeva. Hvala lijepo. 

 



51 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

U redu. Hvala. Vijećnik Admir Ćavalić. Izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala puno predsjedavajuća. Ja ću  nastaviti diskusiju koju sam vodio u vezi rebalansa 

Budžeta. Dakle, pohvale Apotekama i instituciji Naše dijete za obrazloženje.  Vidimo da smo 

100.000 maraka uštedili u savjetima, naknadama za savjete mjesni zajednica. Volio bi da se to 

dakle adekvatno utroši. Na jedan dobar način, zato sam predložio one Amandmane.  

 Takođe, bilo bi dobro, dakle i moramo o tome razmišljati evo sada će ići i nacrt budžeta za 

2022. godinu, dakle krajem godine molim vas da obezbijedimo vodu na mjesnim zajednicama 

Dragunja, Obodnica, Breške i druge mjesne zajednice. Dakle, sramotno je u 21. stoljeću da imamo 

ljude koji žive u Tuzli, a nemaju pitke vode, jer im se mora cisterna svaki dan dovlaćiti gdje se 

ljudi svađaju međusobno u vezi cisterne. 

 Lično sam svjedočio navedenom, a dolazili su čak na Kolegij ovdje u zgradu Gradskog 

vijeća dakle dolazili su predstavnici ti mjesni zajednica koji su to potencirali zajedno sa 

predstavnicima NS i SBiH, čak smo bili dole na jednom sastanku gdje se pokušava ubrzati 

realizacija određeni projekata za dobrobit navedeni.  

 Moram tu pohvaliti dakle Amandman grdonačelnika, barem da im se pomogne tim 

djelimično dakle u vezi pitke vode, ali to je još uvijek nedovoljno sredstava. Moramo strateški 

razmišljati kapitalno više izdvojiti. 

 Vidite na stranici 25. Gradsko pravobranilaštvo Tuzla dodatni 200.000 KM, a već imaju 

200.000 dakle planirano Budžetom. 

 Dakle, za 100%. Zašto je to tako? E sad nam dolazi naplata svih onih problema međuljudski 

odnosa u Pravobranilaštvu Tuzle. I ovo je konkretni ekonomski trošak loše organizacije, 

međuljudski problema, u toj instituciji. 

 Dakle, slušamo zadnji šest sjednica kako su problemi, kako se rotiramo te pravobranioce, 

kako imamo v.d. i slično evo ga 200.000 maraka kolege vijećnici da znate koliko nas to košta. 

 I u ovom rebalansu dodatni 200.000 maraka ide za Gradsko pravobranilaštvo. Tim bi riješili 

i ginekološki sto i riješili bi i redomat. Mogli bi par redomata kupiti i riješili bi brojna druga pitanja 

dakle koja se tiču putne, vodovodne, kanalizacione mreže u gradu Tuzla. 

 Ali eto, mi ostavljamo to pitanje neriješeno. Dalje, moram navesti, dakle vezano za 

Amandmane. Slažem se sa, evo dobio sam, hvala gradonačelniku na obrazloženju vezano za 

ugovorne obaveze. Dakle, posljedično to ću obrazložiti kada budu pojedinačno izjašnjavali o 

Amandmanu, od odustat ću dakle od Amandmana I, V i volio bi od VII da dobijem dalje 

konsultacije kroz pauzu sa večinom. 

 Dakle, suština moji Amandmana se tiče slijedećeg, nabavka redomata 20.000 KM. 

Napominjem ovo je Tuzla u 21. stoljeću. Ljudi čekaju. Barem, evo slažem se sa kolegama čekat 

ćemo i dalje Hasib kaže svejedno ha imao, dakle kod ili nemao, imao onaj listić opet ću biti u redu 

čekanja. Ali možete barem sa listićem sjesti, popiti kafu, tu dakle ako ste stariji, ako vas bole noge 

da ne morate biti fizički u redu, ili ne morate dijeliti red sa nekim drugim koji možda ima KOVID-

19. Dakle, možete otići pojestinešto, na ćevape tu i znati po tome kada ćete doći na red. 

 Ne možemo, kao što kolega Berbić kaže, 21. je stoljeće, pazite ne možemo mi retrogradno 

odbijati nekakve stvari koje su stvar tehnologije. 
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 To više nije pitanje. Gdje god imate redove čekanja, bilo gdje u svijetu. To nije pitanje da 

ili ne. To se tako implementira isto kao što koristimo ovaj mobitel. 

 Druga stvar, slažem se sa gradonačelnikom, ne ide tekući grant, ja to preimenujem tekuća 

sredstva za finansiranje projekata mjesni zajednica. Moramo kapacitiratimjesne zajednice moramo 

im dati mogućnost da imaju projekte vlastite, da mjesni savjeti zaista odlučuju o nečemu bitnom, 

a to je inverstiranje u samu mjesnu zajednicu. Brojni mjesni savjeti dakle nemaju riješene osnovne 

potrebe dakle i mislim da tu moramo više kapacitirati. 

 I zadnja stvar dakle smatram da moramo više uložiti u potrebe digitalne tranformacije naše 

privrede jer generalno živimo u dob digitalizacije. Na taj način ćemo najbolje da kažemo ostvariti 

konkurentsku prednost domaće tuzlanske privred i učiniti  je da ima dakle nekakvu dakle prednost  

u odnosu na ostale, a to se može kroz grantove za digitalnu transformaciju. 

 Mislim da i kolege iz nadležne službe će se složiti sa navedenim jer znam da tu ima vrsnih 

stručnjaka eksperata doktora nauka iz oblasti digitalne transformacije. (NATAŠA PERIĆ – U 

redu.) 

 I završavam dakle vezano za roditeljsku kuću, za smještaj djece koja su u procesu liječenja 

od raka i njihove roditelje, dobio sam dodatne informacije od kolegice vijećnice uvažene doktorice, 

takođe to je naveo gradonačelnik mislim da bi bilo dobro da se svisložimo, da to svi podržimo 

naredne godine kada im bude trebala pomoć u kontekstu održavanja. Hvala vam puno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Omere jeste li se vi javili za diskusiju? Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ  

 

 E hvala. Ja sam imao neki 30-tak Amandmana napisani, nisam ni jedan protokoliso. Ja neću 

ni jedan Amandman protokolisati dokle god se ovdje ponašamo kao da smo u diktaturi. dokle god 

se ponašamo tako da smo prošli puta 55 Amandmana opozicije odbili bez ikakvog realnog razloga, 

bez ikakvog stručnog objašnjenja. Ali dobro. Jasno mi je. Večina je večina. I toje tako, to je 

nemilosrdno. Jedan je Amandman prošao, nakog toga ste i to probali da ukinete zato što babo nije 

klimnuo glavom da može da prođe. To je sramota. 

 Ja sam dobio jednu neformalnu informaciju iz jednog neformalnog izvještaja iz Pjongjanga 

da je više Amandmana opozicije u zadnji 20 godina u Pjongjangu prošlo nego što je to u Tuzli. 

 Ali dobro, bože moj. Moje fundamentalno vjerovanje jeste da ovaj grad može bolje, da ovaj 

grad mora bolje.  

 To se tiče samog Budžeta ima ovdje par stvari koje su doista porazne. Prvo, mi smo 

ogroman broj sredstava, ogromna sredstva opet dali javnim firmama. Javne firme koje opet su na 

tržištu, koje se bore sa privatnim firmama, a mi im bacamo padobran za spašavanje.  

 Pa evo RTV-7 34.000 maraka za plate. Dobro. Naravno. Razumijem. Kad ste režimska 

televizija dobijate plus 35.000 maraka za plate. 

 A zatoni jedna izjava opozicije do sada nije bila prenesena na RTV-7 čak sunam na 

odgovorima na vijećnička pitanja odgovarali da oni ne prenose izjave opozicije. 

 To je gradska televizija i treba barem jednu izjavu opozicije da se prenese,pa mi smo ovdje 

ljudi skoro godinu dana. Ja nisam tamo svoje ime vidio.  

 Dalje, gradonačelnik, Služba gradonačelnika. Pričao sam sa drugom Tiborom iz stranke i 

on meni kaže zbog čega se ovdje diže 9.780 maraka za prevoz i gorivo. Malo smo razmišljali pa 
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kaže biće da je gradonačelnik primio vakcinu pa sad može putovati. (NATAŠA PERIĆ – Molim 

vas uozbiljite se.) Vrlo sam ozbiljan. (NATAŠA PERIĆ – Nemojte tako govoriti.) Zbog čega se 

9.780  maraka za gorivo diže gradonačelniku? Zanima me, evo hoću da mi se to objasni. 

 Dalje, dajemo Veterinarskoj stanici, Apotekama, Tržnicama, Mejdanu, a ne znam da li  išta 

zahtijevamo od ti firmi? Da li zahtijevamo neke rezove, da li zahtijevamo neku promjenu u strukturi 

vođenja ti firmi za ovaj novac? Ovo je strašno veliki novac.  

 I za ovaj novac smo mogli usvojiti minimalno, evo još tri četri Amandmana opozicije koja 

su došla, bez ikakvi problema, a mi ovaj novac dajemo nekima za plate, nekima za ovo, nekima za 

ono i opet će se plate, najvjerovatnije, dići direktorima a onoj srednjoj stručnoj spremi i 

nekvalifikovanim radnicima će se smanjivati, kao što se to radilo i u mnogim firmama, odnosno 

javnim firmama prije što smo dobili u izvještaju. 

 Ja mislim da je to sramota. Ja mislim da je to sramota i da Gradsko vijeće mora stati u kraj 

jednojAlan ford politici da se uzima siromašnim i daje bogatim.  

 Pravobranilaštvu 200.000 maraka. Ogromna su to sredstva, ogromne pare. Sad drago mi je 

s jedne strane, što ćemo napokon Kreku  Partizan riješiti. To je jedan projekat koji je podržala i  

Vlada Kantona Sarajevo na čijem je čelu bio Edin Forto. To mi je izuzetno drago. Drago i je i za 

Muzej sjeveroistočne Bosne. (NATAŠA PERIĆ – Istočne.) Istočne Bosne oprostite. Drago mi je 

radi naše predsjedavajuće jer ipak to ide vama gore u Muzej. (NATAŠA PERIĆ – Ne ide meni.) 

Drago mi je, gore vama u Muzej. (NATAŠA PERIĆ Da, da, tako recite.)  

 Izuzetno mi je drago da ovdje ima par stavki sa kojima bi se ja i složio, tako da nije to toliko 

ni katastrofalno koliko se govori. Ali mislim da se moglo barem 200, 300.000 maraka uštediti da 

se i Amandmani opozicije zadovolje i da se zadovolje građani koji su sve više neugodno iznenađeni 

kako se gradske pare, kako se gradske pare troše. 

 Tako da se mene pitalo ovdje bi sigurno išlo više išlo u projekte energetske efikasnosti, u 

toplifikaciju, u dječije parkove, u ono što fundamentalo znači da ćemo nekom vratiti osmijeh na 

lice, da ćemo nekome spasiti život, da neće umrijeti. (NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je vrijeme 

Omere, molim vas. Privodi kraju) 

 Imam još 35 sekundi. (NATAŠA PERIĆ – Hjade kod mene je isteklo ali hajde.) Pa ne 

možete mi mjeriti vrijeme kad ustanem odozgo ipak ja nemam mikrofona predsjedavajuća. Eto 

vidjet ćete na kameri kad sam upalio ovde. (NATAŠA PERIĆ – Hajde još pola minute.) 

 Tako da u suštini isti taj izvještaj iz Pjongjanga mi kaže da više gradonačelnik Pjongjanga 

prima građane nego gradonačelnik Tuzle. I raspodjela u ovom Budžetu je direktno proporcionalna 

toj činjenici. 

 Ako uspijemo, mi kao Vijeće, stati iza onog zaključka, da gradonačelnik treba da ima 

otvorena vrata za građane ovaj raspored u Budžetu bi bio puno, puno drugačiji. 

 I zato nas pozivam ovdje i predlažem zaključak da tražimo od gradonačelnika da prima 

građane jednom sedmično kako bi bio bolje upučen u šta budžet treba da se troši. Hvala. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ispravka krivog navoda Anel Ibeljić. Izvolite.  

 

ANEL IBELJIĆ 
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 Ma evo, ja ću samo kratko. Kolega Berbić je rekao da je od strane RTV-7 odgovoreno kako 

se ne prenose izjave opozicije pa da ne ostanemo nedorečeni, ja bi samo citirao odgovor RTV-7 

koji je upućen gradskom vijećniku kolegi Muratoviću u kojem se kaže, izjave vijećnika niti pozicije  

niti opozicije se ne prenose. Znači da ne ostane samo da se vine prenosite. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Samo malo. Replika Šefik Husić. Molim vas malo tišine. Molim. Kakva pauza nismo još 

završili, sačekajte malo. Pa nemojte replicirati i ispravljati krive navode i jest ćemo. Hajde. 

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

 Hvala. Ja bi samo evo još jedanput replika je kolegi Omeru i ovome Admiru Ćavaliću 

ujedno. 

 Sve ovo što oni kažu zapravo je više teatralno populistički. Gubimo vrijeme, evo pratim iz 

sjednice u sjednicu gubimo jako puno vremena na ono što je zapravo populizam. 

 Ako imate znači neke konkretne prijedloge na Budžet, na rješenje znači Budžeta bolje 

nego što je predloženo, dajte znači konkretno predložite pa da svi to podržimo pa da to prođe. 

Međutim, ovo sve što kažu je paušalno počne već nervirat. Mislim stvarno oduzima nam puno 

vremena. 

 Evo vidite pola dva mi nismo ništa krenuli u suštini. 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Hvala. Replika Omer Berbić, pa Admir Ćavalić. Predpostavljam Šefiku Husiću. 

Molim vas kratko. Damire, bila je ova replika prije. Pa zato. ti ćeš poslije.  

 

OMER BERBIĆ  

 

 Kada nas vi optužite da smo mi populisti evo ja ću vas sada optužiti da ste vi trgovci. 

 Zamijenili ste svoj mandat vas četvorica. (NATAŠA PERIĆ – Nemojte molim vas.) 

Nemojte niste ni njega prekidali kad mi je rekao da sam populista. Ako ćemo se tako ponašati. 

Ako ćete vi selektivno vlast ovde, odnosno poziciju da ne opominjete, a nas da opominjete 

nemojte. molim vas. (NATAŠA PERIĆ – Opominjem sve nemojte.) Niste njega opomenuli a 

rekao nam je da smo populisti, evo ako treba vratit ćemo na kameri. (NATAŠA PERIĆ – Dobro 

ali nemojte. Molim vas.) 

 Evo ako treba vratit ćemo na kameri. Mislim sramota je. (NATAŠA PERIĆ – Pa vi samo 

s kamerama i znate. Hajte molim vas.)  

 Znate i vi sa 100.000 iz Budžeta.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Replika. Admir Ćavalić. Molim vas tišina. Molim vas nemojte ometati rad Vijeća. 

 

ADMIR ČAVALIĆ  
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 Replika kolegi Šefiku, pazite, evo iza ostale isto vijećnike. Da jednom za svagda 

raspravimo to.  

 Mi, kao gradski vijećnici, se sastajemo jednom mjesečno. Pazite, jednom mjesečno, jedan 

dan u mjesecu. Za to se izdvoje izuzetne naknade koje sada možete vidjeti evo u prijedlogu 

rebalansa Budžeta. Bilo bi neozbiljno od nas, krajnje populistički od nas da mi jedan dan, pazite 

jedan dan u mjesecu ne radimo svoj posao kako treba i da težimo da privedemo ovu sjednicu 

kraju.  

 Ja razumijem da je neko možda sad gladan, da mu je dosadno zato što šuti, možda ne javlja 

se, pa i meni je dosadno kad slušam druge ljude itd. da bi htjeo da mi završimo do tri sata i da 

idemo kući.  Ali bi bilo krajnje neozbiljno, pazite, meni je svetinja jedna u životu ekonomski 

posmatrano to su porezni obveznici, građani našeg grada. Da mi ovdje dakle dobivamo ta sredstva, 

da imamo sve privilegije i da jedan dan u mjesecu, ko god je radio razumije o čemu pričam.  

 Jedan dan u mjesecu mi sad da fušerimo ovde i da hajmo ubrzat, hajmo ubrzat itd. Molim 

vas. Meni je ranije dosta vijećnika govorilo de ubrzaj, nemoj dugo itd. Izdo bi svoje principe. 

Pazite, jedan dan. Hajde da smo smi svaki dan u ovom Gradskom vijeću pa razumijem neko je 

nekom dosadan itd. kaže de ubrzaj, ne budi populista i slično.  

 Ali jedan dan u mjesecu mi ovdje dođemo, sjednemo, imamo sve privilegije i više dobijemo 

da kažem pet puta više od nekog rudara itd. na minimalcu i sad evo hajmo mi zbrzat zato što je 

neko gladan, zato što neko ne može da sjedi ovde, nekog boli kičma itd.  

 Molim vas,ako neko ima problema sa Gradskim vijećem neka slobodno izađe ovdje, sjedne 

evo možete i ručat, možete u wc otići, možete dole popiti kafu, bit ćete navodno prisutni ovdje. Ne 

morate mene slušati, kolegu Berbića itd. 

 Ali nemojte to dovoditi u pitanje jer bio bio bi prvi ja  i vi svi, kao gradski vijećnici, 

neozbiljni da samo taj jedan dan, da izvinete, fušerimo da ubrzamo proces i da nearbumentovano i 

da ne raspravljamo o rebalansu. 

  

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Admire. Hvala vam. Replika Damir Muratović. 

 

DAMIR MURATOVIĆ  

 

 Replika Anelu Ibeljiću samo. Da ne bude zabune, mi uopšte ne patimo da budemo na RTV-

7 to su izvrsni novinari. Mi protiv kolega nikad nismo ništa rekli.  

 Konkretno ja sam u svom životu, na poziciji koju obavljam izuzetnu imam saradnju sa tom 

medijskom kućom. Ono što je ovdje problem su ti odgovori. To, te direktorice, po bahatosti joj 

samo parira  Bijedić, on je direktor Doma zdravlja. To je jedan bahat čovjek. Koji tim odgovorima 

ne vrijeđa samo vijećnike opozicje, nego i pozicije.  

 Uzmite ove odgovore napostavljena vijećnička pitanja Ibeljiću pa ćešvidjeti kako vama 

odgovara. 

 Šta ja mogu očekivati iz opozicije kad on odgovara poziciji tako bahato i bezobrazno.  

 Jedva čekam da se taj ovdje konačno pojavi. Makar u decembru. 

 Još nešto nisam završio. Replika. Znači nije majka Muju, ne volim koristiti (nerazgovjetno 

izgovorena riječ op.a.) karala što se kladio i kockao, nego što se vadio. Tako da vama to konkretno 

upučujem.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala. Samo malo. Replika Hasib Hirkić. Samo malo. Ispravka krivog navoda. Hasibe 

izvini, ali ima prednost.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

 Samo ispravka krivog navoda kolegi Anelu. Dakle u odgovoru RTV-7 navedeno je da se 

ne prenose izjave pozicije niti opozicije, međtum, u praksi prenose se izjave predsjedavajuće i 

dopredsjedavajuće koje predstavljaju poziciju u Gradskom vijeću. (NATAŠA PERIĆ – 

predstavljam sve.) 

 Tako da nije tačno da se ne prenose izjave pozicije. Pozicije se prenose, opozicije ne. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Ne predstavljam opoziciju niti poziciju već sve. Znači nemojte govoriti ja sam 

predsjedavajuća svih i imam obavezu da nakon Vijeća dam izjavu. 

 

 

ANA PEJIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Samo replika Admiru Ćavaliću, ka kao dopredsjedavajuća nisam dala ni jednu izjavu za 

RTV-7 imolim da mi te izjave i ove što govori da sam dala, molim da povuće.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Molim vas samo malo. Šefik Husić.  

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

 Gospodinu Berbiću. Znači nisam rekao da je populista rekao sam znači da se ponašaju 

teatralno populistički. (NATAŠA PERIĆ - Dobro. Hvala vam.) Nisam završio. 

 Znači tri sudska procesa sam imao gdje sam tužio za krivokletstvo. Omer Berbić će biti 

četvrti. A dobio sam sve tri tužbe na sudu.  Jer trgovina kad se spominje, moraju voditi računa o 

čemu govori. I dalje znači populistički se ponašaju. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala. Replika Hasib Hirkić pa onda vi. Hasibe kome je replika? 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

  Kolegi Ibeljiću. Imajući u vidu da je čovjek prije pola sata pričao. Ne mogu doći na red. 
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 Vezano je za RTV-7 ovo što ste kazali. Ja ću reči da RTV-7 upravo kolega Damir je rekao, 

ili ne znaju šta pišu ili ne razumiju pitanja koja im se postave. Ovde i meni su odgovorili na 

vijećničko pitanje i spominjući Kulturno-umjetničko društvo Brastvo i jedinstvo kako smo imali 

prostor u medijima. Poiltika i Brastvo i jedinstvo (NATAŠA PERIĆ – Nemojte raspravljati o 

inicjativama.) Ovo je odgovor. (NATAŠA PERIĆ – Ne možete raspravljati o odgovorima na 

vijećničke inicjative.) 

 Kolegi Šefiku Husiću, a i kompletnoj poziciji moram reči. Bio sam konkretan što se tiče 

ovi rješenja, evo opet, ponovit ću. Dom zdravlja, u stvari Hitna pomoć i labaratorija ujedno istok i 

zapad i riješili smo te probleme. Konkretan sam, evo gradonačelniče i vama to kažem da smo 

konkretni kod naši upita. 

 Problemi mjesni zajednica, ono što sam tražio po 100.000 maraka za svaku mjesnu 

zajednicu i to je rješenje jedno koje samdirektno dao i rekao da ćemo na taj način riješiti ogromne 

probleme mjesni zajednica i između ostalog, ako nemate, mi ćemo vam dostaviti ponovo sve upite, 

sve Amandmane koje smo priložili neka budu sastavni dio ovoga i mi ćemo biti zadovoljni i sve je 

konkretno. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala. Replika. Samo malo. Ispravka krivog navoda. Poslovnička intervencija. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Poslovnička intervencija. Ja vas molim, znači replika se ne može tražiti u vezi sa  

postavljenim vijećničkim pitanjem i dostavjenim odgovorom na vijećničko pitanje. Svaki vijećnik 

koji se pozove na repliku i poslovničku krši Poslovnik.  

 I još jedno replika jednom govorniku od strane jednog vijećnika dozvoljeno je jednom. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Jeste. To vodimo računa. Ispravka krivog navoda Admir Ćavalić. Ima prednost ispravka 

krivog navoda. 

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

 Dakle, samo kolegi Šefiku. Pošto je dvije stvari ispravka krivog navoda u replici kolegi 

Berbiću rekao je pazite, ne pazite nego ono vodite računa šta pričate možda je persirao kolegu ili 

je mislio i na mene. 

 Što se mene tiče dakle vodim računa šta pričam, ja sam od početka, nikad athomine ne 

koristim tako da morate razumjeti to. Ne možete me barem mene, ali mislim da je to prema kolegi 

Berbiću bilo upućeno dakle nizašto optuživati po tom pitanju. 

 Druga stvar. Dalje se potencira da su ove populitičke dakle stvari. Pazite, krivi navod je 

apsolutno dakle, nisu populističke to su konstruktivne rasprave zbog toga sam uputio Amandmane 

da bi bio konstruktivan da bi zaista unaprijedio ovaj Budžet. Možda je za mene populizam to što 

priča bilo ko od vas dakle, ali populizam je stvar lične precepcije ne možete nekome reči da je 

populista, molim vas budite argumentovani. Recite nisi Ćavaliću u pravu to, to, to, nisi dobro naveo 

to, to, to, trebao bi to, to i to. A ne samo reči ti si populista. Dakle, ništa mi to ne govori. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Samo malo. Ispravka krivog navoda Šefik Husić. Molim vas samo da privedete kraju sa 

ispravkama i sa replikama. Kome? 

 

ŠEFIK HUSIĆ 

 

 Kolegi Admiru. Znači, jesam, persirao sam gospodina Berbića. I od sad ćemo tako 

razgovarati službeno. Jedna stvar. 

 Druga stvar,  znači, i dalje kažem da sve što je izneseno na budžet nije stručno. Eto znači, 

sad ću otići jedan korak dalje ne populistički, nego nije stručno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Samo malo. Poslovnička Damir Muratović. 

 

DAMIR MURATOVIĆ 

 

 Vezano za ovo što je sekretar ja sam nekoliko puta sugerisao predsjedavajuća na  

prethodnim sjedicama da vodite računa. Znači, vijećnik je obavezan, član 72. vijećnik je obavezan 

da se ograniči na onaj dio diskusije, vi to stalno govorite i koliko traje. 

 Znači, ovde se ne pridržavamo nikako vremenskog ograničenja za sve vijećnike. I tačno 

znači član 72. i član 73. dovoljno smo pismeni da znamo pročitati kad se traži ispravka krivog 

navoda, kad se traži replika. Mislim da nema potrebe da sekretar to stalno istiće. To je meni 

smiješno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Pa dobro očigledno vidiš Damire da treba. Omer Berbić replika kome? Dva put ste imali.  

( I on je isto.) Nije, on je imao ispravku krivog navoda i imao je repliku prema vama. Znači po 

jednu ste imali. Ne možete dobiti. Nije imao dvije replike vama. Izvinite ali nije vama. Ja vodim 

računa. Ne možete biti tako neozbiljni. (Ranije kad ste me zapisali.) Dobro. Hajde. De molim vas 

nemojte dobacitavi. Privodimo kraju. Neće se više javljati Anel. Hajde. 

 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Konkretno se tiče RTV 7, rekli ste niti pozicija niti opozicija, prenosila je i predsjedavajuću 

i dopredsjedavajuću za što imaju snimci na internetu. Obje ste članice Socijaldemokratske partije, 

vladajuće večine, shodno tome izjave pozicje, odnosno vas stranačke, a opozicije se ne prenose. I 

ja zato uopšte ne krivim novinare, ljudi rade struno svoj poso, profesionalno, nego je uređivačka 

politika potpuno pogrešna. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 
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 Zaključujem raspravu vijećnika. Dajem pauzu. Pauza deset minuta. Ali prije toga da kažem, 

znači sada će gospođa Suada Isaković da odgovori na pitanja  poslije pauze, a poslije toga će se 

gradonačelnik izjasniti o Amandmanima i onda pristupamo glasanju. Nema diskusije. I onda će 

poslije biti pauza velika. (Pauza.) 

 Molim vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo s radom.  Pozvat ću gospođu Suadu Isaković 

da odgovori na pitanja koja su proistekla iz diskusija, a nakon toga ću zamoliti gradonačelnika da 

se izjasni o predloženim Amandmanima i prelazimo na glasanje o budžetu i nakon toga o 

zaključcima. 

 Molim, bila je diskusija vijećnika. Zaključena je. Zaključila sam diskusiju. Nije se niko 

javio. Ovdje imam spisak svih koji su se javili. I replike i diskusije i ispravke krivog navoda. Suada 

hoćete li doći. Nije nema veze, zaista je biladiskusija vijećnika. Ja sam je zaključila. Nije se niko 

javio šta ću. Ne mogu sad da se sjetim ko je zadnji da li Omer ili Selma. Poslovnička vijećnik 

Admir Ćavalić. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Predsjedavajuća, ovo nije prvi put, ali zamolio bi ubuduće slažete se svi, to je u skladu 

sa Poslovnikom prije zaključenja diskusije klubova i vijećnika da pitate da li ima još neko da se 

javi za diskusiju klubova, diskusiju vijećnika. Sada to niste pitali.  

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 Dobro. Uvažavam sugestiju. Hvala. Suada molim vas odgovorite na pitanja. Znači nema 

diskusije više.  

 

SUADA ISAKOVIĆ 

  

 Da odgovorim onoliko koliko sam mogla prikupiti informacija i koliko  ja raspolažem s 

informacijama. 

 Što se tiče Doma zdravlja, Javne ustanove Dom zdravlja Tuzla. Osnivač ove Ustanove je 

Grad Tuzla, a osnovno finansiranje ove ustanove vrši se iz budžeta Zavoda zdravstvenog osiguranja 

Tuzlanskog kantona koji za 2021. godinu iznosi oko 280.000.000 maraka. 

 I naravno i Grad pomaže iz Budžeta samo za određene stvari. Uglavnom one uvijek 

proisteknu na sjednicama Gradskog vijeća kao što su bili rad, prilaz, lift itd. 

 Znači osnovni finansijer je iz doprinosa finansira Zavod zdravstvenog osiguranja sve javne 

ustanove na kantonu, odnosno federaciji, kako je to uređeno zakonima. 

 Što se tiče pitanja vezano za naknadu povečanja sredstava za naknade vijećnicima Gradskog 

vijeća Tuzle. Znamo da u Gradskom vijeću Tuzle participita 21 vijećnik. Da je naknada vijećnicima 

propisana Odlukom koju je donijelo nekad Opštinsko vijeće, a sad ovaj, je i dalje na snazi visina 

nije promijenjena. 

 Međutim, varira broj vanrednih sjednica. Bilo je vanredni sjednica koje nisu bile planirane 

i za njih se vrši isplata tako da naknada za rad po sjednici, po jednom vijećniku iznosi 200 

maraka,na to se obračunavaju odprilike oko  20% dodatni porezi i doprinosi i do sad su bile 

najmanje dvije sjednice koliko sam ja, namam ja taj tačno najmanje su dvije, a možda i tri i onda 

smo ostavili situaciju ako do kraja godine bude sjednica, da ne bi dolazili u situaciju da mijenjamo, 

a za komisije. 
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 Znači samo je izvršena preraspodjela sa naknada za rad radnih tijela obzirom da nisu 

održavane sve sjednice. Mi ne možemo predvidjeti na početku godine koje radno tijelo će koji 

mjesec održati sjednicu. Znači, tu je bilo rezerve i samo su se sredstva preusmjerila. 

 Ona se neće nikom isplatiti kome ne pripadne pravo do kraja godine ako ostanu nepotrošena 

ostat će. Ako neko ne ostvari pravo sredstva će ostati u Budžetu neutrošena. 

 Što se tiče prihoda od eksploatacije od prirodnih resursa vijećnik Senad Mehmedinović je 

postavio ovo pitanje i za naknade i za ove prihode po osnovu koji se ostvaruju u Budžetu po osnovu 

naknade za eksploataciju mineralnih sirovina. te poslove obavlja po zakonu Tuzlanski kanton. 

Donosi rješenje, mislim da se zove Komisija za koncesije oni rješavaju i dodjeljuju nekom pravnom 

licu pravo za eksploataciju. Utvrđuju visinu naknade i ja koliko znam postoji jednokratna naknada 

i naknada koja se plaća po mjeri jedinice eksploatisane sirovine. 

 Mi u Gradsku upravu samo dobijamo rješenja u kojima su izračunate visine koje pripadaju 

Gradu Tuzla. 

 Znači, sve poslove obavlja Kanton. Mi iz podataka koje imamo pokušat ćemo dati odgovor 

vezano za eksploataciju mineralne vode na Kiseljaku koliko je u ovoj godini evo možemo dati u 

prošlom periodu, neka se vijećnik javi kojeg interesuje koliko je sredstava ubrano po tom osnovu. 

A inače znači sredstva su uključena u Budžet i roše se za potrebe komunalne, komotno možemo 

reči da su uključene za roškove iz oblasti komunalne infrastrukture. 

 Takođe je, mislim da je vijećnik Mehmedinović rekao da nije podnjeo Amandman vezano 

za projekat sa Italijom koji je 48.896. Tu se i ne može promijeniti namjena sredstvima obzirom da 

se radi o donatorskim sredstvima i tu jasno piše u budžetu. Znači nisu to pare iz budžeta to su 

sredstva koje je obezbijedio talijanski donator, a tiče se bratimljenja gradova Tuzle i grada Campi 

Bisenzio  iz Italije i ovdje je to gorivo koje je pomenuo vijećnik Omer Berbić. To gorivo ne troši 

gradonačelnik. To je gorivo koje znači iz sredstava koje je uplatio donator koji je iz Italije, a tiče 

se bratimljenja ova dva grada, a inače trošak goriva će se koristiti, odnosno prevoza, piše tamo 

usluge prevoza i goriva za plaćanje troškova autobusa predstavnika ovog talijanskog grada koji će 

doći u grad Tuzlu radi aktivnosti koje se tiču bratimljenja. 

Znači nema uopšte veze ni sa troškovima  Gradske uprave nego je baš vezano za projekat i 

evo na stranici 13. obrazloženja jasno piše V/pozicija. Znači, a ispred ima obrazloženje na stranici 

12. Znači nisu troškovi ni Gradske uprave, a naročito Gradonačelnika. 

Što se tiče troškova vezanih za tekuće održavanje puteva i vodotoka, bilo je  pitanja u stvari 

i prijedloga da kada se usvoji budžet i kada se steknu uslovi odmah po objavi u Službenom glasniku 

da se za određena područja odma vrše održavanje pa je bilo prijedloga tačni lokacija. Međutim, ja 

sam od kolegice šefice Službe za komunalne poslove dobila malo pojašnjenja oko toga da Grad 

Tuzla u skladu sa federalnim Zakonom o cestama održava preko 220 kilometara lokalni cesta i 

preko 700 kilometara nekategorijsani puteva. 

 A kod vodotoka prema federalnom i kantonalnom Zakonu o vodama preko 80 kilometara 

vodotoka od čega je preko 25 kilometara regulisati korita a da s obzirom da sredstva koja su 

planirana na početku godine kada se usvajao Budžet i sami smo znali da nisu bila dovoljna, ali nije 

bilo više inisu se mogla rasporediti za ovu namjenu da će se sredstva ova nova koristiti za prioritete, 

odnosno po zahtjevima mjesni zajednica i savjeta i tamo gdje bude najprioritetnije usmjerit će se 

vjerovatno i ovih 850.000 za puteve i 350 za trotoare i 220.000 za vodotoke neće biti dovoljno 

vjerovatno da se riješe svi zahtjevi koje već Služba možda ima ili koji će u međuvremenu pristići.  

Što se tiče Zimske službe znači period Zimske službe po definiciji za održavanje tražje od 

15. 11. tekuće godine do 15. 3. naredne godine. Što znači da u jednoj kalendarskoj godini period 

zimskog održavanja traje četri mjeseca, odnosno od 1. januara do 15. marta i od 15. novembra do 
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kraja godine. Od početka godine do danas je za ovu namjenu potrošeno 278.893,25 maraka jer sam 

ja kod sebe imala izvršenje Budžeta koji ima dnevno, ali evo od 15. marta znači s 15. martom je iz 

Budžeta potrošeno poslove Zimske službe 278.900 maraka. 

Zimska služba ne obuhvata u tom periodu samo čišćenje snijega nego svi radovi u 

Operativnom planu koji se odnosi na posipanje soli, čišćenje snijega, higijenu grada, plaćanje 

domaćina. Znači sve ono što Komunalac radi u periodu od 1. januara do 15. marta i od od 15. 

novembra do 31. decembra tekuće godine obuhvata poslove Zimske službe. 

Vi ste nekad  možda vidjeli na terenu ako nema snijega da u novembru Komunalac grabi 

lišće. To se znači plaća iz tih sredstava koja su predviđena u Budžetu za poslove koji se rade u 

zimskom periodu da tako možda malo i ostalo je neutrošeni 190.000 plus ovi 50 ako se danas usvoji 

bit će uvečano za dodatni 50.000 maraka. 

Što se tiče ovog Pravobranilaštva i dodatni sredstava ospodine Ćavalić, ja ne znam moram 

reči u ime svojih kolega, da ne znam da tamo ne valjaju međuljudski odnosi. Vrlo često, zbog posla, 

sa njima kontaktiram i odličnu saradnju imam i nikad nisam čula da se tamo neko od njih svađa i 

ljuti. Evo ja ovo kao čovjek imam potrebu da kažem.  

A ovi 200.000 maraka se odnosi na nakndae za troškove sudski presuda. Nije znači za rad 

Pravobranilaštva kao organa. Međutim, moram reči da se ova sredstva isplaćuju po sudskim 

presudama. Znači vode se sudski postupci. 

Pravobranilaštvo je već očekivalo prije usvajanja Budžeta i tražilo 400.000 maraka. 

Obzirom da nismo imali dovoljno sredstava kad je usvajan Budžet predloženo je 200.000 međutim, 

ta sredstva su do danas utrošena i koliko ja znam već ima jedna presuda odprilike 43.000 koja čeka, 

a zatezne kamate su 12% u interesu Grada da presude koje izgubi što prije plati radi visine zatezni 

kamata jer su to, a vama je ovom Vijeću odnosno svakom sazivu vijeća Prvobranilaštvo podnosi 

izvještaje o postupcima koje vodi tako da vi možete dobiti konkretna pitanja na što se odnose ti 

postupci ja sad vam ne biznala reči. 

Često ima, čini mi se da jedno klizište dosta stvari ovdje veliki iznos uzelo, ali nisam baš 

sigurna tako da ne bi ja davala informacije za što su usmjerene, po kojim presudama je Grad izgubio 

i za šta je morao isplatiti ta sredstva. 

Što se tiče  prevoza pitke vode i Amandmana koji je gradonačelnik dostavio uz prijedlog 

odluke koji je postao sastavni dio odluke u samom Amandmanu je tačno navedeno da u okviru 

organizacione jedinice Službe civilne zaštite Izdaci fonda za zaštitui spašavanje ljudi i materijalni 

dobara znači samo je unutra napravljena preraspodjela znači nije iz neke druge službe nisu uzeta 

sredstva. Činjenica je da u obrazloženju nisu imenom navedene koje su to mjesne zajednice  ali 

evo ima zahtjev Službe civilne zaštite radi se o mjesnim zajednicama Gornja Obodnica, Donja 

Obodnica, Gornja Tuzla, Gornja Lipnica, Požarnica, Dragunja, Bukinje, Lipnica, Grabovica, 

Dokanj, Srednja Lipnica, Brčanska Malta, znači po potrebi i po zahtjevima ovih službi, uz 

koordinaciju Službe civilne zaštite se dostavljaju cisterne vode radi ove suše koja je sad iz tog 

razloga je znači za 10.000 povećana ova sredstva.  

Evo ja mislimda sam odgovorila naova pitanja. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Ja ću sada zamoliti gradonačelnika da se izjasni o Amandmanima. Pauza pet minuta. 

(Pauza.) 

 Nastavljamo s radom. Obzirom da je gradonačelnik u toku svog uvodnog izlaganja već dao 

mišljenje, odnosno nije podržao Amandmane vijećnika Selme Ćatibušić i vijećnika Admira 
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Ćavalića ja ću samoliti sad prvo vijećnicu Selmu Ćatibušić prvo da ne jede, ništa samo da se 

izjasnite da li ostajete pri svom Amandmanu onda ćemo pristupiti glasanju.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća. Da kažem da sam završavala zalogaj. (Dobro. U redu.) Tako da nije 

to baš fino, ali eto, trajala je pauza. (Nije trajala pauza pozvala sam vijećnike.) Hajde nije bitno. 

 Uglavnom mene što se tiče zanima me hoće li se glasati o predloženom zaključku kolegice 

Merime? (Hoće.) U tom slučaju imala bi samo mali prigovor na zaključak da se ipsravi jedan dio i 

u tom slučaju bi se. (SLAĐANA KRAJINA – Kad dođemo do zaključka korigovat ćemo.) 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Morate se sad izjasniti. Recite šta je. Šta treba u zaključku. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Samo hoću da u zaključku stoji da se zadužuje direktor Doma zdravlja da u naredni mjesec 

dana raspiše konkurs kako već ide (Javni poziv.) javni poziv i da se obavijesti Vijeće o raspisivanju 

javnog poziva te da nakon nabavke se obavijesti Vijeće o nabavci tog stola. (Da se tender raspiše.) 

Jeste. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Da pokrene proceduru nabavke stola, da pokrene proceduru i da o tome obavijesti Vijeće. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 E sad je li ostajete pri Amandmanu? 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Onda povlaćim Amandman. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. (SELMA ĆATIBUŠIĆ – Molila bi Službu samo na mejl da mi dostavi 

zaključak.) 

 Dobit ćete zaključak. Vijećnik Admir Ćavalić. Izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

  

 Pažljivo sam saslušao izlaganje gradonačelnika i nadležne Službe. Shodno tome uvažavam 

sugestije. Povlaćim Amandman broj I, broj V i Amandman broj VII koji se odnosi na ovu 

roditeljsku kuću uz napomenu da bi bilo dobro dakle da donesemo zaključak da podržimo tu 

roditeljsku kuću. Zahvaljujem se uvažennoj doktorici, doktoru koji su mi objasnili malo u vezi 
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datog Amandmana. Dakle, I, V i VII povlaćim Amandmane a zamolio bi da se o ostalim 

Amandmanima pojedinačno glasa. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala vam. Ništa. Stavljam na izjašnjavanje. (Ide prvo zaključak.) Aha. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Ja ću samo pojasniti. Pošto je vijećnik Zijah Rifatbegović predložio jedan zaključak i o 

njemu bi se trebalo Vijeće izjasniti prije nego što se izjasni o ODLUCI O IZMJENAMA I 

DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLA pa evo pročitat ću ovaj zaključak da se Vijeće izjasni. 

Gradsko vijeće Tuzla će usvajanjem ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 2021. GODINU PRISTUPITI TEK nakon usvajanja izvještaja 

o radu i poslovanju Javne zdravstvene nastavne ustanove Dom zdravlja Tuzla kako bi se na ovaj 

način dala mogućnost davanja prijedloga i obezbjeđenja sredstava u cilju unapređenja rada ove 

Ustanove.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim da se izjasnite o prijedlogu zaključka. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da pročitani zaključak vijećnika Zijaha Rifatbegovića nije dobio potrebnu 

večinu devet vijećnika je glasalo za, jedan je bio protiv i 20 suzdržanih. 

Zamolit ću sad gospođu Slađanu Krajinu da pročita jedan po jedan Amandman i da se 

vijećnici izjasne. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

Amandman Admira Ćavalića predlaže da se budžetska stavka ekonomskog koda 614329-

10-transfer za rad Javnog preduzeća RTV 7 Tuzla Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i 

poljoprivredu iz ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1 .1. DO 31. 12. 2021. GODINE član 3. smanji za 20.000 KM a da se razlika iskoristi za 

Javnu zdravstvenu nastavnu ustanovu Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla u svrhu nabavke 

redomata uređaja za upravljanje redovima čekanja. 

 Ovo realizovati kroz kapitalni grant Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla ili neku 

drugu budžetsku stavku. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Stavljam na izjašnjavanje pročitani Amandman. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da pročitani Amandman nije dobio potrebnu večinu devet vijećnika je glasalo 

za, jedan je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 Molim slijedeći Amandman da se pročita. 

 

SLAĐANA KRAJINA 
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 Amandman vijećnika Admira Ćavalića. Predlažem da se budžetska stavka Ekonomskog 

koda 614329-19 – transfer za rad Javnog preduzeća Mejdan Tuzla Služba za ekonomski razvoj, 

poduzetništvo i poljoprivredu iz ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA 

TUZLA ZA PERIOD 1 .1. DO 31. 12. 2021. GODINE član 3. smanji za 20.000 KM a da se razlika 

iskoristi za Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla u svrhu nabavke redomata uređaja za 

upravljanje redovima čekanja. 

 Ovo realizovati kroz kapitalni grant Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla ili neku 

drugu budžetsku stavku. 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Stavljam na izjašnjavanje pročitani Amandman. Molim vijećnike da se izjasne. 

 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani Amandman nije dobio potrebnu večinu 

devet vijećnika je glasalo za, jedan je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 Molim slijedeći Amandman. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Slijedeći Amandman vijećnika Admira Ćavalića. Predlažem da se budžetska stavka 

ekonomskog koda 614329-26 grant za tekuće poslovanje D.O.O. Tržnice i pijace Tuzla smanji za 

30.000 KM a da se ova sredstva iskoriste za novu budžetsku stavku pripadajućeg ekonomskog 

koda naziva Tekući grant za finansiranje projekata mjesnih zajednica. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne o pročitanom Amandmanu. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da pročitani Amandman nije dobio potrebnu večinu devet vijećnika je glasalo 

za, jedan je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Slijedeći Amandman vijećnika Admira Ćavalića. Predlažem da se budžetska stavka 

ekonomskog koda 613976-2 naknade savjetima mjesnih zajednica dodatno smanji za 29.000 KM, 

a da se 29.000 KM iskoristi za novu budžetsku stavku pripadajućeg ekonomskog koda naziva 

tekući grant za finansiranje projekata mjesnih zajednica.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne o pročitanom Amandmanu. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da pročitani Amandman nije dobio potrebnu večinu osam vijećnika je glasalo 

za, jedan protiv i 21 suzdržan.  

 Nema više Amandmana.  
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 Sada stavljam na izjašnjavanje a) ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA 

GRADA TUZLE ZA PERIOD 1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE. Molim vijećnike da se izjasne. 

(Ja sam pogriješio.) Poništavam glasanje ponovo ćemo glasati. Taster jedan je za, dva protiv i tri 

suzdržan. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je a) ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA 

TUZLE ZA PERIOD 1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE usvojena sa 27 glasova za, jedan protiv i 

dva suzdržana. 

 Sada stavljam na izjašnajvanje b) ODLUKU O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU 

BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 2021. GODINU. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je 

okončano. 

 Konstatujem da je b) ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA 

GRADA TUZLE ZA 2021. GODINU usvojena sa 29 glasova za, jedan je bio protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 Sada ću pozvati sekretara da pročita zaključke proizašle iz rasprave. Znači jedan po jedan 

zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

1. Gradsko vijeće Tuzla ponovo urgira na realizaciji ranije upućene inicijative za donošenje 

Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda, na način koji će omogućiti 

pravedniju raspodjelu javnih prihoda kroz izjednačavanje pondera sa kojima pojedini kantoni 

učestvuju u raspodjeli javnih prihoda. Gradsko vijeće Tuzla upućuje urgenciju i Savezu općina i 

gradova Federacije Bosne i Hercegovine da, u okviru svojih nadležnosti, poduzme aktivnosti u 

pravcu donošenja izmjena postojećeg Zakona u cilju pravednije raspodjele javnih prihoda. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim da se izjasnimo o pročitanom zaključku. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 29 glasova za, jedan je bio protiv i nije 

bilo suzdržanih. 

 Molim slijedeći zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 2. Gradsko vijeće Tuzla će u dnevni red naredne redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla 

uvrstiti izvještaj o radu i poslovanju JZNU Dom zdravlja “Dr. Mustafa Šehović” Tuzla te će se, 

prilikom razmatranja ovog izvještaja, zatražiti obrazloženje menadžmenta te razmotriti i analizirati 

razlozi velikih redova čekanja na usluge u ovoj Ustanovi, naročito imajući u vidu higijensko-

epidemiološku situaciju na području grada Tuzla te pokušati iznaći rješenje ovog problema. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim da se izjasnimo o pročitanom zaključku. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 30 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 Molim slijedeći zaključak. 
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SLAĐANA KRAJINA 

  

 3. Gradsko vijeće Tuzla traži od Javnog komunalnog preduzeća Komunalac Tuzla da 

razmotri tehničke i finansijske mogućnosti da se do kraja ove kalendarske godine uvede primarna 

selekcija otpada za individualne stambene objekte na području mjesne zajednice Mosnik i mjesne 

zajednice Mejdan. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim da se izjasnimo o pročitanom zaključku. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 29 glasova za, jedan je bio protiv i nije 

bilo suzdržanih. 

 Molim slijedeći zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

  

 4. Gradsko vijeće Tuzla traži od direktora JZNU Dom zdravlja “Dr. Mustafa Šehović” 

Tuzla da u narednih mjesec dana pokrene proceduru i da o tome obavijesti Gradsko vijeće Tuzla, 

da se, pored postojećeg prilagođenog ginekološkog stola, nabavi još jedan ginekološki sto koji bi 

bio savremeniji i još više prilagođen za pregled žena sa invaliditetom i koji bi bio smješten u 

suterenu Doma zdravlja, čime bi se olakšao pristup i sam ginekološki pregled ženama sa 

invaliditetom. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim da se izjasnimo o pročitanom zaključku. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 30 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 Molim slijedeći zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Gradsko vijeće Tuzla traži od gradonačelnika Grada Tuzle da prima građane jednom 

sedmično kako bi bio bolje upučen u to u šta Budžet treba da se troši.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Stavljam na izjašnjavanje. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je pročitani zaključak nije dobio potrebnu večinu deset vijećnika je glasalo 

za, jedan je bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

 Usvojeni zaključci po drugoj tački Dnevnog reda:  
a) ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 

1. 1. DO 31. 12. 2021. GODINE uz amandman predlagača koji je postao sastavni dio Odluke o 

izmjenama i dopunama Budžeta Grada Tuzle za period 1. 1. do 31. 12. 2021. godine a koji glasi: 
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„ u dijelu B.RASHODI, II POSEBAN DIO u okviru organizacione jedinice Službe civilne zaštite, 

izdaci fonda za zaštitu, spašavanje ljudi i materijalnih dobara,  

„ -Ekonomski kod „613727/23 - Sredstva u provođenju preventivnih mjera zaštite i spašavanja - 

održavanje i radovi“, u koloni 10. iznos od 200.000,00 KM se zamjenjuje iznosom od 180.000,00 

KM, 

    - Ekonomski kod „613994/2 - Sredstva za učešće u provođenju preventivnih mjera zaštite i 

spašavanja“, 

u koloni 10. iznos od 320.000,00 KM zamjenjuje se iznosom od 340.000,00 KM. „ 

 

b) ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

2021. GODINU. 

 Usvojeni su sljedeći zaključci: 

1. Gradsko vijeće Tuzla ponovo urgira na realizaciji ranije upućene inicijative za donošenje 

Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda, na način koji će omogućiti 

pravedniju raspodjelu javnih prihoda kroz izjednačavanje pondera sa kojima pojedini kantoni 

učestvuju u raspodjeli javnih prihoda. Gradsko vijeće Tuzla upućuje urgenciju i Savezu općina i 

gradova Federacije Bosne i Hercegovine da, u okviru svojih nadležnosti, poduzme aktivnosti u 

pravcu donošenja izmjena postojećeg Zakona u cilju pravednije raspodjele javnih prihoda. 

2. Gradsko vijeće Tuzla će u dnevni red naredne redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla 

uvrstiti izvještaj o radu i poslovanju JZNU Dom zdravlja “Dr. Mustafa Šehović” Tuzla te će se, 

prilikom razmatranja ovog izvještaja, zatražiti obrazloženje menadžmenta te razmotriti i analizirati 

razlozi velikih redova čekanja na usluge u ovoj Ustanovi, naročito imajući u vidu higijensko-

epidemiološku situaciju na području grada Tuzla te pokušati iznaći rješenje ovog problema. 

 3. Gradsko vijeće Tuzla traži od JKP Komunalac Tuzla da razmotri tehničke i finansijske 

mogućnosti da se do kraja ove kalendarske godine uvede primarna selekcija otpada za individualne 

stambene objekte na području MZ Mosnik i MZ Mejdan. 

4. Gradsko vijeće Tuzla traži od direktora JZNU Dom zdravlja “Dr. Mustafa Šehović” 

Tuzla da u narednih mjesec dana pokrene proceduru i da o tome obavijesti Gradsko vijeće Tuzla, 

da se, pored postojećeg prilagođenog ginekološkog stola, nabavi još jedan ginekološki sto koji bi 

bio savremeniji i još više prilagođen za pregled žena sa invaliditetom i koji bi bio smješten u 

suterenu Doma zdravlja, čime bi se olakšao pristup i sam ginekološki pregled ženama sa 

invaliditetom. 

 

 Zaključujem drugu tačku Dnevnog reda i dajem pauzu od 30 minuta. (Pauza.) 

 Pozivam vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo s radom.  

 Prelazimo na treću tačku Dnevnog reda: 

 

ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI REGULACIONOG PLANA PROSTORNE 

CJELINE „TOPOLICA“ U TUZLI 

 

 Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline.  

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za prostorno 

uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 
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 Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Ima. Molim uvodno 

izlaganje. Omar Hadžić, Pomoćnik gradonačelnika za prostorno uređenje i zaštitu okoline. 

OMAR HADŽIĆ – Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Lijep pozdrav vama i svim prisutnima. Kao što vijećnici  

već znaju u uobičajenoj proceduri ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI DETALJNOG 

PLANSKOG DOKUMENTA prvi je korak u donošenju planskog dokumenta. 

To je svojevrsna instrukcija nosiocu pripreme što je po Zakonu o prostornom uređenju  

nosilac izrade Upravna organizacija Zavod za urbanizam da u određenom roku i u skladu sa 

smjernicama koje su date u ovom materijalu izrade ovaj planski dokument. 

 Prostorna cjelina Topolica u Tuzli obuhvata površinu od oko 20,71 hektar i evo u članu 2. 

ovdje možete da vidite koja je to prostorna cjelina i čime se ona graniči.  

 Regulacioni plan inače donosi se na period, dakle po zakonu, to je utvrđeno zakonom, na 

period od pet do deset godina. Mi smo ovdje predložili da se taj regulacioni plan donese na period 

od deset godina.  

 Cilj donošenja svakog regulacionog plana je zapravo uređenje, odnosno regulacija buduće 

gradnje na nekoj prostornoj cjelini za koju se radi ovaj regulacioni plan. I prostornu cjelinu u 

prilogu imate dakle grafički prilog. Ovakva odluka je od ranije bila na snazi 2018. godine, međutim, 

ukazala se potreba da proširimo obuhvat ovog regulacionog plana iz određeni tehničkih, odnosno 

urbanističko-prostornih razloga, a to je da u obuhvat uključimo i dio na kojem bi se u budućnosti 

trebala graditi južna gradska obilaznica transferzala T-8 koja se nalazi neposredno iza ovog 

izgrađenog dijela istočnog dijela obuhvata topolica koja spaja dakle tu buduću južnu gradsku 

obilaznicu. Nadam se da će do izgradnje jednog dana doći sa ovom saobraćajnicom koju nazivamo 

sjeverna saobraćajnica ili sjeverna magistrala. 

 Dakle, ovo je normativni akt koji trenutno ne uređuje ovu prostornu cjelinu nego daje u 

obavezu nosiocu pripreme, nosiocu izrade da u određenom periodu i na određeni način izradi prije 

svega nacrt ovog regulacionog plana, da ga predoće komisijama u Gradskom vijeću. Ukoliko bude 

isti prihvaćen od strane Gradskog vijeća da provede javnu raspravu uključi javnost dakle u 

odlučivanje što je i obaveza  naravno po zakonu i da nakon toga Gradskom vijeću predoći prijedlog 

ovog plana. 

 Evo to bi bilo ukratko to. Ukoliko imate neka konkretna pitanja naravno stojimna 

raspolaganju kao iuvijek. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

 Izvolite. Esana Kavazbašić Huskanović. Omare sjedi tu. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ 

 

 Mene ovde konkretno interesuje šta ćete sa ovi privatni objekata koji su obuhvaćeni s ovim 

prostornim planom?  

 I druga stvar voljela bi, oni koji budu razmatrali, ovaj prostor koji je obuhvaćen na način na 

koji je obuhvaćen i ispunjen je velikim dijelom znači zelenilom, šumskom površinom, da tajprostor 

ne bude iskorišten za izgradnju zgrada i betonski površina, parkinga i svega ostalog. 
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 Ja bi preporučila u tom dijelu da se vodi računa da se napravi jedan veliki park. Pošto Tuzli 

nedostaje definitivno jedan park u kojem bi možda imali staze za trčanje, biciklističke staze, dječija 

igrališta, znači jedan zdravi prostor, u centru Tuzle u kojem bismo mi mogli kvalitetno provoditi 

svoje slobodne dane, eventualno možda i neki restoran i nešto u tom smislu, kao što je vrelo Bosne 

u Sarajevu. Znači da se ovaj prostor, pošto ima dovoljno veliku površinu mogao bi se iskoristiti na 

taj način. Hvala. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika? Ne javlja. 

 Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Niko se ne javlja. 

Zaključujem raspravu vijećnika. 

 Zamolit ću Omara da odgovori vijećnici Kavazbašić Huskanović. 

 

OMAR HADŽIĆ 

 

 Zahvaljujem na pitanju uvažene vijećnice. Što se tiče privatne imovine, k ao i sve drugo, 

mi smo u fazi izrade nacrta regulacionog plana, odnosno Zavod za urbanizam, zajedno sa Službom 

za prostorno uređenje obavezan je kontaktirati vlasnike i posjednike izakonite korisnike nekretnina 

i površina koje su u obuhvatu regulacionog plana. Kontaktirati u smislu, dati im doznanja da se 

pristupa izradi tog regulacionog plana, da oni izraze svoje želje i potrebe za buduću gradnju na tim 

prostornim cjelinama.  

 Nije uopšte bitno u kontekstu planiranja površina, mi imamo određene normative i 

standarde urbanističke koje moramo zadovoljiti. Kad vi kažete zelene površine, parkovi, da ne bude 

sve beton, da bude. To svakako odprilike kako ste vi rekli to i spada u te neke noramtive i standarde 

urbanističkog planiranja regulacioni planova. 

 Naravno da će se voditi računa o tome. Međutim, u ovoj fazi ne može se vama odgovoriti 

šta će se tu raditi. Vi danas nama dajete smjernice i uputu da pristupimo izradi tog regulacionog 

plana. A u fazi cacrta ćete moći da vidite da li je ispoštovano ono što vi mislite da bi trebalo da 

bude ispoštovano ili nije i da komentarišete i učestvujete u javnoj raspravi najčešće zaključci 

Gradskog vijeća koji proisteknu iz rasprave o nacrtu budu sastavni dio javne rasprave.  

 Dakle danas upošte ne planiramo šta će tu da bude. Danas je instrukcija isplanirajte. Zavod 

za urbanizam će raditi u skladu sa pravilima struke. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O PRISTUPANJU IZRADI 

REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE „TOPOLICA“ U TUZLI. Molim vijećnike 

da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI REGULACIONOG PLANA 

PROSTORNE CJELINE „TOPOLICA“ U TUZLI usvojena sa 26 glasova za, nije bilo protiv i 

jedan suzdržan. 

 

Prelazimo na četvrtu tačku dnevnog reda: 
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ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAZIVIMA ULICA I TRGOVA U GRADU 

TUZLA I NASELJIMA NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Stručni tim za određivanje naziva ulica i trgova u gradu Tuzli.  

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za komunalne 

poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika 

 Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla predlagač 

ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

 Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Admir Ćavalić. 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 Hvala predsjedavajuća. Želim samo dakle da pohvalim činjenicu da imamo sada ponovo 

ulicu Rade Uhlika, ovog izuzetnog gospodina iz manjinske zajednice, dakle Romske zajednice, 

ubuduće takođe trebamo voditi računa da izbjegnemo zamku dakle eventualnog brisanja neke ili 

nečije ulice, njegovog imena i slično. Znamo kako je  je do ovog došloi ja sam zaista svima koji su 

učestvovali da na kraju dakle dobijemo ponovo da ne ide u zaborav ulica Rade Uhlika. 

 Ubuduće, bilo bi dobro, da se vodi računa, uvijek kada mijenjamo nazive ulica da ne bi 

nekoga zanemarili, nepotrebno prekrižili ili slično. Volio bi da se jedan zaključak sada ispoštuje, 

dakle ispred Gradskog vijeća vezano za ovu ulicu, a to je da se obavijeste predstavnici Romske 

zajednice i to možemo sa  našim predstavnikom zajedno u koordinaciji uraditi Romske zajednice 

u Bosni i Hercegovini da Tuzla dodjeljuje ovu ulicu nazivom Rade Uhlik. Posebno profesoricu 

Ajšu Softić sa Filozofskog fakulteta u Sarajevu koja je izuzetna djela pisala o uvaženom gospodinu 

Radetu i svakako ako postoji živuća porodica da se obavijesti da je Tuzla dakle dodijelila ponovo 

da postoji ta ulica i mislim da je to adekvatan način da se još jednom oda počast ovom romskom 

velikanu. Hvala. 

NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala. Slijedeći se za riječ javio Nedžad Jusić ispred Kluba nacionalni manjina. 

Izvolite. 

NADŽAD JUSIĆ  

 Hvala. Hvala kolegi novom u vijećima. I ja sam samo osjetio potrebu da se još jednom 

zahvalim oni koji su podržali moju inicijativa da se ulica dodijeli  Rade Uhliku, jer jednostavno 

da ne zaboravimo djelo i rad gospodina Radeta Uhlika. I siguran sam u tome u nekom narednom 

periodu, ukoliko bude potrebe i takvi slični ljudi koji su pripadnici nacionalni manjina da treba 

voditi računa o tome da i oni dobiju ulice ukoliko su stvarno zaslužili, a imamo takvih osoba.  

Hvala još jednom. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 Hvala vama. Slijedeća se za riječ javila vijećnica Selma Ćatibušić, ispred Kluba Platforme 

za progres. 
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SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 Ja sam jednom već o tome govorila, ali nekako kada su upitanju ovakve tačke dnevnog reda 

volim to napomenuti. Svakako ćemo i mi davati inicijative imena, ali hoću da kažem da u 

budućnosti deinitivno svi zajedno povedemo računa da se stvara ta atmosfera i te rodne 

ravnopravnosti obzirom, kao što znamo, samo sedam ipo ulica u gradu ima naziv po nekoj važnoj 

ženi i djevojci. 

 I da, između ostalog, nadam se da će i moja inicijativa sto sadnica za žene koje nisu ulice, 

pošto je procedura za ulice definitivno dosta teža, ali eto da se na neki način stvarno Gradsko vijeće 

potrudi da odamo počast zaslužnim Tuzlankama koji svakako ima. 

NATAŠA PERIĆ  

 Hvala. Slijedeći se za riječ javio Nikica Vidović, ispred Kluba vijećnika HDZ i PDA. 

NIKICA VIDOVIĆ 

 Hvala. Ma ja ću samo još jednom dodati, pošto je ovo treće ili četvrto vijeće, gdje se priča 

o istoj, kroz primjer, pošto sam ja u Husinski rudara, to je Rade Uhlika, moja supruga ima već dugo 

CIPS Rade Uhlika tako da je ova ulica postojala. I sad evo, definitivno se mora otići u Zagreb da 

se promijene dokumenti za koji ja još nisam dokaz dobio da je izmijenjeno radi politički subjekata, 

radi, pardom poslovni subjekata, koji imaju sporno u AID-u gdje imate različita preduzeča koja 

imaju različitu adresu. Jako puno ih je registrovano na Rade Uhlika, nalaze se u ulici Husinskih 

rudara. 

 Samo napominjem da je ova ulica bila, znamo svi da je mjesna zajednica Kreka, svi 17 

nacionalni manjina  bilo uvijek zastupljeno i samo napominjem, evo drago mi je da će se to riješiti, 

koliko sam ja shvatio prošli put je i Husinski rudara riješeno, tako da evo, možemo odahnuti da 

jedna kuća ima tri naziva ulice mada ja mislim da to nije još uvijek riješeno. 

 Evo opet pozivam da se svi obavijeste radi već navedenog, a napominjem samo da se vrlo 

često se tu i za mnoge tačke maloprije i kroz tri četri sata sa plasiraju ovdje priče koje možda i 

nemaju  utemeljenje. Tako da ova Rade Uhlika nije danas izmišljena znači ta ulica postoji od prije 

rata, evo da uzmem tu kao odrednicu. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

Hvala.  Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Da li se neko javlja ispred vijećnika? Ne 

javlja. Zaključujem raspravu vijećnika. Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O IZMJENI 

ODLUKE O NAZIVIMA ULICA I TRGOVA U GRADU TUZLA I NASELJIMA NA 

PODRUČJU OPĆINE TUZLA i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAZIVIMA ULICA I TRGOVA 

U GRADU TUZLA I NASELJIMA NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA usvojena sa 27 glasova 

za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

Molim Slađanu Krajinu da pročita zaključak koji je proistekao iz rasprave. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Ja ne znam jesam li razumjela zaključak.  
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Zadužuje se Stručni tim za određivanje naziva ulica i trgova na području grada Tuzla da o 

donošenju Odluke o izmjeni Odluke o nazivima ulica i trgova u gradu Tuzla i naseljima na području 

općine Tuzla od strane Gradskog vijeća Tuzla, obavijesti Romsku zajednicu u Federaciji Bosne i 

Hercegovine, profesoricu Aišu Softić i, ukoliko ih ima, živuće članove porodice Rade Uhlika. Je li 

to? 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Stavljam na izjašnavanje predloženi zaključak. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 

 Prelazimo na petu tačku Dnevnog reda: 

 

ODLUKA O PRIBAVLJANJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVO GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU  SAGLASNOSTI ZA ZAKLJUČENJE 

UGOVORA O PRIBAVLJANJU  NEKRETNINE U VLASNIŠTVO GRADA TUZLE 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za geodetske i imovinsko – pravne poslove.  

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika.. 

Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu klubova 

vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu vijećnika. 

Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O PRIBAVLJANJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVO 

GRADA TUZLE NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU  SAGLASNOSTI ZA 

ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRIBAVLJANJU  NEKRETNINE U VLASNIŠTVO GRADA 

TUZLE. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O PRIBAVLJANJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVO 

GRADA TUZLE NEPOSREDNOM POGODBOM I DAVANJU  SAGLASNOSTI ZA 

ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRIBAVLJANJU  NEKRETNINE U VLASNIŠTVO GRADA 

TUZLE usvojena sa 27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na šestu tačku Dnevnog reda. 

 

ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINA NEPOSREDNOM POGODBOM I 

DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRODAJI 
 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za geodetske i imovinsko – pravne poslove.  

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za prostorno 

uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 



73 

 

 Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema.  

Otvaram raspravu Klubova vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

 Otvaram raspravu vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu vijećnika. 

 Pozivam vijećnike da se izjasne o pomenutoj odluci. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINA NEPOSREDNOM 

POGODBOM I DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O PRODAJI 

usvojena sa 27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 
 

 Prelazimo na sedmu tačku Dnevnog reda: 

 

a) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Logosoft d.o.o Sarajevo  

        b) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Udruženjem građana Moto klub „Tuzla“  

         c) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Udruženjem građana „Draft teatar“  

         d) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Udruženjem „Kreativna radionica“  

         e) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Udruženjem „Humanitarna organizacija Lotosice“ 

         f) Odluka o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom Federalnoj 

upravi policije 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu. 

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

 Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Izvolite. Vijećnik Nikica Vidović. 

 

NIKICA VIDOVIĆ 

 

 Samo sam htio pitati pošto vidim da Logosoft d.o.o Sarajevo je li nema tu nikakvog 

ograničenja ako je poduzeće iz nekog drugog grada, a mi dajemo. Mislim ako mogu dodati, pošto 

razumijem da su to jeftiniji prostori pa je li tu ima neko ograničenje ili nema? Nemam ništa protiv. 

Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Evo zamolit ćemo, je li Zijo tu. Evo gospođa Dijana Dizdarević, ispred Službe. 

 

DIJANA DIZDAREVIĆ – ispred Službe za ekonomski razvoj, poduzetništvo 

                                            i poljoprivredu 
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Dobar dan. Evo ja ću samo ukratko odgovoriti na pitanje. Dakle, vezano je za zaključenje 

ugovora o zakupu poslovne prostorije sa Logosoft d.o.o Sarajevo je li tako. 

Ovdje se znači radi o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora to je u stvari produženje 

ugovora dosadašnji ugovor o zakupu poslovne prostorije sa ovim preduzećem, odnosno ovim 

zakupcem je istekao i u skladu sa Odlukom o davanju u zakup poslovni prostorija u vlasništvu 

Grada Tuzle na odgovarajući način provedenoj proceduri se produžava ugovor sa zakupcem. I ovo 

je zakupac koji je ne iz kategorije zakupaca kojima se poslovni prostori dodjeljuju neposrednom 

pogodbom, nego putem konkursa koji je bio objavljen, odnosno javnog oglasa koji je proveden u 

ranijoj proceduri, a sada se radi o produženju ugovora na novi zakupni period. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Je li u redu Nikice? Dobro. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećika? Ne 

javlja. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika.Zaključujem raspravu 

vijećnika.  

 Stavljam na izjašnjavanje pročitane odluke. Molim vijećnike da glasaju. Glasanje je 

okončano. 

 Konstatujem da su: 

a) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Logosoft d.o.o Sarajevo  

        b) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem građana Moto klub „Tuzla“  

         c) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem građana „Draft teatar“  

         d) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem „Kreativna radionica“  

         e) Odluka o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije sa 

Udruženjem „Humanitarna organizacija Lotosice“ 

         f) Odluka o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom Federalnoj upravi 

policije 

 usvojene sa 26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

 Prelazimo na osmu tačku Dnevnog reda: 

 

RJEŠENJE O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE POSLOVA KOJIMA 

SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA 
 

Predlagač je Gradska izborna komisija Tuzla i Stručna služba Gradskog vijeća. 

Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća. 

Materijal su razmatrali klubovi vijećnika. 

 Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu klubova 

vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu vijećnika. 
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Stavljam na izjašnjavanje RJEŠENJE O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE 

POSLOVA KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA GRADSKE IZBORNE 

KOMISIJE TUZLA. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je RJEŠENJE O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE 

POSLOVA KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA GRADSKE IZBORNE 

KOMISIJE TUZLA usvojeno sa 27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na devetu tačku Dnevnog reda: 

 

ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE NA 

UPRAŽNJENA MJESTA ČLANOVA NADZORNOG ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG 

KAPITALA U JAVNO PREDUZEĆE RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR TUZLA – 

INKUBATOR „LIPNICA“ D.O.O. TUZLA. 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu. 

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

Otvaram raspravu Klubova vijećnika. Vijećnik Admir Ćavalić ispred Kluba vijećnika 

Stranke za Bosnu i Hercegovinu i Naša stranka. Izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala puno predsjedavajuća. Opet bi zamolio ja ću to svakako kroz vijećnička pitanja 

tražiti, da nam se dostave biografije ljudi  koji se uvijek imenuju iz reda državnog kapitala, dakle 

u nadzorne, upravne odbore ili bilo kakve druge odbore na području grada Tuzla.  

 Bilo bi dobro takođe da znamo njihovu stranačku pripadnost ako je ima, mada ja vjerujem 

da su to sve nestranački kadrovi i u suštini bilo bi dobro, a napominjem već smo razmatrali to da 

se na narednom Kolegiju sve obavijeste i da mi obavijestimo nadzorne odbore da shodno zakonu 

moraju da nam svoj izvještaj o radu dakle dostavljaju svaka tri mjeseca, to je nešto što je doneseno 

kantonalnim propisima. 

 Takođe zamolio bi da se ubuduće, a i sad bi zamolio obrađivača da to obrazloži, a i ubuduće 

u ovim odlukama da se obrazloži sam postupak izbora osoba koje se imenuje ispred reda državnog 

kapitala u naše javne ustanove, javna preduzeća. Dakle, kako se vrši, je li to iz šešira bira se, 

(nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.) dakle koji je to postupak izbora tih ljudi. Kako ova imena 

dobijemo eto to me zanima imena i prezimena, na koji način. To je to. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika? Ne javlja. Zatvaram raspravu 

klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Niko se ne javlja. Zatvaram raspravu vijećnika. 

 Zamolit ću gospođu DIjanu Dizdarević da odgovori  na pitanje. 

 

DIJANA DIZDAREVIĆ 
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 Pa evo kada je u pitanju procedura i postupak imenovanja nadzorni odbora u organima, 

nadzorni odbora u javnim preduzećima prema kojim ovlaštenja vrši Grad Tuzla  znači to je jasno 

propisano procedura prema Zakonu o ministarskim imenovanjima, odnosno našom Odlukom o 

izboru u regulirane organe u javnim preduzećima i javnim ustanovama.  

Tako da znači imamo konkursnu proceduru i na osnovu utvrđenih kriterija imenuju se kandidati u 

nadzorni odbor. Verifikaciju, nakon što predloži, odnosno usvoji Gradsko vijeće predloženu listu 

imenuje, odnosno verifikaciju potvrđuje skupština javnog preduzeća. 

 Kada je riječ o privremenom nadzornom odboru da kažem i to je procedura koja je 

propisana ovim i Uredbom, odnosno našom Odlukom o postupku imenovanja i tu je procedura 

slijedeća da se znači predlože kandidati koji su, evo da kažem u slučaju da je to istekao mandat 

dosadašnjem onda se produžava dok se ne imenuje, odnosno dok se ne provede konkursna 

procedura po redovnom, odnosno za ovaj mandatni period nakon čega prestaje mandat tom 

privremenomnadzornom odboru. (Hajte.) 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala vam puno na pojašnjenju. Samo me zanima kako onda, ko predloži ova tri imena. 

Kako dođete. Ko predloži? Ko je predlagač? 

 

DIJANA DIZDAREVIĆ 

 

 Pa za privremenog to je to. Znači dosadašnjem sastavu privremenog nadzornog odbora 

nastavi se ili ovaj koji je bio u dosadašnjem mandatu nadzorni odbor dok se ne provede, odnosno  

dok se ne okonča procedura to se uglavnom produžava tako da oni nastavljaju u tom nekom još 

dozvoljenom periodu od tri mjeseca. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Ja sam zaključila raspravu. Hvala vam Dijana. Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O 

PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE NA UPRAŽNJENA 

MJESTA ČLANOVA NADZORNOG ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG KAPITALA U JAVNO 

PREDUZEĆE RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR TUZLA – INKUBATOR „LIPNICA“ 

D.O.O. TUZLA. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE NA UPRAŽNJENA MJESTA ČLANOVA NADZORNOG ODBORA IZ REDA 

DRŽAVNOG KAPITALA U JAVNO PREDUZEĆE RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR 

TUZLA – INKUBATOR „LIPNICA“ D.O.O. TUZLA usvojena sa 26 glasova za, nije bilo protiv 

i jedan suzdržan. 

 

Prelazimo na desetu tačku Dnevnog reda: 

 

INFORMACIJA O AKTIVNOSTIMA CRVENOG KRIŽA GRADA TUZLE NA 

ANIMIRANJU GRAĐANA I ORGANIZOVANJU AKCIJA DOBROVOLJNOG 

DARIVANJA KRVI NA PODRUČJU GRADA TUZLE 
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Obrađivač je Crveni križ Grada Tuzla. 

Materijal su razmatrali klubovi vijećnika. 

 Da li ima potrebe da predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnica Merima Softić, ispred Kluba vijenika 

Socijaldemokratske partije. Izvolite. 

 

MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ  

 Pozdravljam još jednom sve prisutne. E ovako. Klub vijećnika Socijaldemokratske partije 

je takođe razmatrao ovu informaciju. Ono što možemo reči da zaista raspolažemo određenim 

informacijama na osnovu kojih imamo pokazatelje kako ina čemu raditi kako bi animirali 

građane za darivanje krvi u nekoj budućnosti. Naime, radi se o informaciji koja obuhvata ovaj 

prvi šest mjeseci u 2021. godini i iz sadržaja ove informacije koji smo vidjeli, evo ukazuje na to 

da  svi, kao društvo, možemo uraditi mnogo vise što se tiče ove oblasti. 

 Naime, Crveni križ je ovdje dao neke osnovne smjernice. Oni predlažu određene mjere sa 

kojima se evo, nadam se svi ovdje slažemo. Predlažem da ovaj prijedlog mjera koji su oni naveli 

budu u zaključci ovog Gradskog vijeća, naravno ako nema niko protiv. Da smo i mi sami 

vijećnici u Gradskom vijeću zdravstveno sposobni da i mi postanemo dio kolektivnog darivanja 

krvi prema godišnjem planu Poliklinike za transfuziologiju evo to je jedan od prijedloga mjera, 

ali naveli su i druge dvije.  

 Naime, vidimo ovdje zaista je problem što iz izvještaja možemo vidjeti da se jako veliki 

broj učenika u srednjim školama su vraćeni sa Transuziologije nisu mogli dati krv zbog niskog 

hemoglobina. Znači svi se kao društvo trebamo zapitati zašto je to tako, evo i raditi na tim, rekla 

bi, mjerama za poboljšanje zdravlja srednjoškolskog uzrasta. 

 Oni su ovdje predstavili svoju akciju Zasuči rukav. Napravili su jedan animirani film koji 

je bio propraćen, napravili su cirka da je taj film pregledalo negdje oko pet hiljada osoba. Lično 

smatram da je to jako malo i mislim da se na tome trebalo uraditi mnogo vise evo iz ove 

informacije koju ovdje imamo da ne bi dalje dužila, evo mi kao Klub predlažemo još četri 

dodatna zaključka, a moj kolega će nešto kasnije reči o jednom zaključku koji se tiče same 

motivacije darivatelja krvi.  

Prvi zaključak bi bio urgencija prema Gradskom saobraćajnom preduzeću, jer je ranije prema njima 

bila jedna inicijativa da jednu od autobuski linija kružni linija iscrtaju porukama o dobrovoljnom 

darivanju krvi. Čisto da se to eto vizuelno onako dopre do svih nas svakodnevno. 

 Drugi zaključak bi bio da u sklopu manifestacije “Ljeto u Tuzli” da Služba planira saradnja 

sa neafirmiranim mladim umjetnicima da iscrtaju grafite koji pozivaju na darivanje krvi. Naravno 

na onim mjestima na kojima je to dozvoljeno. Samim tim ćemo uraditi dvije dobre stvari što 

ćemonapraviti neke humane poruke, a afirmisat ćemo mlade umjetnike na taj način, možda oni 

mogu dodatno nešto sebi zaraditi.  

 Zatim da na nekim od postojećih svjetlećih reklamnih panoa bude promovisan poziv na 

dobrovoljno darivanje krvi. Mislim da je i to jedan od vida promocije. 

 Zatim ovaj film Crvenog križa/krsta Grada Tuzla koje je izrađen za animiranje dobrovoljni 

davalaca krvi koji su ovdje oni predstavili način na koji rade da se proslijedi i  RTV TK, RTV 7 i 

RTV Slon.  Oni su naveli da su sa njima do sada imali saradnju, ali su ovaj film bili samo proslijedili 

mislim univerzitetima, srednjim školama i određenim nevladinim organizacijama pa mislim da bi, 
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obzirom da mogu proslijediti i televizijskim, radio i televizijskim kućama da bi to bilo od velike 

važnosti. 

 Evo. Ponovit ću još jednom, da ovaj prijedlog tri mjere koje su oni naveli u svojoj 

informaciji mogu postati, što se tiče bar nas, zaključci Gradskog vijeća. I mi ćemo evo prihvatiti 

ovu informaciju k znanju. 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Merima. Vijećnik Omer Berbić izvolite jeste li se vi javili? A niste. Admir  

Ćavalić. (Isto je. Dijele mobitel zajedno.) 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 U suštini htjeo sam isto da predložim. Prije svega da pohvalim djelovanje Crvenog križa, a 

onda da predložim dakle na stranici tri, tu se slažem sa kolegicom Merimom, ove tri mjere, mislim 

da nema potrebe da ih čitamo dakle da se sve usvoji kao zaključak Gradskog vijeća i želim samo 

da pohvalim, da ne prođe neopaženo dakle u kontekstu ovog izvještaja mjesnu zajednicu Lipnica 

Gornja, Srednja i Centar, Udruženje Pipol i mladi iz Crvenog križa, te radnike Termoelektrane 

Tuzla i Rudnika Mramor kao i učenike Medicinske škole Tuzla.  

Zašto njih pohvaljujem? Dakle, prema ovoj tabeli na kraju izvještaja oni su prvaci po broju 

odziva prijavljeni za darivanje krvi u ovim akcijama i oni su najviše darovali krvi. Ne želim da 

nipodaštavam sve ostale koji su učestvovali, dakle teško je bilo probrati sve ove, ali oni su po broju 

broj jedan i želim da im svima u svoje ime, zahvaljujem se u svoje ime i nadam se ispred Gradskog 

vijeća. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 Hvala Admire. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika? Ne javlja. Zatvaram 

raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

 Vijećnik Damir Muratović. Izvolite. 

 

DAMIR MURATOVIĆ 

 Hvala. Prije svega želio bi da pohvalim Crveni križ Grada Tuzle a naravno i gospodina 

Seada Hasića koji to odlično rukovodi svi ovi godina i sve te koordinirane akcije ja ne znam ovdje 

u sali svi smo bili učesnici i rijetko ko nije sarađivao sa dotičnim gospodinom i njemu lično hvala 

na tolikom trudu i zalaganju za sve ove godine. 

 Ono što sam htio Merima je večinu stvari rekla da se slažemo s tim. Samo ovaj broj za 

besplatne lijekove od 50 tako je u Hrvatskoj od 36 da se to razmotri, ako bi to išlo kao zaključak 

ne mora biti taj 50 broj, može biti manji, 

 I jedna primjedba ovdje evo kolega Ćavalić je naveo ove prvake u davanju, samo da vidim 

za Gradsku upravu, zaposleni u općini me zanima je li moguće da se nula prijavilo i nula darovalo 

krv? Ništa više. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala. Samo malo Selma. Elvir Bijedić pa onda vi. Izvolite Elvire. 

ELVIR BIJEDIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Mislim kao gradski vijećnik, a i kao koji sam posebno 

osjetljiv na ovakvu vrstu senzibiliran sam na ovu temu i kao građanin i kao gradski vijećnik i 

dobrovoljni davalac krvi imam potrebu dakle da učestvujem u diskusiji i prije desetak dana sam 

bio zadnji put na darivanju krvi i zatekao sam zaista u razgovoru sa kolegicama i kolegama gore 

pa poprilično alarmantno stanje. Dakle, rekli su mi da od prije dva mjeseca odprilike čak su bili 

na samim rezervama. Dakle, ono što je alarmantna činjenica to je da 80% davanja davalaca krvi 

je u stvari ciljano, rodbinski, a 20% je prikupljanje bez tih, da tako kažem poziva. Što mislim ne 

treba biti posebno mudar pa zaključiti, ne daj bože neke prirodne nesreče koja ne bira ni mjesto ni 

vrijeme kako bi se onda snašli u tom haosu. 

 Dakle kolegica Merima je dosta toga kazala i mi kao Klub smo razmatrali ovu informaciju 

na našem sastanku i svi ovi zaključci, kao što je rekla kolegica što se tiče nas je apsolutno OK. 

 Ono što zaista bode oči jeste slab odziv. Ja neću da kažem da nema ljudi koji daju, bože 

sačuvaj, daju krv, ali iz mjesni zajednica su, ali tamo po prikupljanju kad se organizuje ispred 

mjesne zajednice, vidimo kakvi su rezultati u tabeli. 

 Dakle, možda samo jedan zaključak ukoliko se slažete Dakle da imamo malo tješnju, da 

kažem bližu saradnju između ti linija povjerenika mjesni zajednica i jednu koordiniranu akciju da 

napravimo u smislu malo bolje promocije. E sad da li se radi o plakatiranju ne samo na vratima 

mjesne zajednice, nego nekim frekventnijim mjestima u određenim mjesnim zajednicama, ispred 

trgovački centara, prodavnica, pijaca itd. Dakle, da bi to bilo ljudima malo upadljivije jel. 

 Ja hoću da vjerujem i siguran sam da je mnogo vise ljudi koji bi dali krv ali evo možda je 

potrebno malo samo animacije.  

 Dakle, ono što sam našao u Zakonu o radu a tiče se ovoga. Mislim da radnik dobrovoljni 

davalac krvi za svako darivanje ima pravo na najmanje, pazite, kaže na najmanje jedan dan 

plaćenog odsustva. 

 Ukoliko ste saglasni, ja bih odavdje da apelujemo na poslodavce bez obzira da li se radi o 

javim ustanovama ili privatnim da i s te strane motivišemo uposlenike ako je ikako moguće i sa 

dva dana, obzirom da se radi o situaciji, ne mogu reči, možda alarmantnoj, to će struka reči, ali 

zaista mislim da nam je mnogo vise potrebno davalaca krvi. 

 Tako da evo, mislim da ukoliko ste za to da i ove zaključke usvojimo. Hvala vam. 

NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala. Slijedeća za riječ se javila vijećnica Selma Ćatibušić. Izvolite. 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 Pa evo drago mi je da pričamo o ovoj konkretnoj temi sad možda je manjak, da tako kažem 

oni koji daruju krv usljed vakcinacije, hoću da kažem možda se jednostavno i to je problem zato 

što kad se vakcinišu osobe mislim da šest mjeseci ako se ne varamne mmože dati krv svakako. 
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 Ono što sam i ja htjela da predložim čisto, takođe radi motivacije da ljudi počnu vise davati 

krv jeste da se na stranici Grada Tuzle napravi isto tako jedan registar dobrovoljni davaoca krvi i 

da se osobama koje su dale krv više od pet puta Grad Tuzla zahvali, tako što će poslati neku 

simboličnu zahvalnicu na njihovu kućnu adresu ukoliko može da dođe do saradnje između Crvenog 

križa i samog Grada Tuzle. Eto toliko. 

NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Zijah Rifatbegović. Izvolite. 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 Hvala vam lijepo. Ja ću govoriti sa stajališta nekog ko je najviše u toj grani medicine koja 

potražuje krv i krvne derivate. 

 Nije nestašica samo krvi. Nestašica je i krvni derivate. Vi ne možete izdvojiti krvne derivate 

ako nemate jel punu krv. Tako da je to jedan lančani proces koji treba da bi se moglo postići je li 

treba niz stari da se uradi i učini kako bi se to unaprijedilo. 

 Želim samo kratko reči da u potpunosti podržavam inicijativu vijećnika Elvira Bijedića je 

li koji je to vrlo lijepo i kratko rekao. Mi moramo naći načina da stimulišemo ljude koji daju. Postoji 

bojazan, sve veća bojazan i od neke prenosne je li infekcije koja se pogotovo virusne koja se u 

vremenu pandemije može desiti pa je i danas građanstvo malo suzdržano. I ko bi dao krv malo se 

brine da li tom prisustvom u transfuzijskom centru ili aplikacijom je li svih sistema za davanje krvi 

biti neke transmisione infekcije itd.  

 Mislim da trebamo podržati prijedlog uvaženog vijećnika Bijedića i da poslodavci daju 

plaćeno odsustvo u trajanju od najmanje dva do tri dana onome ko u ovom vremenu odluči da 

donira krv. Eto toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. Konstatujem da je Gradsko vijeće primilo 

k znanju INFORMACIJU O AKTIVNOSTIMA CRVENOG KRIŽA GRADA TUZLE NA 

ANIMIRANJU GRAĐANA I ORGANIZOVANJU AKCIJA DOBROVOLJNOG DARIVANJA 

KRVI NA PODRUČJU GRADA TUZLE. 

Ja ću sad zamoliti Slađanu ako ste završili da nam pročitate zaključke. Može li u paketu da 

pročitamo? (Može.) Da pročitate pa ćemo glasati. Eto. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 1. Gradsko vijeće Tuzla prihvata prijedlog mjera dat od strane Crvenog križa/krsta Grada 

Tuzla u Informaciji o aktivnostima Crvenog križa Grada Tuzle na animiranju građana i 

organizovanju akcija dobrovoljnog darivanja krvi na području grada Tuzle, kao zaključke 

Gradskog vijeća Tuzla. 

2. Gradsko vijeće Tuzla urgira na ranije usvojenoj inicijativi ovog Vijeća, upućenoj 

Gradskom i prigradskom saobraćaju d.d. Tuzla, da se na jednoj od kružnih linija jedan autobus 

iscrta afirmativnim porukama o dobrovoljnom darivanju krvi. 



81 

 

3. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše resornoj Službi da se u sklopu manifestacije “Ljeto u 

Tuzli” planira saradnja sa neafirmiranim umjetnicima koji bi, na adekvatnim mjestima, iscrtali 

grafite koji pozivaju na dobrovoljno darivanje krvi. 

4. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da na nekim od postojećih svjetlećih reklamnih panoa 

bude promovisan poziv građanima na dobrovoljno darivanje krvi. 

5. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se film Crvenog križa/krsta Grada Tuzla koje je izrađen 

u cilju afirmiranja dobrovoljnog darivanja krvi proslijedi RTV 7, RTV TK i RTV Slon.  

6. Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih 

zajednica da iznađe način za ostvarivanje bolje saradnje povjerenika mjesni zajednica sa Crvenim 

križom/krstom Grada Tuzla u cilju bolje promocije akcija dobrovoljnog darivanja krvi. 

7. Gradsko vijeće Tuzla apeluje na poslodavce da, u skladu sa zakonskim mogućnostima, 

dobrovoljnim davaocima krvi omoguće korištenje dva dana plaćenog odsustva. 

8. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se na web stranici Grada Tuzla, u saradnji sa Crvenim 

križom/krstom Grada Tuzla, napravi registar dobrovoljnih davalaca krvi te da se osobama koje su 

dale krv više od 5 puta, uputi zahvalnica ispred Grada Tuzla. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala. Predlažem da glasamo o pročitanim zaključcima. Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da su pročitani zaključci usvojeni sa 28 glasova za, nije bilo protiv inije bilo 

suzdržanih: 

1. Gradsko vijeće Tuzla prihvata prijedlog mjera dat od strane Crvenog križa/krsta Grada 

Tuzla u Informaciji o aktivnostima Crvenog križa Grada Tuzle na animiranju građana i 

organizovanju akcija dobrovoljnog darivanja krvi na području grada Tuzle, kao zaključke 

Gradskog vijeća Tuzla. 

2. Gradsko vijeće Tuzla urgira na ranije usvojenoj inicijativi ovog Vijeća, upućenoj 

Gradskom i prigradskom saobraćaju d.d. Tuzla, da se na jednoj od kružnih linija jedan autobus 

iscrta afirmativnim porukama o dobrovoljnom darivanju krvi. 

3. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše resornoj Službi da se u sklopu manifestacije “Ljeto u 

Tuzli” planira saradnja sa neafirmiranim umjetnicima koji bi, na adekvatnim mjestima, iscrtali 

grafite koji pozivaju na dobrovoljno darivanje krvi. 

4. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da na nekim od postojećih svjetlećih reklamnih panoa 

bude promovisan poziv građanima na dobrovoljno darivanje krvi. 

5. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se film Crvenog križa/krsta Grada Tuzla koje je izrađen 

u cilju afirmiranja dobrovoljnog darivanja krvi proslijedi RTV 7, RTV TK i RTV Slon.  

6. Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih 

zajednica, Odjeljenje mjesnih zajednica, da iznađe način saradnje i koordinirane akcije savjeta 

mjesnih zajednica i Crvenog križa/krsta Grada Tuzla, u cilju bolje promocije akcija dobrovoljnog 

darivanja krvi u mjesnim zajednicama. 

7. Gradsko vijeće Tuzla apeluje na poslodavce da, u skladu sa zakonskim mogućnostima, 

dobrovoljnim davaocima krvi omoguće korištenje dva dana plaćenog odsustva. 

8. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se na web stranici Grada Tuzla, u saradnji sa Crvenim 

križom/krstom Grada Tuzla, napravi registar dobrovoljnih davalaca krvi te da se osobama koje su 

dale krv više od 5 puta, uputi zahvalnica ispred Grada Tuzla. 
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Prelazimo na jedanaestu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJI O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI 

JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2019. GODINU I IZVJEŠTAJA O 

RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI 

SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2020. GODINU: 

        a) JP BIT CENTAR D.O.O. TUZLA 

        b) JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA 

        c) JP RPC TUZLA – INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA. 

 

 

Predlagač je skupština preduzeća. 

Obrađivač je menadžment preduzeća. 

Materijal su razmatrali Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, 

Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica (pod b) i klubovi vijećnika. 

 Da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? Dobro. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Admir Ćavalić ispred klubova vijećnika. 

Izvolite. 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 Hvala vam puno. Dakle, pažljivo sam izčitao ove izvještaje, bilo bi dobro da se što vise 

nas uključi kako bi dali niz neki zaključaka i smjernica za unapređenjem rada javni poduzeća, a 

kako isti ne bi, kao što smo vidjeli u rebalansu Budžeta tražili danas sutra dodatna budžetska 

sredstva za svoj rad ili nerad. 

 Ono što mene interesuje, evo ovako krećem od Javnog preduzeća Razvojno poduzetnički 

centar  TUZLA – INKUBATOR LIPNICA na stranici četri pa nadalje govori se o startap 

poduzećima. Mene zanima dakle, koja je to tačno definicija starap poduzeća.  Jer u suštini, a ovo 

sad malo profesorski naglašavam. Startap se odnosi na poduzeća koja imaju skalabilnost pri 

poslovanju. 

 A šta znači skalabilnost?  Dakle, da mogu uz korištenje minimalni reaursa istih resursa 

ostvariti skalabilan rast, nevjerovatan rast. Pa tako mi u okviru ekonomske nauke tačnu 

distinkciju pravimo između startap i nestartap poduzeća, međutim, u praksi evo vidim ovdje u 

izvještaju svako novo poduzeće se naziva startap. Startapom možda što zvuči to interesantno, 

dakle startap i slično. 

 E dakle, nije svako novoosnovano poduzeće startap, samo mali broj poduzeća je startap, 

ali eto ima neko potrebu da kaže startap jer to je moderno zvuči lijepo itd. 

 Samo da vam navedem primjer i odmah ćete razumjeti laički posmatrano. Stomatolog 

nikada ne može biti startap. Zato i da je i najbolji na svijetu stomatolog on u jedno vrijeme može 

imati jednog pacijenta. Ali stomatolog koji razvije aplikaciju koja nama pokazuje koji su nam 

zubi bolesni  kako da ih usavršimo, e to je startap on sjedi kod kuće, a njegova aplikacija donosi 

milione. Et. Mislim da ste razumjeli koncept skalabilnosti. Isto tako za najboljeg doktora. Dakle, 

najbolji doktor na svijetu nikad ne može biti startap jer samo u jednom trenutku njegove ruke 

mogu operisati jednog čovjeka, ali doctor koji razvije npr. aplikaciju s udžbenikom anatomije ili 

slično, e to može biti startap jer to se može na milione primjeraka prodavati. 
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 Ja bi volio ovde da mi se definiše šta je to startap i da mi se objasni zašto se ova preduzeća 

nazivaju startap preduzećima.  

 Takođe, interesantno je, kada govorimo o ovom Inkubatoru najveći broj preduzeća su ona 

razvijena 28, a samo je pet, hajmo ih nazvati startap poduzeća. 

 E da li je cilj Inkubatora da samo renta proctor razvijenim? Ili je cilj da oslobodi prostor i 

uvede veći broj novoformirani poduzeća ili startap kako god ih nazivali. Mene zanima takođe da li 

je istina da ovdje u Inkubatoru postoje firme koje se već 16 godina inkubiraju? 

 Zanima me kakav je to proces inkubacije? Koliko u konačnici može trajati ta inkubacija? 

 Pazite, ovo je ipak inkubator. Vi znate dakle inkubacija ne može trajati tako dugo, dakle, 

godina, dvije, do pet godina. 

 Da li je istina da imamo firme koje se 16 godina već inkubiraju, razvijaju dakle  i nisu se 

još osamostalile da idu na tržište, koriste usluge ovog Inkubatora? Jer ako jest. To nije onda 

inkubator, to je onda samo prostor za rentanje. 

 Dalje, vrijeme inkubacije. Volio bi da dobijem prosječno vrijeme inkubacije. dakle 

informaciju koje je to prosječno vrijeme inkubacije,odnosno procesa razvijanja kompanije unutar 

Inkubacionog centra Lipnica? I ne bi reko tri vijeka. Nemoguće ali eto. Za sad je 16 godina 

maksimalno koliko sam ja video u izvještaju. 

 Vezano za Saobraćaj i komunikacije Tuzla. Ja sam to objavio. Neki su mediji prenijeli. 

Meni je zapalo za oko u 2019. godini, dakle predkrizna godina, prije COVIDA-19, prije restriktivni 

mjera ovaj turistički vozić je imao 519 maraka prihoda. Dakle za čitavu godinu. Pa su neki 

komentarisali na internetu da kažu da 519 maraka u nekim gradovima za jedan dan zaradi turistički 

vozić. Nisam siguran. Nisam ulazio u tu tematiku. 

 Zanima me zašto je turistički vozić u 2019. godini dakle imao 519 godina, 519 maraka, 

pardon. A u 2020. godini nula KM to mi je razumljivo za to što je bila COVID-19. U 2020. godini 

nije vozio taj vozić i i imao je nula KM, a u 2019. godini 519 maraka. 

 Ako je cijena karte dakle marka, znači 519 ljudi je koristilo taj vozić u čitavoj godini. 

 Šta se desilo nisam mogao. Zanima me čisto dakle ova informacija i zašto je to manje u 

odnosu na 2018. godinu kada je mislim bilo oko 12; 13.000 KM? 

 Kada će se krenuti sa SMS parkingom? Razgovarao sam sa direktorom na ovu temu mislim 

da mu mi kao Gradsko vijeće moramo dati podršku. Veći gradovi uBosni i Hercegovini koriste to. 

Ne mogu da vjerujem da se sa telecom operaterima ne ože neki sporazum napraviti i slično da se 

napravi ta usluga i čak šta više, pazite, ako neko hoće da plati SMS-om parking ta usluga može biti 

za 10% skuplja. Šta to znači? Ako je parking marka, mi koji hoćemo sa SMS-om da platimo neka 

bude marka i deset. I nije nikakav problem, građani to razumiju i bilo bi dobro da se to uradi. Zašto? 

Pa pazite, nekada ste u bolnici, nekada ste u Domu zdravlja, nekad ste u stanju potrebe, jer ste 

daleko od svog automobila, zašto ne dozvoliti da vi možete produžiti parking, a da vas ne blokira. 

 I to me dovodi do zadnjeg pitanja, to je vezano za blokadu. Evo vidim u izvještaju, drago 

mi je da su pokrenuli te procese prakse ukidanja i ako se sjećate jedna od moji prvi inicijativa na 

ovom Gradskom vijeću je bila da se ukine ta praksa ilegalne blokade. 

 Zanima me dokle se došlo sa navedenom? Sami radnici to trpe moraju se svađati sa 

nervoznim klijentima. Ljudima kojima ste blokirali auto. Nikad ne znate kome blokirate auto. 

 Možda je to neka osoba koja će vas danas, sutra napasti, koja će vam praviti probleme za 

čitav život i slično. 

 Dakle, radnici to ne žele, mislim da ni menadžment to ne želi. Hajde da mi, kao Gradsko 

vijeće, donesemo odluku, donesemo zaključak i ja to preldažem uformi zaključka da  se prestane 
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praksa blokade ili da se dadne ovoj kompaniji da uradi tu analizu, procjenu i da zaustavi tu praksu 

blokade. Da se od sada dakle, prekoračenje vremena parkiranja kažnjava na način, ali da ta sredstva 

idu u Budžet Grada. Da Budžet Grada, odnosno Gradska uprava garantuje povrat sredstava ovoj 

kompaniji. 

 Znam da je to najveći problem i to sam razumio. To na strani 23. dakle i zanima me dokle 

je došlo u vezi navedenog? Jer  spominju ovdje, baš na strani 23. oni spominju da treba to. Dakle, 

da se radi na tome da se to promijeni. Nije  dobro ni za samu kompaniju. Ne voli niko da radi 

navedeno, a ne možete vi tek tako blokirati tuđu imovinu. Pohvale za to preduzeće.  

 I na kraju vezano za BIT centar. Drago mi je da je izvještaj precizan. Nema romanticizma. 

Dakle nema ono zanosa neki. Kad god slušamo o BIT-u kaže se to je najveći ovakav tip centra u 

regionu. U Bosni i Hercegovini. To je nešto najbolje. Najviše kompanija  itd.  U ovom izvještaju 

nema ništa od toga. izvještaj je precizan, hirurški, realan i kaže ono što jeste, a to je da BIT centar 

dakle ima izuzetan broj kompanija koje zapošljavaju određeni broj ljudi. Imaju neku prosječnu 

platu od, koliko sam razumio, hiljadu, hiljadu ipo maraka i rade svoje stvari kako treba. 

 Zanima me koliko je kompanija unutar poduzetnički uvjeta zakupa? Koliko kompanija 

unutar inkubatorski uvjeta zakupa? I koliko kompanija ima uobičajene uvjete zakupa? 

 Bojim se da znatan broj kompanija ima uobičajen uvjet zakupa. Opet napominjem ako je 

tako onda ovaj Centar se pretvara kao Inkubator Lipnica, a to je da se samo bavi davanjem 

prostorija u zaku, a to nije intencija osnivača. 

 Takođe, kao za Lipnicu, koliko su dugo, koje su firme najduže dakle, koliko dugo su 

kompanije u ovom BIT centru? Je li ima i ovje kompanija koje su deset godina itd. kao u Lipnici? 

 Da li ima neki rok koliko možete koristiti sve benefite BIT centra? I ono što želim naglasiti 

i bilo bi dobro da evoGradsko vijeće Tuzla, dakle podnese jedan zaključak, a to je da se forsira što 

manji ostanak kompanija unutar BIT centra i Poduzetničkog centra Inkubatora Lipnica. Zašto? 

 Cilje je dakle da tu dođu kompanije koje su male, tek se formirale, da se inkubiraju, da se 

razviju i da se prepuste tržištu. 

 I na taj način bi mi riješili problem neiskorišteni poslovni prostora na području grada 

Tuzla jer ako prođete Korzom vidjet ćete da su prazne prostorije, a s druge strane u dva centra u 

Lipnici i BIT-u imamo brojne kompanije koje benefitirano koriste ove prostore, a možda ne bi 

trebali, možda bi trebali koristiti neke druge prostore. 

 Hvala vam puno predsjedavajuća. 

 

NATAŠA PERIĆ  

  

 Hvala vama. Replika Anel Ibeljić. 

 

ANEL IBELJIĆ  

 

 Dobar dan svima. Samo kratko da se osvrnem na diskusiju kolege Ćavalića i to u dijelu 

kada je govorio o prihodima turističkog vozića za 2019. godinu. Istakao je da su prihodi bili 500 

KM. Mene stvarno iznenađuje činjenica da, kao odgovoran, pa političar, nije se dovoljno pripremao 

za ovo Vijeće, te da nije detaljno pročitao izvještaj o poslovanju za 2019. godinu jer na strani 9. 

izvještaja piše da organizovanje, razgledanje grada turističkim vozićem u 2019. godini se obavljalo 

samo u periodu od 7 dana, a iz razloga rekonstrukcije saobraćajnice na raskrsnici Tenis. Eto. Hvala 

vam puno. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Hvala. Replika Admir Ćavalić. Znači jedna replika, jedan drugom da ne bi. 

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

 Hvala puno kolegi Ibeljiću. Dakle, pročitao sam to, ali mene zanima, kako je moguće onda 

od 365 dana u godini dakle samo sedam dana se radilo. Zar se toliko dugo radilo na rekonstrukciji 

te saobraćajnice? Zar nije mogao turistički vozić da operiše na nekim drugim saobraćajnicama? 

Dakle, samo sedam dana u godini. Hvala vam puno što ste to naveli. To i jeste suština tog pitanja. 

Zašto je samo sedam dana saobraćao? 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Replika Šefik Husić. 

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

 Evo samo kolegi Admiru vezano za parking mjesta. Znači, po zakonu firma koja je javna 

ustanova, odnosno javno preduzeće čiji je osnivač Grad ne može napisati kaznu bilo kakvu i ne 

može kazniti onoga ko prekorači vrijeme parkiranja ili nepropisno parkiranje. To mogu uraditi 

samo organi vlasti.  

 Što se tiče ove blokade. Ona je zakonski dozvoljena, jer sticajem okolnosti imao sam ta 

dešavanja i provjerio sam kroz zakon. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 

 U redu. Hvala. Ispravka krivog navoda Admir Ćavalić. Izvolite. 

 

 

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

 Dakle ispravka krivog navoda apsolutno netačno da sam naveo da to firma treba da radi, 

znamo ko izdaje prekršajne naloge i možemo stenogram pogledati. Mislim da kolega Šefik nema 

potrebe. Vidite, vi ovdje idete mimo mene, ali idete i mimo zvanične kompanije Saobraćaj i 

komunikacije Tuzla. 

 Na strani 23. kažu. Provođenje aktivnosti na izmjeni Odluke o javnim parkiralištima u 

smislu ukidanja blokiranja vozila i uvođenja prekršajni naloga. Dakle, to radi već ta kompanija i 

intencija kompanije je da radi ja samo kažem hajmo joj puhnut u leđa. Znači to što sam ja pročitao 

ovo, nema razloga gospodine Šefik da me ispravljate, jer to je kompanija. Dakle, nemojte me, ja 

sam samo glasnik. Čitač. 

 

NATAŠA PERIĆ  
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 Dobro. Hvala. Selma kako se javljate, ispred Kluba? Pa sačekajte dok dođete na red. Ima 

prije javljanja. Znači vijećnik Admir Hasanbašić, ispred Kluba Tuzlanske alternative. Neka se 

pripremi vijećnik Senad Mehmedinović i Selma. Izvolite. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ  

 

 Hvala predsjedavajuća. Klub vijećnika Tuzlanske alternative je razmatrao izvještaj ova tri 

javna preduzeća. Mi smo napravili jednu paralelu 2019. – 202. godina i ono evo što je bitno za 

Javno preduzeće BIT centar Tuzla da je pozitivno poslovalo i u 2019. godini i u 2020. godini i da 

su vidljivi pozitivni rezultati iovdje se spominje u ovom izvještaju da je vršena ušteda. Mi čak 

mislimo da je ušteda u ovom Javnom preduzeću bila i prevelika u nekim segmentima jer vidimo 

da su bila čak planirana sredstva za nabavku video nadzora i kamera u iznosu od 3.000 tek 2020. 

godine je utrošeno 960 KM. 

 Još su tu planirana neka sredstva za montažu rampe, ograde i mislim da su to neki prioriteti 

i evo mislim da direktor treba da malo manje štedi prijedlog jer ovo je za svaku pohvalu, ali treba 

ići i u tom segmentu. 

 Što se tiče popunjenosti kapaciteta u 2020. godini, dobro je, iako je  godina pandemije 97% 

što je za 2% više nego u prethodnoj godini i ono što je još jako bitno, a rijetka su preduzeća i 

ustanove koje apliciraju na razne projekte koji ostvaruju značajne prihode mimo prihoda Grada 

Tuzla tako da se evo u 2019. godini 172.000 KM i u 2020. godini 85.000 KM uspjeli da dobiju 

kroz apliciranje na razne projekte. Zaista sve pohvale za ovo Javno preduzeće i naravno Klub 

Tuzlanske alternative će podržati ovaj izvještaj.  

 Idemo dalje. Javno preduzeće RPC Tuzla Inkubator Lipnica je takođe poslovalo pozitivno 

iu 2019-toj i u 2020. godini. U obje poslovne godine, kao što je anvedeno u ovom izvještaju 

postojala je maksimalna iskorištenost raspoloživi kapaciteta što je u stvari i cilj ovog Javnog 

preduzeća i vidi se da je značajno unaprijeđena i povečana vrijednost infrastrukture i objekata, 

izvršeno je i dosta renoviranja znači iu ređeni su određeni, određeni dijelovi ovog prostora, čak je 

uređena i kotlovnica. 

 I takođe pohvala iza ovo Javno preduzeće jer su takođe konkurisali na neke javne konkurse 

koji su na višim organima vlasti uBosni i Hercegovini. Na žalost nisu uspjeli da dobiju sredstva od 

Vlade Tuzlanskog kantona, ali bitno je aplicirati i nadam se da će u narednom periodu doći do 

sredstava kada su u pitanju i javni konkursi, odnosno javni pozivi. 

 Svakako Klub vijećnika tuzlanske alternative će podržati i izvještaj Javnog preduzeća RPC 

Tuzla Inkubator Lipnica. 

 I evo nas kod Javnog saobraćajnog preduzeća Saobraćaj i komunikacije Tuzla koje je 

pozitivno poslovalo takođe. Posebno treba istaći 2019. godinu kada je postignut, hajde da kažem 

postignuta neto dobit u iznosu približno 580.000 maraka, 2020-te to je 166.000 smanjenje je bilo, 

ali toje opravdano zbog pandemije. I situacije kakva je bila. 

 Znamo da Javno komunalno preduzeće Saobraćaj i komunikacije Tuzla ostvaruje prihode 

od naplate parkinga ali isto tako i za održavanje horizontalne, vertikalne i semaforske signalizacije 

kao i javne rasvjete. 

 Treba reči da, pored ovih prihoda, znači održavanje na novu grada Tuzle Javno preduzeće 

je uspjelo da proširi znači svoje djelovanje i u druge općine Tuzlanskog kantona tako da su postali 

prepoznatljivi i ostvaruju dodatne prihode i kada je u pitanju horizontalna i vertikalna i semaforna 

signalizacija i javna rasvjeta i u ostalim općinama TK. 
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 Treba reči da je u obje poslovne godine Javno komunalno preduzeće Saobraćaj i 

komunikacije uspjelo da nabavi veliki broj raznih mašina i vozila koja se koriste za održavanje 

javne rasvjete, te postavljanje horizontalne i vertikalne signalizacije. Znači, uprava Društva je 

radila znači i na osavremenjavanju opreme. 

 Još je bitno istaći da, pored te velike dobiti, uprava je vodila računa i o svojim radnicima, 

odnosno onima koji jesu glavni akteri da bi se ostvarila ta dobit tako da je u 2019. godini prosječna 

plata uposlenika povečana u odnosu na 2018. sa 911 na 995 KM, a što je jako bitno istaći nije došlo 

do smanjenja ove prosječne plate u 2020. godini za koju znamo kakva je i bila. 

 Treba reči da je ovo Javno preduzeće društveno odgovorno. U obje poslovne godine su oni 

izdvojili sredstva kroz donacije za organizaciju sportskih i kulturnih manifestacija u gradu Tuzla. 

 I evo nas sad kod ovog dijela što je rekao kolega Ćavalić vezano je za naplatu parking 

mjesta SMS porukama. Za one koji nisu znali. Mislim da je ovo trebalo da se riješi ali sam siguran 

da će u narednoj godini biti riješeno, jer naime, u periodu 2019. – 2020. godina iz akumulirane 

dobiti Javnog saobraćajnog preduzeća Saobraćaj i komunikacije Tuzla, izdvojeno je u Budžet 

Grada Tuzla 685.000 KM. 

 To dovoljno govori o ovom Preduzeću znači koje je i dalje nastavilo sa poslovanjem. 

 Znači to je, smijem slobodno reči jedino javno preduzeće koje je dio svoje dobiti znači dalo 

u Budžet Grada koji se naravno usmjerio u neke druge stvari koje su bitne za naše građane. Nadam 

se da će iduća godina biti godina kada ćemo sa SMS porukama moži da platimo parking. 

 Što se tiče blokada kolega Ćavalić je isto spomenuo. Mislim da tu treba voditi računa o 

zakonskoj regulativi, ali svakako tu postoji određeni broj uposlenika time treba da se znači bavi 

znači uprava  jer ti uposlenici oraju se premjestiti na neka druga radna mjesta tako da se nadam da 

će ovo Preduzeće u planovima za 2022. napraviti neke korekcije, ali mislim da ne trebamo ići sa 

onim zaključkom koji je kolega Ćavalić predložio da se ovi uposlenici na blokadi na neki način 

sklone. Razumio sam to je za dobrobit zaposlenika, ali ipak oni se moraju na neki način smjestitiu 

Javnom preduzeću da bi mogli da rade odgovarajuće, odgovarajući posao. 

 Evo odprilike to je to što se tiče Javnog komunalnog preduzeća Saobraćaj i komunikacije 

Tuzla i svakako da će Klub vijećnika Tuzlanske alternative podržati ovaj izvještaj. 

 

 

 

  

NATAŠA PERIĆ  

 

 Ispravka krivog navoda Admir. Admire samo malo. Prvo se Šefik javio za ispravku krivog 

navoda. Pa onda vi. 

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

 Ja bi samo zamolio kolegu Admira da ne shvata ništa lično. Vijećnik sam koji je izabran 

voljom građana sa 2300 glasova.  

 Znači moram govoriti u ime naroda u ime građana koji su me izabrali. 

 I dlaje stojim iza toga da Javno preduzeće ne može znači napisati prekršajni nalog, a ne 

daj bože krivićnu prijavu. 
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 Zakon je regulisao striktno ko to radi, a s druge strane znači blokada je zakonski nešto što 

je dozvoljeno i što godinama evo funkcioniše, nisam protiv modernizacije, u suštini neka se desi 

kad bude bilo vrijeme. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala. Ispravka krivog navoda Admir Ćavalić. 

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

 Dakle, samo ispravka krivog navoda kolegi Admiru. Ja sam razgovarao sa menadžmentom 

ove kompanije. Kažem, naglašavam, oni žele da se to riješi na najbolji način. Radnici ne bi bili ti 

ugroženi. Ti radnici idu na evidentiranje oni ljudi koji su prekoračili. Dakle, oni evidentiraju tako 

da ti radnici ostaju na radnom mjestu s tim da mi pomažemo tim radnicima zato što im smanjujemo 

mogućnost da ulaze u konflikt sa ljudima čija su vozila blokirana i pazite. Vi možete nekome 

blokirati nekoj osobi koja je vrlo opasna, čak da ima i oružje i da vas može napasti, bilo je ti 

slučajeva i ja samneki dan svjedočio tome, dakle, pred Omegom kada su blokirali jednoj osobi 

vozilo, ta osoba je bila na granici fizičkog sukoba sa našim radnicima. Dakle, ova mjera je uz sve 

zaštite radnika i njihovog radnog mjesta i uslova rada.  

  A kolegi Šefiku opet naglašavam ispravka krivog navoda nikada nisam rekao da poduzeće 

daje niti može prekršajne naloge. Zna se ko to može. Imaju dakle, mogu inspekcijski organi to da 

rade, samo što je problem finansiranja što bi ta sredstva išla u Budžet Grada Tuzla e mi kao Gradsko 

vijeće moramo omogućiti da se iz udžeta Grada Tuzla prebace u SIK da oni imaju dakle da posluju 

kako treba. 

 Dakle to je čitava suština priče i mislim kolega Šefik da ste samo vi protiv toga jer kažem 

Vijeće, ja sam dobio odgovor na vijećničko pitanje i inicijativu. Samo poduzeće je za to. Svi su za 

to dakle, manje više i radnici bi to volili, samo iz nekog razloga vi ne želite to, a napominjem upitna 

je zakonitost blokiranja vozila od Javnog poduzeća, evo pitajte pravnike, vrlo je to nezgodno 

pitanje. Da li vam može neko javno poduzeće blokirati vašu imovinu. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Senad Mehmedinović, ispred zajedničkog 

Kluba HDZ i PDA. A neka se pripremi vijećnica Selma Ćatibušić. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Hvala najljepša predsjedavajuća. Prije svega pozdravljam direktore javni preduzeća ovdje 

koji su prisutni,predstavnike javni preduzeća. Za mene su sva tri ova izvještaja koja su dostavljena 

jedno veliko osvježenje. Ne slažem se  samo sa činjenicom da mi danas moramo da razmatramo 

pet ovi izvještaja, dakle jedan je 2018. 2019. godina 2020-ta godina, 2019-ta. 2020-ta stvarno kada 

bi između nas sada sproveli jednu anketu između nas i pitali koliko nas je pročitalo ili nije pročitalo 

ove izvještaje o radu bili bi zanimljivi rezultati te ankete. 

 O BIT centru i Inkubatoru sam čuo kao građanin grada Tuzle, međutim, nikad se nisam 

posvetio niti sam znao o čemu se radi u ovim preduzećima. I zato kažem da je to jedno veliko 
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osvježenje i čestitam direktorima prije svega na dobro urađenim izvještajima o radu i na poslovnim 

rezultatima koje su ostvarili evo za 2020-tu godinu.  

Izuzetno mi se sviđa organizacija rada u BIT centru kroz ove ugovore, poduzetnički uvijeti, 

inkubatorski uvjeti, uobičajeni uvjeti zakupa. Zatim 21 preduzeće djeluje i radi u sklopu BIT centra.  

97% ako se ne varam, kapaciteti su popunjeni tako da stvarno je ovo pohvalno i afirmativno. 

Trebamo da pričamo o starima koje su dobre.  

43.000 KM dobiti i ono što se meni dojmilo u ovom izvještaju pored svega ovoga jeste zato 

što je planirana nabavka stručni časopisa. 

Rijetko gdje mi možemo vidjeti da se nabavlja stručna literatura. A kod nas ono vrijedi, ako 

čovjek želi da uštedi da sakrije novac, treba ga samo sakriti u knjigu zato što će to rijetko ko uzeti 

da pročita. 

Tako da mi je izuzetno drago što jedna institucija nabavlja stručnu literaturu i knjige i na kraju 

krajeva evo kada se vidi izvještaj neovisnog revizora prema našem mišljenju priloženi finansijski 

izvještaj fer prezentiraju svim značajnim odrednicama, tako da svaka čast direktoru za BIT centar 

i vjerujem da će naredne godine da nastavi da posluje pozitivno.  

 Kada je riječ o Javnom komunalnom preduzeću Saobraćaj i komunikacije slažem se 

za ovu deblokadu vozila mislim da se treba pristupiti rješavanju tog problema. 

 Manje više svi smo bili u situaciji da vidimo narodni rečeno kako se kod osoba kojima su 

blokirana vozila spoje žice i naravno da onda može se doći do određeni problema sa zaposlenicima 

i sad ne želeći da ulazim u pravnu tematiku koliko neko smije da naše privatno što je privatno 

vlasništvo da blokira i treba se u narednom periodu raditi na ovom da se to poboljša. 

 Poslovni rezultati 166.000 KM za svaku pohvalu, a naročito mi je drago zato što jedan od 

planova društva jeste nastavak faznog rješavanja pitanja osiguranja adekvatni parkirališni 

kapaciteta u blizini objekta bolničkog kompleksa Gradina. Zaista gore treba da postoje parking 

prostori, ali evo, manje više svi nekada odemo na Gradinu i vidimo koliko je to u stvari problem, 

a znamo koja populacija građana dolazi na Gradinu. I jedno imam pitanje, a odnosi se ovde na 

tabelu 10. pregled investicioni ulaganja u periodu 2018. – 2020. godina. 

 Vidim ovdje investiciono ulaganje 51.352 KM insignia, to predpostavljam da je opel 

insignia, pa ne znam jel se to u 2020. godini koja je bila godina poprilično teška u smislu 

epidemiološke situacije, da li se tad nabavljalo vozilo opel isignia i mislim pošto se jeste nabavilo, 

sigurno nije koristilo za popravak vertikalne i horizontalne signalizacije? Pa bi volio da dobijem 

odgovor o čemu se tu radi. Hvala lijepa. 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala vama. Slijedeća se za riječ javila vijećnica Selma Ćatibušić, ispred Kluba Platforme 

za rogres. Neka se pripremi vijećnik Hasib Hirkić.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

 Dobar dan direktoricama i direktorima koji su danas tu sa nama. Ja imam samo par pitanja 

za direktora JKP Saobraćaj i komunikacije. Naime zanima me koelga Nikica Vidović i ja smo 

postavili slično pitanje i sličnu inicijativu vezano za evo vozić koji je već bio spomenut na 

današnjoj sjednici da se prebaci jel sa pogonskog goriva na nešto što će biti manje, što će manje 

zagađivati. 
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 Tako da smo dobili u obrazloženju da podnesena inicijativa podrazumijeva zamjenu starog 

dizel agregatora u navedenom voziću pristojnim mlađim benzinskim agregatom, kada preduzeće 

izvrši zamjenu tog agregata, uradi sve što je potrebno ugradit će se plinski uređaj it. itd. za sad 

navedeno je idealno vrijeme jer se sad voz ne koristi mnogo. Investicija zamjena agregata bi koštala 

maksimalno do 25.000 maraka. Dalje, s tim da bi se ugradnja plinskog uređaja sa atestima bila 

donirana od donatora iz Tuzle. 

 I ovim putem vas obavještavamo da ćemo u narednom periodu ispitati mogućnost 

realizacije ove inicijative. Pa me zanima dokle je došla ta inicijativa tj. realizacije te inicijative? 

 Dalje, što bi postavila pitanje da li ostoji mogućnost na neki način da se napravi jedna 

određena, da se sprovede neko statističko istraživanje sa domaćinstvima u našem gradu jer ono što 

je poznato jeste da stvarno Tuzla na žalost oskudijeva kada su u pitanju parking mjesta, zato što 

jedno domaćinstvo zna imati po tri, četri auta, pa čisto da vidimo prvo kolika je statistika da bi se 

uopšte mogla praviti nova parking mjesta i naravno i naplaćivati nova parking mjesta. 

 Svakako se slažemo sa kolegama koji su rekli da  kandža treba da se ukine i vjerujem da 

uprava sama preduzeća se slaže s time jer je i Ombudsmen za ljudska prava čini mi se da je dao 

jedan zaključak da se to ne bi trebalo tako sprovoditi. Da se ne bi trebala ničija imovina zaključavati 

i naravno da svakako treba što prije vidjeti šta se može uraditi kada je u ptianju parking na Gradini 

jer je posebno aktuelna tema vidim ovi dana po medijima, po grupama građani su stvarno, što se 

tiče ti stvari, ljuti i jer mora se riješiti ovi problemi. 

 Svakako sve izvještaje od ovi preduzeća, od ova tri preduzeća bi pohvalila. Izvještajo, kao 

izvještaji dobro su urađeni s tim da jako, jako malo vremena smo imali da pročitamo izvještaje, sad 

koliko je to do direktora preduzeća, do Gradskog vijeća, to ne znam.  

 A svakako Platforma za progres će podržati izvjetšaje ova tri preduzeća i eto toliko. Hvala. 

  

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala Selma. Slijedeći za riječ se javio vijećnik Hasib Hirkić, ispred Kluba 

Socijaldemokrata. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo ja ću kratko. Ispred Kuba Socijaldemokrata mi ćemo 

podržati znači ova sva tri izvještaja i zamolio bi da ubuduće više pokušamo rasprave voditi oko 

oni preduzeća gdje su u deficitu, znači tamo gdje neposluju kako treba i tu treba tražiti neke 

zamjerke i pokušavat smjenjivat direktore jer ne rade svoj poso kako treba. Ne trebamo tražiti 

zamjerke onde gdje ne postoje. 

 Mislim da svako preduzeće, pravni tim ima sigurno i da oni znaju najbolje šta je najbolje 

za preduzeće da oni sigurno ne bi išli iz greške u grešku, jer da su išli siguran sam da ne bi 

pozitivno poslovali. 

 I evo, još jednom kažem trebamo tražiti greške tamo gdje postoje, a ondje gdje ne postoje 

treba pohvaliti. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala Hasibe. Slijedeći se za riječ javio Anel Ibeljić, ispred Kluba vijećnika 

Socijaldemokratske partije. 
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ANEL IBELJIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća. Ja ću biti veoma kratak. Želim samo da pohvalim Javno komunalno 

preduzeće Saobraćaj i komunikacije d.o.o Tuzla što je u proteklom provelo niz aktivnosti vezanih 

za promjenu svijesti i navike građana o potrebi smirivanja saobraćaja u gradu, ali i poštivanje 

saobraćajni propisa što su nastavili sa aktivnostima zaštite pješačke zone čime su pješacima 

omogućili neometano korištenje trotoara te uživanje njihovih zakonom zagarantovani prava, ali i 

veću bezbjednost u saobraćaju. 

 Iz dostavljeni izvještaja o poslovanju za 2019. i 2020. godinu proizilazi da je ovo društvo u 

19-toj ostvarilo dobit oko 570.000 KM a u 20-toj oko 160.000 KM, imajući u vidu da je u 20-toj 

već zahvatila uveliko pandemija mislim da je ova dobit izuzetno odlična, a prije svega to je rezultat 

maksimalnog zalaganja uprave društva ali i svih zaposlenika koji su predano, vrijedno iodgovorno 

radili. 

 I na kraju, ono što me ponajviše raduje jeste činjenica da je prosječna plata u ovom društvu 

približno jednaka prosječnoj plati u Federaciji Bosne i Hercegovine te da suse plate, ali i ostale 

naknade zaposlenicima ipslaćivale u 100% iznosu, a sve u skladu sa odredbama Zakona o radu i 

ostalim pozitivnim pravnim propisima. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala Anele. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Hvala. Evo ja ću prvo da se osvrnem na plate to mi je nekako bilo fokus djelovanja u koroni 

i za prošla preduzeća pa evo i za ova. 

 Pa me evo čisto zanima, evo vidio sam ovdje se u Inkubatoru plata visoke stručne spreme 

digla za 75 maraka u vrijeme korone, da se srednja stručna sprema smanjila za 25. Da je u 

Saobraćaju i komunikacijama visoka stručna sprema se podigla za 35 a za kvalifikovane radnike 

za 4. 

 BIT centar ima tri uposlena  tako da je tu razlika za pet maraka, to je hajd sasvim OK. Ali 

evo, zanima me ovo spram, znači zanimaju me ova dva preduzeća ukoliko nam direktori mogu 

objasniti zbog čega se visokoj stručnoj spremi dizala pa baremje to bilo donekle i simbolično, a da 

se manje kvalifikovanim radnicima smanjivalo. Dobro. 

 Što se tiče samog Inkubatora Lipnica. Zanima me par stavki. Pošto sam preko akte dobio 

informaciju, odnosno uvid u poslovanje kompanija koje su tamo prezentovane je li ovim 

izvještajima vidio sam da postoje kompanije koje zarađuju stotine hiljada maraka. 

 Da li, želio bi da dobijem definiciju, šta znači biti inkubator? Da li je to inkubator koji treba 

da inkubira kompanije koje će se kasnije izmjestiti na neke bolje lokacije ili je to samo inkubator 

koji faktički renta prostor i ukoliko j eto suština onda mislim da cijelu suštinu inkubatora možemo 

prebaciti na službe unutar grada samog. Jer ukoliko funkcija rentanja prostora i službe rentaju 

prostor za privrednike.  

 Znači to me zanima što se tiče konkretno Lipnice i zanima me još jedna stavka koja, evo 

hajde da kažemo poništava ovu prvu. Zanima me da li postoji neka lista čekanja. Ukoliko ne postoji 
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lista čekanja, ukoliko vidio sam da kapaciteti nisu 100% popunjeni možda bi trebalo da se ide sa 

nekom malo većom marketinškom aktivnosti kako bi se što više firmi faktički dovelo u Inkubator. 

 Dobro. BIT centar. Zanima me par stvari. Ovo je jedan od projekata koji se meni strašno 

sviđa i volio bi da grad Tuzla što više pažnje posveti ovakvim projektima. 

 I da sve prazne poslovne prostore, evo ukoliko možemo damo BIT centru jer očigledno je 

da ljudi rade fantastičan posao pogotovo u centru grada koji su na neki način revitalizirali što sam 

dobio i od par ugostitelja kažu da ne postoji BIT centar najvjerovatnije centar grada ne bi imao 

nikakav promet. 

 Ali evo zaima me konkretno. Da li je Grad Tuzla koristila usluge iz BIT centra od kompanija 

koje su tu? S obzirom da kompanije imaju izuzetno povoljne uslove da djeluju unutar BIT centra. 

Mislim da Grad Tuzla u smislu tehnološkog napretka trebala da koristi, trebao da koristi neke od 

kompanija jer su to kompanije hajtek koje mogu da počnu sa projektom smart city koji se već dugo 

najavljuje ali ne koristi se. 

 Takođe me zanima, evo isto što je kolega Ćavalić i što su neki od prethodnika govorili da 

li mi tu govorimo o kompanijama samo o rentanju prostora ili govorimo o inkubacionim 

kompanijama kada evo dobiju faktički kada se ustabile mogu preći u daljnje prostore, da mi 

oslobodimo prostor za mlade ljude koji žele da pokrenu svoj biznis. 

 Takođe za BIT centar me zanima da li postoji neka lista čekanja? Za korištenje prostora 

unutar samog BIT centra i ukoliko postoji koliko je velika. 

 I evo, da pređem na Saobraćaj i komunikacije (NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je vrijeme 

samo požurite.)  

 Vrlo brzo. Što se samog Saobraćaja i komunikacija mene zanima prije je bilo ono 15 minuta 

da se čeka, pa da onda ide blokada. Da li je to još uvijek praksa s obzrirom da se vidi na terenu da 

to nije praksa? 

 Zanima me šta se dešava ukoliko neko prijavi neke radnike za neprofesionalan rad u službi, 

s obzirom da sam dobio puno pritužbi u tom smislu da suneki ljudi vršili negativne komentare i da 

su dobacivali građanima. A navodno protiv njih ima već dosta disciplinski postupaka. 

 Ali sve u svemu želim da pohvalim zaista sva tri ova izvještaja. Mislim su strašno dobri 

izvještaji, ima puno podataka, vrlo korisni podaci i evo u suštini to je ono što sam ja želio da pitam 

i to je ono što samja želio ovde da kažem. 

 I volio bi ukoliko sva javna preduzeća mogu dati ovakve kvalitetne izvještaje. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Omere. Slijedeća za riječ se javila vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. 

Neka se pripremi vijećnik Nikica Vidović. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ 

 

 Pa ja bi u principu htjela pohvaliti sva tri izvještaja, ali volila bi postaviti par pitanja. 

 Znači prvo pitanje je koja je funkcija inkubatora? Drugo pitanje bi bio koliko se najviše 

mogu koristiti prostor u BIT centru? 

 Zatim me interesuje, pošto smo sad vidjeli zadnje vrijeme u gradu da se strašno mnogo 

stubića postavlja za zaštitu znači pješaka na trotoaru da bi se osigurala njihova sigurnost dovodimo 

do pitanja znači ove parking prostore jer je očigledno da u gradu nemamo dovoljno parking prostora 
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i smatram da bi trebalo podhitno pristupiti znači iznalaženju rješenja za nedostatak parking prostora 

u svimdijelovima grada.  

 Naročito znači gdje imamo te važne ustanove, kao što je opština, kao što je sud, kao što je 

Gradina na tim mjestima znači gdje u toku dana nastaju velike gužve pa su onda ljudi primorani 

parkirati na parking mjestima, pa budu kažnjeni itd. Znači volila bi da na neki način se pristupi 

rješavanju ovoga problema. 

 Takođe smatram da je parking u centru grada jako skup, znači dvije marke po satu d bi se 

ta cijena trebala kolko tolko smanjiti jer ako dođe jedna porodica da šeta ili da ode na ručak u centar 

grada i ostane tu tri četri sata zanči moraju platiti negdje oko osam maraka za to vrijeme provedeno 

u centru grada, a znamo kolika je prosjećna plata i koliko to ljudi sebi mogu priuštiti 

 Mislim ako bismo znači smanjili cijenu parking prostora u centru grada da bimo time 

privukli više građana koji bi boravili u tom dijelu grada. Toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala vam Esana. Vijećnik Nikica Vidović. Izvolite. 

 

NIKICA VIDOVIĆ 

  

 Ništa, ja ću iskoristiti svoju prigodu pa evo pohvaliti sve ravnatelje pošto očito će mi nekad 

zatrebati pa da se ponovo našalim.  

 Ono što ću samo skrenuti pozornost da ne bi se smatrala, evo definitivno je tiskana ili 

štamparska, ako neko ne razumije dvije ipo tisuće maraka je ugradnja motora a ne 25.000 maraka 

jer je to jedno vozilo kompletno. 

 Ja sam taj odgovor dobio samo sam zaboravio poslati korekciju u poduzeće. da ne bude 

slučajno sporno. Govorim o onom već vlakiću i toga zato što je u onom odgovoru koji su dobili svi 

vijećnici pisalo 25.000 tiskarske vjerujem, jedna nula viška. 

 Toliko. Nemam ništa ostalo. Hvala. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Nikice. Da li se još neko javlja ispred vijećnika? Ako ne, zaključujem raspravu 

vijećnika. Ja predlažem, evo ako se slažete, vidim svi podržavate izvještaje sva tri izvještaja. 

Proisteklo je mnogo pitanja da li se slažete da odgovore pismenim putem, kao i prethodna 

preduzeća do naredne sjednice? Stavit ću na glasanje ali ovaj. (Mi nismo dobili odgovore.) 

 Kako niste? Dobili ste na prošloj sjednici jeste sigurno. Ali nemam sva pitanja.) Pa to je sad 

drugo. 

 Ja sad ne ulazim u to. Ja sad. Ništa. Ko je za prijedlog da glasamo o prijedlogu da se 

direktori pomenuti preduzeća koji danas imaju njihovi izvještaji koji se razmatraju, da odgovore 

do naredne sjednice, odnosno da dobijemo već odgovore na oktobarskoj sjednnici? 

 Znači da odgovorite na sva pitanja koja su vijećnici postavili? Znači na sva pitanja. 

 Ima stenogram ćete dobiti pa odgovorite. 

 

SLAĐANA KRAJINA 
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 Da se traži od Stručne službe Vijeća da stenogram s ove sjednice Vijeća dostavi svim. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dostavit će Stručna služba. (Je li može neko iz Stručne službe da uporedi stenogram sa 

prošlim odgovorima?) Ma može hajde.  

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Traži se znači od Stručne službe Gradskog vijeća da analizira na koja pitanja jeste 

dostavljen odgovor a na koja nije i da dostavi urgencije javnim preduzećima i ustanovama koji su 

razmatrani na prošloj sjednici Gradskog vijeća a nisu u skladu sa  zaključkom Gradskog vijeća 

dostavili odgovore na postavljena pitanja. Je li to? 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Ko je za ovakav prijedlog? Glasanje je okončano. Konstatujem da je prijedlog dobio 

potrebnu večinu 26 vijećnika je glasalo za, jedan protiv i nije bilo suzdržani.  Znači, zamolit ću 

direktore da odgovore na sva pitanja. Pratit ćemo odgovore. 

 Pauza deset minuta. (Pauza.) Molim vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo s radom. 

 Stavljamna izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH 

PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2019. GODINU a) JP 

BIT CENTAR D.O.O. TUZLA. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH 

PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2019. GODINU a) JP 

BIT CENTAR D.O.O. TUZLA usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržani. 

 Sada stavljam na usvajanje IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH 

PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2020. GODINU: a) JP 

BIT CENTAR D.O.O. TUZLA. Glasanje je okončano. Poništavam glasanje. Ponovo ćemo glasati. 

Glasanje je okončano.  

 Konstatujem IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH 

PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2020. GODINU: a) JP 

BIT CENTAR D.O.O. TUZLA usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 Sada stavljam na izjašnjavanje  IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU b) JKP 

SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA 2019. GODINU. Molim vijećnike da se 

izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU b) JKP SAOBRAĆAJ I 

KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA 2019. GODINU usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv 

i nije bilo suzdržanih.  

 Sada stavljam na izjašnjavanje  IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU b) JKP 

SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA 2020. GODINU. Molim vijećnike da se 

izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU b) JKP SAOBRAĆAJ I 

KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA 2020. GODINU usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv 

i nije bilo suzdržanih.  
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 Sada stavljam na izjašnjavanje  IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU c) JP RPC TUZLA 

– INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA.ZA 2019. GODINU. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU c) JP RPC TUZLA – 

INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA.ZA 2019. GODINU usvojen sa 28 glasova za, nije 

bilo protiv inije bilo suzdržanih. 

 Sada stavljam na izjašnjavanje  IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU c) JP RPC TUZLA 

– INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA.ZA 2020. GODINU. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU c) JP RPC TUZLA – 

INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA.ZA 2020. GODINU usvojen sa 28 glasova za, nije 

bilo protiv inije bilo suzdržanih. 

 Sada pozivam sekretara Grdskog vijeća da pročita zaključke, hoćemo li glasati u paketu? 

Je li se slažete da glasamo u paketu za zaključke? Dobro. Molim vas da pročitate. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

  Gradsko vijeće Tuzla traži od Javnog komunalnog preduzeća Saobraćaj i komunikacije 

Tuzla, od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica i od Službe za 

budžet i finansije da se analizira opravdanost ukidanja blokiranja vozila zbog prekoračenja 

vremena parkiranja i zakonska mogućnost uvođenja prekršajnih naloga, kao i zakonska mogućnost 

vraćanja sredstava prikupljenih od prekršajnih naloga u Budžetu Grada Tuzla ovom Preduzeću te 

da se, ukoliko se ovo pokaže opravdanim, pripremi i uputi Gradskom vijeću Tuzla prijedlog 

izmjene Odluke o javnim parkiralištima grada Tuzla.  

 Gradsko vijeće Tuzla traži od Janog komunalnog preduzeća Saobraćaj i komunikacije Tuzla 

i Javnog preduzeća Razvojno-poduzetnički centar Tuzla - Inkubator “Lipnica” d.o.o. Tuzla da 

sagledaju opravdanost i mogućnost što kraćeg ostanka kompanija, kako bi se ove kompanije, kao 

već razvijene u poslovnom inkubatoru, prepustile tržištu, čime bi se oslobodio prostor i kapaciteti 

ovih preduzeća za nove kompanije. 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 To je sve jelde.  (SLAĐANA KRAJINA – Uz one koji su usvojeni već.) 

 Dobro. Stavljam na izjašnjavanje pročitane zaključke. Glasanje je okončano. 

 Konstujem da su upročitani zaključci usvojeni sa 27 glasova za, nije bilo protiv i jedan 

suzdržan. 

Usvojeni IZVJEŠTAJI O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, 

ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2019. GODINU I IZVJEŠTAJA O 

RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI 

SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2020. GODINU: 

        a) JP BIT CENTAR D.O.O. TUZLA 

        b) JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA 

        c) JP RPC TUZLA – INKUBATOR “LIPNICA” D.O.O. TUZLA. 

1. Gradsko vijeće Tuzla traži od direktora javnih preduzeća čiji su izvještaji o radu i 

poslovanju razmatrani na današnjoj sjednici Gradskog vijeća da, najkasnije do naredne redovne 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla, dostave pisane odgovore na pitanja postavljena tokom rasprave 

kao i na date sugestije i primjedbe. 
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2. Zadužuje se Stručna služba Gradskog vijeća da izvode iz stenograma sa današnje sjednice 

Gradskog vijeća u dijelu rasprave o izvještajima o radu i poslovanju javnih preduzeća dostavi 

direktorima preduzeća radi pripreme pisanih odgovora na pitanja postavljena tokom rasprave i date 

sugestije i primjedbe. 

3. Zadužuje se Stručna služba Gradskog vijeća Tuzla da analizira stenogram sa 7. redovne 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 15.7.2021. godine, na kojoj su razmatrani izvještaji o radu 

i poslovanju javnih preduzeća kao i dostavljene odgovore na pitanja kao i na primjedbe i sugestije 

date od strane vijećnika tokom rasprave, da evidentira one na koja nisu dostavljeni odgovori te da 

direktorima javnih preduzeća uputi urgenciju za dostavljanje odgovora na sva pitanja, primjedbe i 

sugestije na koja nisu dostavljeni odgovori kao i da o tome obavijesti Gradsko vijeće. 

4. Gradsko vijeće Tuzla traži od JKP Saobraćaj i komunikacije Tuzla, od Službe za 

komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica i od Službe za budžet i finansije da se 

analizira opravdanost ukidanja blokiranja vozila zbog prekoračenja vremena parkiranja i zakonska 

mogućnost uvođenja prekršajnih naloga, kao i zakonska mogućnost vraćanja sredstava prikupljenih 

od prekršajnih naloga u Budžetu Grada Tuzla ovom Preduzeću te da se, ukoliko se ovo pokaže 

opravdano, pripremi i uputi Gradskom vijeću Tuzla prijedlog izmjene Odluke o javnim 

parkiralištima grada Tuzla.  

 5. Gradsko vijeće Tuzla traži od JKP Saobraćaj i komunikacije Tuzla i JP RPC Tuzla - 

Inkubator “Lipnica” d.o.o. Tuzla da sagledaju opravdanost i mogućnost što kraćeg ostanka 

kompanija, kako bi se ove kompanije, kao već razvijene u poslovnom inkubatoru, prepustile tržištu, 

čime bi se oslobodio prostor i kapaciteti ovih preduzeća za nove kompanije. 

 

 Prelazimo na dvanaestu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA 

“DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2018. GODINU,  

IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA 

“DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2019. GODINU i 

I IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA 

“DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2020. GODINU.  

 

Predlagač je Upravni odbor Ustanove. 

Obrađivači su direktor Ustanove. 

Materijal su razmatrali Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, 

Komisija za mlade, obrazovanje i sport i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla predlagač 

ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. 

 Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Damir Muratović, ispred Kluba vijećnika 

Socijaldemokrata. 

 

DAMIR MURATOVIĆ 

 

  Predsjedavajuća ja ću sebi samo uzeti za pravo 30 sekundi vezano za ono što sam glasao  

protiv. Iz razloga, da malo razmislimo to da nam to ne bude praksa stvarno rušimo dignitet Vijeća, 

rušimmo dignitet sami direktora kojiprovedu cijeli dan tu, a odgovaraju nam pismeno. 
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 Kratko samo da dodam, ako su stručne službe i šefovi stručni službi bud utu, bdiju cijeli 

dan odgovaraju na sva naša pitanja i sva rešetanja ja ne vidim razlog da direktori javni preduzeća i 

ustanova koji su došli svakako ovdje, a praksa je takva kako volite reči, praksa je takva godinama 

da se ta praksa ne nastavi. Ali u svakom slučaju vi iz pozicije ste  odlučili samo mislim da, ne samo 

zato što sam ja glasao protiv,  mislim da to stvarno gubimo mi dignitet i gubimo svaku funkciju 

ovde, a i rekao sam to i direktorima mislim, zašto ste došli danas. Postavio sam im pitanje zašto ste 

došli, kažu ne znamo. Toliko. 

 Vezano za Javnu ustanovu NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA ovdje imam samo jednu primjedbu na početku, ali mislim da je to tehnička greška 

za direktoricu Ustnove, a moje pitanje se nadovezuje na to. 

 Ono je slijedeće. Vi ste naveli ovde na stranci broj 5. da je Vlada TK rješenjem tim i tim od 

16. 4. 2020. i uz saglasila prethodnu Gradonačelnika od 3. 4. 2020. imenovala Upravni odbor u 

tom i tom sastavu, a da je mandate istekao 14. 6. 2019. vjerovatno ste mislili 2020. 

 Moje pitanje se nadovezuje. Sada trenutno odbor koji imate, organ upravljanja da  li je on 

privremeni, da li je redovan i u kojem sastavu djeluje. 

 To iz ovog izvještaja ja nisam video, možda dobro nisam pročitao ali me to zanima. 

Znači nejasno je ovdje.   

 Drugo pitanje za direktoricu jeste da li ste, i ako jeste, zašto ste umanjili odnosno povečali 

plate. Podatak govori ovdje, to sam dobio od jednog kolege iz Vijeća da visokoj stručnoj spremi 

ste povečali za 75 KM, a NK da ste smanjili. Ne mislim samo konkretno na vas, mislim na 

ustanovu, 25 KM. 

 S obzirom na vasa osnivačka prava znamo d je 70% Vlada, znamo da je 30% Grad Tuzla. 

 Pohvaljujem sve vase aktivnosti vezano sa školama prije svega, osnovnim i srednjim. 

Znamo, bez obzira na kovid da ste imali dobre rezultate. Da ste imali izvanrednu saradnju i posebno 

pohvaljujem na polju saradnje sa institucijama kako iz države, tako i međunarodne znači. Taj dio 

stvarno moram pohvaliti krajnje objektivno govorim. Hvala. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ispravka krivog navoda Omer Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ 

  

 Evo pošto ja imam samo plate, pa da ne bude nedorečeno, mislim da je kolega ovde samo 

zamijenio faktički dvije ustanove. Znači Biblioteka je visoku stručnu spremu digla za za 60, a NK 

radnicima spustila za 5 KM. Eto čisto tehnička stvar. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Admir Ćavalić, Zajednički klub Stranke 

za BiH i Naša stranka. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 
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 Hvala puno predsjedavajuća. Odma želim da se pridružim kolegi Damiru u vezi izlaganja  

direktora. Mislim da možemo upast u zamku dehumanizacije direktora. Da ih ovde onako 

dovodimo. Ja sam sam bio direktor, znam šta to znači kako je loše kad dovede vas neko čitav dan 

stet u i na kraju nema ni pitanja niti vam daje priliku da se obratite. 

 A svaki direktor je ponosan na vlastiti izvještaj i hoće da priča o njemu jer je to njegov rad. 

 Zamolio bi sad, pošto su nam ostale dvije tačke jedan je direktor, odnosno direktorica po 

tačkama da obavezno damo priliku ljudima da govore,  naročito razumijevajući da je riječ o 

direktorici, a nema puno žena direktorica kod ns u javnom sektoru Tuzla, bilo bi zaista strašno da 

ušutkamo ženu, da joj ne damo dakle priliku direktorici priliku da to obrazloži, već da to svedemo 

na pismenu formu. Tako da bi molim vas zamolio da opet ne upadamo u tu zamku, ljudi su došli 

ovdje, gubimo naš dignitet ovog Gradskog vijeća, ali posebno sam osjetljiv na dignitet direktora 

koji ovde provedu dan, a vidim sada i u pauzi hoće da nam odgovore, imaju spremne odgovore 

hoće da razgovaraju, dakle nije do njih. Ne vjerujem da je niko od njih tražio da hće u pismenoj, i 

njima je teže u pismenoj formi da odgovaraju jer je to postupak. 

 Dakle, dosta je lakše ovdje u živoj komunikaciji da nam daju odgovore na pitanja da ih mi 

prekinemo ako je nešto nejasno i slično. 

 Molim vas evo dajem taj prijedlog. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Admire, da samo ja kažem nešto. Znači ne slažem se sa vama. Ja nisam napamet predložila. 

Neki od direktora su se složili. Znači, kad sam ja predložila klimnuli su glavom da može. 

 Ali nema veze, od danas ćemo odgovarat će svi od danas. 

 

 

 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Pa ja neka odgovaraju. Pazite, ne želim ništa da prejudiciram, evo slažem se ako neko od 

direktora nije htjeo da govori i ružno bi bilo. (NATAŠA PERIĆ – Dobro, slažem se sa vama.) I 

samo da naglasim. Ružno bi bilo od direktora da traže da se ne obrate. Ako je neko tražio, a ja 

vjerujem da nije. Ružno je od direktora ako se neće obratiti. Ali nećemo dalje. (Dobro. ) 

 Pohvale zaista za ovu Ustanovu. Vidi se mlad kadar, dakle djelovanje istog. Pohvale za 

inovativne metode animiranja korisnika. Stranica 17. izvještaja, fejzbug, društvene mreže i slično. 

Ja bi predložio zaključak da se NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA da intenzivira odnos sa Gradskim vijećem, odnosno gradskim vijećnicima u 

smislu da nas aktivira u ove aktivnosti ako treba, vidio sam u nekim drugim gradovima dakle za 

slijepe osobe da su vijećnici čitali određene knjige pa se to snimalo ili slično, dakle neke akcije i 

mogućnosti, to je na volju direktorici da nas uključi da pomognemo animiranju i jačanju kulture 

čitanja jer vidim tamo na broju upisani osoba opada dakle interesovanje određeni grupacija i ja bi 

volio evo isto kao što je bilo kolega Bijedić je ogvorio o darivanju krvi kako je to pohvalno, mislim 

takođe promocija kulture čitanja je vrlo bitna naročito za Bosnu i Hercegovinu, naročito za Tuzlu 

i Tuzlanski kanton. I volio bi evo da se intenziviraju veze Gradskog vijeća Tuzla, odnosno gradski 

vijećnika i ove Ustanove u smislu da sve naše raspoložive kapacitete damo da unaprijedimo rad 

Biblioteke, bilokroz organizovane posjete ili da nam Biblioteka podnese molbu da čitamo za slijepe 
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osobe npr. ili Gradskom vijeću da uputi molbu da doniramo knjige kao vijećnici. Dakle, viškove 

naši knjiga. Ja tu podsjećam na nesebični akt našeg bivšeg gradonačelnika gospodina Bešlagića 

koji je čitav, mislim opus knjiga koji je imao mislim da je sve donirao Gradskoj apoteci. 

 I čestitam mu na tome, mislim da je to dobar primjer kako svi treba da radimo. 

 Dakle, dalje. Predložio bi da menadžment ove ustanove razvije praksu osiguravanja 

donacije. Na strani 32. vidio sam da nema donacija. Dakle, u 2020. godini nisu realizovane 

donacije. Mislim da je u ranijim godinama bilo donacija. Vjerovatno se mogu obezbijediti neke 

donacije od nevladinog sektora, privrede, ambasada i slično u smislu da se napravi još kutkova. 

Ima dakle Američki kutak, Austrijski koliko sam upoznat, mislim da je Iranski bio itd. 

 Ili da se ponudi nekom privrednom subjektu da donira zauzvrat da se tamo nešto napiše, 

kao što možemo vidjeti gore na UKC i slično da je to obezbijeđeno zahvaljujući tom i tom 

privrednom subjektu. 

 Zanima me u deset mjeseci bez organa upravljanja. Da li je to vezano za kantonalni nivo. 

Mislim damo onako da mi se razjasni zašto je to tako.  

 Dalje, predložio bi zaključak. Da Biblioteka u saradnji sa Zavodom za zapošljavanje 

Tuzlanskog kantona krene u praksu angažovanja volontera pripravnika u ovoj Ustanovi akoto do 

sada nisu radili. 

 Dakle, da to bude, taj zaključak smo usvojili i za neke druge ustanove u gradu Tuzla, mislim 

da je to za Biblioteku idealno da se angažuje što više volontera pripravnika da odrade svoj 

pripravnički staž tu, uz naravno sufinansiranje ilipotpunosti finansiranje od strane Zavoda za 

zapošljavanje.  

 Zanima me zašto tek sad dobijamo izvještaj za 2018-tu mada se tamo navodi zato što nije 

bilo organa upravljanja. Ali eto to u kompletu može odgovor. 

 Zašto je došlo do pada prosječne neto plate za NK radnike? Strana 7. to me zanima. To je 

kolega Damir i Berbić, oni su to uputili. 

 A u 2019. godini je za 12% rasla najviša plata. Dakle, obrazloženje za navedeno.  

 Dobio sam par anonimnih mejlova, prijave, u vezi ove Ustanove, pa me zanima samo da li 

je bilo prijavljeni slučajeva mobinga unutar ove javne ustanove. 

 Samo da mi se odgovori na to. I u suštinni to je to. Čestitam još jednom kažem izuzetno 

dobri izvještaji, sva tri izvještaja, naročito zadnji. I predzadnji, inovativne  prakse svaka čast samo 

nastavite ovako. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vijećniku Ćavaliću. Vijećnica Sabiha Mujkanović Mujačić. Izvolite. Selmaneka se 

pripremi. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ 

  

 Evo i ja ću ukratko. Drago mi je što konačno pred nama imamo izvještaj NARODNe I 

UNIVERZITETSKE BIBLIOTEKE “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA. O važnosti biblioteke za jedan 

grad nema potrebe ni govoriti. Svi smo toga svjesni. Ono što mi se sviđa. Ja volim kad neko dje 

konkretne prijedloge kako možemo poboljšati rad naših ustanova i zato podržavam prijedloge 

kolege Ćavalića i ja tako oduvijek radim. 
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 Kroz izvještaje znači mogli smo pročitati razloge zbog koji se kasni sa usvajanjem izvještaja 

i naravno da nam je svima zaparalo oči informacija da deset mjeseci nije bilo upravnog odbora u 

Biblioteci. 

 Ono što jeste za pohvalu da je urađeno zaista jako puno lijepi stvari koje su svakako vrijedne 

pomena i ja naprosto neke moram izdvojiti ne znam od toga da je u 2018. uveden sistem 

vatrodojave, posebno pohvaljujem adaptaciju velike sale koja sada zaista lijepo izgleda a koja 30 

godina nije renovirana. 

 Evo već su kolege pomenule da je uspostavljena međunarodna saradnja i da je tuzlanska 

Biblioteka bila jedina članica iz Bosne i Hercegovine na prvom forumu predstavnika unije 

Bublioteke Narodne Republike Kine i zemalja istočne Azije. 

 Vidjeli smo svi da je zaista veliki broj značajni promocija, edukativni radionica, izložba, 

posjeta Biblioteci održan. 2020. godina znači svi znamo da je to vrijeme pandemije i svjesni smo 

uslova u kojima su se našle sve javne ustanove, ali Biblioteka je ipak uspjela obilježiti sve 

značajnije datume koji se vezuju za lijepu pisanu rijel on lajn aktivnostima is zato svakako svaka 

pohvala, a naročito pohvaljujem što su ustupili dva, tri de printera sa materijalom studentima 

Mašinskog fakulteta za izradu vizira za medicinsko osoblje na početku pandemije o čemu smo svi 

mogli čitati. 

 Čitavo vrijeme govorimo o procesu digitalizacije građe i u prijedlogu mjera u izvještaju za 

2020. godinu navedena je nabavka digitalnog skenera kao jedan od prijedloga mjera. I evo u 2021. 

godini napokon je kupljen najnoviji znači skener na tržištu preko apliciranja na projekte 

MInistarstva civilnih poslova Bosne i Hercegovine. 

 Svi znamo da Biblioteke imaju važnu ulogu u procesima promovisanja progresivni ideja i 

obrazovanja. Ne treba ni govoriti koliki je značaj u procesima osnaživanja, emancipiranja i 

edukacija žena i evo vidjeli smo da smo takve aktivnsoti imali u našoj Biblioteci. 

 Ono o čemu svi definitivno moramo voditi računa jeste da budućnost biblioteka u 

digitalnom dobu je neizvjesna i svi trebamo dati prijedloge kako Biblioteka da postane 

primamljivija i da privućemo što veći broj ljudi kako da postane interesantnija.  

 Ja sam normalno malo istraživala a i volim pogledati kako se to radi u drugim gradovima i 

evo navest ću nekoliko primjera koji mogu poslužiti i direktorici i menadžmentu možda nešto od 

toga ima, ali vjerovatno neki i nemaju, pa možda mogu i iskoristiti. Ne zanm, mogu se organizirati 

klubovi knjiga, može se organizirati vrijeme priča za malu djecu, mogu se organizirati filmske 

večeri, klub pisaca za tinejdžere, ljetnji programi čitanja, učenje stranih jezika. mentoring program 

iz određenih oblasti, a naročito probrami pismenosti za malu djecu. Male škole i radionice. Kako 

bi se, osim edukativnog segmenta potekao i onaj za društvenu zajednicu. 

 I ja imam samo još jedno. Ja znam iz razgovora sa direktoricom da je pominjala jedan 

projekat koji je  zammislila, a to je čitaonica na otvorenom ispred biblioteke gdje su zamišljni neki 

šadrvani i mislim da je to toliko sjajna ideja i voljela bi znati šta je sa time. Ima li u planu i da li mi 

na neki način možemo pomoći. Uglavnom  zahvaljujem direktorici i kolektivu na angažmanu i 

aktivnosti i svakako da smatram da je Biblioteka puno vidljivija, vidimo puno vise aktivnosti zaista 

to dobro promovišu na društvenim mrežama i naravno da ćemo podržati izvještaje. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Slijedeća se za riječ javila vijećnica Selma Ćatibušić, ispred Kluba  

Platforme za progres. Neka se pripremi Merima Softić Sprečić. 
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SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Pa evo ovako. Takođe ćemo kao Klub vijećnica Platforme za progres podržati ove 

izvještaje. 

 Ono o čemu ja pričam nekako već mjesecima obzirom da sam razgovarala sa studentima, 

studenticama, a to je definitivno učionica koja će raditi 24 sata. 

 Uvijek ću ponavljati Tuzla je univerzitetski grad koji još uvijek nema čitaonu koja će raditi 

duže od pet sati. Samo je na Medicini na Medicinskom fakultetu ima neka soba koja radi do 11 

naveče u koju može stati ja mislim možda nekih 15-tak studenata maksimalno uglavnom su to 

naravno student medicine. 

 Obzirom da se radi je li o univerzitetskoj biblioteci, ja bi predložila jedan zaključak da se 

apeluje, da se napravi, mislim, možda je pogrešnna riječ apeluje, ali da se napravi saradnja između 

Vlade TK, Univerziteta u Tuzli i Univerzitetske biblioteke gdje će se eventualno možda angažovati 

par studenata na ugovoru o djelu ili čak ugovor o volontiranju da se produži radon vrijeme 

biblioteke. Tačnije da i studenti, nakon zvaničnog radnog vremena uposlenika, preuzmu čuvanje 

biblioteke, makar do 12 sati naveče. Da bi student koji spremaju ispite tu mogli da uče, jer je i 

čitaonica u kojoj se može učiti koliko ja znam, dosta i koliko sam ja imala prilike da vidim finno 

opremljena, ali eto eventualno da se vodi računa, da se to čuva. Studenti bi imali priliku da uče. Tu 

imaju, mogli bi se koristiti eventualno literaturom koja će biti dozvoljena da je koriste dok sutu u 

biblioteci da čitaju ili uče. 

 Naši par studenata bi moglo dobiti eventualno neki honorar. To nije veliki novac, a napokon 

bismo imali je li taj prostor tj. biblioteku koja će raditi malo duže jer, kao što svi znamo studenti 

uče naveče. 

 Najviše bi volila da to može biti tokom cijele noći, ali evo za početak da vidimo da to bude 

do 12 sati naveče. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Slijedeća se za riječ javila vijećnica Merima Softić Sprečić, ispred Kluba 

SDP-a Tuzla. 

 

MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ 

 

 Pozdravljam još jednom. Evo i Klub SDP-a je razmatrao IZVJEŠTAJ O RADU I 

POSLOVANJU JAVNE USTANOVE UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA TUZLA. 

 Malo nezahvalno nakon svih ovih govornika ispred, govoriti o biblioteci o svim njenim 

projektima koje je uradila u proteklom periodu, mi zaista, evo pohvaljujemo rad menadžmenta 

biblioteke i zaposleni koji se zaista trude. Imali su priliku u ovim teškim vremenima izazvani 

pandemijom da izvuku nekako najbolje od svih projekata. 

 Dosta toga sam htjela reči, pa je spomenula i Sabiha Mujkanović u svom govoru, zato se 

neću ponavljati. Evo samo na tragu ovog što je pomenula i vijećnica Osmančević. Vezano za 

realizaciju projekta ljetne čitaonice, obzirom na pandemiju, da bi svi voljeli što više vremena 

provoditi napolju. Znam da su imali određenih problema, zbog izmiještanja postojeći kontejnera 

ispred biblioteke. I da je neugodan miris ispred biblioteke. I kad otvore prozore da se ne osjećaju 

svi oni koji se nalaze u samoj biblioteci tu. Pa evo, ja bi samo ovom prilikom postavila pitanje, 

odnosno tražila od službe, pomozite mi samo koje, informaciju o uklanjanju kontejnera sa prostora 
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ispred biblioteke, odnosno izmiještanju istih na neko drugo mjesto, a evo u svrhu realizacije ovog 

projekta ljetne čitaonice koja mi se zaista čini u ovoj sferi pandemije jedan od dobrih projekata. 

 Pohvaljujemo ovaj izvještaj. I evo naravno glasat ćemo za ovo. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala. Replika Sabiha Mujkanović. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ 

  

 Zahvaljujem Merimi. Mislim, ovo je jedna pozitivna replika. Dobro me je podsjetila znači, 

kolegica Lejla Osmančević je postavila pitanje vezano za problematiku znači kontejnera u blizini 

Biblioteke zbog toga što znamo znamo da se stvara, na žalost, neugodan miris. I ona je mislim na 

proteklom Vijeću, ako se ne varam, dobila odgovor od službe gdje je rečeno da se kontejneri neće 

izmjestiti nego će se napraviti (ko kućica) jeste. Ali ja bi voljela da se direktorica izjasni o tom 

prijedlogu da li će to zaista biti efikasno ili da mi ipak zatražimo izmještanje kontejnera ispred 

biblioteke, čak i u tom  novijem. 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

 U redu. Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

 Vijećnik Zijah Rifatbegović. Izvolite. 

 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

 Koristim se prilikom da pohvalim uposlenike Biblioteke Derviš Sušić. 

 Iz kojeg razloga? I u telefonskom a i u direktnom kontaktu sa uposlenicima imam više nego 

prijatna iskustva. I kod izrade tema određenih je li stručnih, a i kod izdavanja udžbenika naišao 

sam na jedno takvo razumijevanje i takvu jednu pomoć i stručnu i kolegijalnu koja zaslužuje ovo 

moje javljanje i da direktoricu zamolim da u moje ime prenese srdačne pozdrave i veliku zahvalnost 

za susretljivost koju sam doživio u Biblioteci Derviš Sušić. 

 Ja vjerujem da nisam jedini. U razgovoru sa svojim kolegama večina mojih kolega ima to 

mišljenje i mišljenja sam da mi možemo puno više učiniti za našu Biblioteku nego što do sad 

činimo. 

 Mi ćemo se putem inicijativa, već smo razgovarali o tome dati određene prijedloge. Ne 

želim zamarati sada. Osim da kažem da će politički subjekt SDA podržat vaš izvještaj i naravno 

nastojati da vam pomognemo u budućem radu. 

  

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Zijah. Da li se još neko javlja? Ne javlja. Zaključuejm raspravu vijećnika. 

Pauza pet minuta. (Pauza.) 

 Molim vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo s radom. 

 Ja ću sad zamoliti direktoricu Biblioteke gospođu ili gospođicu Mirnu Trifković da 

odgovori na pitanja vijećnika, koja su proistekla iz diskusija. Izvolite. 
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MIRNA TRIFKOVIĆ – direktor NARODNE I UNIVERZITETSKE 

       BIBLIOTEKE “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA 

 

 Poštovana predsjedavajuća, zamjenice predsjedavajuće, poštovani vijećnici, dozvolite mi  

da vas sve srdačno pozdravim. 

 Vidim da ima mnogo pitanja. Voljela bi da ste bili malo precizniji da i jasno kažete koje 

sugodine u pitanju s obzirom da dana imamo 2018., 2019. i 2020. godinu. Ali evo odprilike ja ću 

što sam uspjela, što predpostavljam na koje godine se pitanja odnose pokušat ću da odgovorim. 

 Kada su u pitanju plate zaposlenika bitno je spomenuti da je Odlukom Vlade Tuzlanskog 

kantona došlo do povečanja plata za sve budžetske korisnike u iznosu od 6,78% i s tim u vezi 

komisije koje su činile predstavnici naši suosnivača izvršili su usklađivanje sredstava za isplate 

plata. 

 Tek je od septembra došlo do povečanja plata za NK radnike, te im je retroaktivno, znači 

od ove godine isplaćena zaostavština znači iz prethodne godine. 

 Kada je u pitanju rad Upravnog odbora. Napomenut ću da biblioteka od 2018. godine ima 

Upravni odbor koji konstantno radi u diskontinuitetu. 

 I toku 2018. godine izvršeno je imenovanje privremenog Upravnog odbora, zatim u 2019. 

godini izvršeno je dva puta privremeno imenovanje Upravnog odbora i u periodu od mjeseca juna 

2019. godine do mjeseca maja 2020. godine Biblioteka nije imala Upravni odbor. 

 Tek je u maju, tačnije 16. aprila 2020. godine imenovan stalni Uprvni odbor u sastavu 

Dževad Mešanović, predsjednik znači ispred Vlade Tuzlanskog kantona; Omar Hadžić, ispred 

Grada Tuzla i gospodin Denis Memić, ispred reda zaposlenih. 

 To je razlog zašto je izvještaj o radu 2018. godine kasnio jer se nije mogao na vrijeme 

usvojiti, tačnije nismo znači imali upravni odbor koji je mogao da usvoji izvještajo radu iz 2018. 

godine. 

 Tako da su svi izvještaji u suštini usvojeni 2020. godine kada je izvršeno imenovanje 

stalnog Upravnog odbora.  

 Idemo dalje. Kada su u pitanju donacije u 2020. godini na 29. stranici možete da vidite da 

je Biblioteka izvršila sedam donacija. Ako govorimo o donacijama koje je Biblioteka, znači o 

knjigama koje je Biblioteka ili suprotno? 

 Možete da pogledate da na, u Službi za nabavku i obratu bibliotečke građe. Možete da 

vidite da Biblioteka svake godine preuzme značajne donacije od pravnih i fizičkih lica i 

vjerovatno imate statističke podatke ja tačno ne mogu sada da kažem obzirom da su tri izvještaja 

u toku. Evo ja ću pogledati. (NATAŠA PERIĆ – Uglavnom ima.)  

 Ti podaci se nalaze na stranici devet. Evo imate na stranici deset znači poklon je veoma čest 

vid nabavke, znači preuzeti poklona publikacija, od strane  pravni i fizički lica izdvojeni, nakon 

provedenog procesa obrade  u fondove Biblioteke upučena su 702 naslova, odnosno 748 

primjeraka. 

 Vrijednost ovih knjiga procijenjena je na 9.395,64 KM. Veoma rado ću svakako animirati, 

da kažem, intenzivirati saradnju sa vijećnicima Grada Tuzla. 

 Kada govorimo o ljetnoj čitaonici. Biblioteka već posljednji 20 godina pokušava da izmjesti 

kontejnere koji se nalaze na prednjoj strani zgrade. 

 Osim toga što to jako ružno izgleda za našu Biblioteku, odnosno za naš grad mislim da ni 

jedna ustanova kulture ne bi smjela da ima pet kontejnera postavljenih ispred. 
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 Miris koji ulazi u zgradu Biblioteke je zaista je nepodnošljiv i obzirom da imamo veliki 

broj naši studenata i naši korisnika koji koriste čitaoničke prostorije mi u ljetnom vremenu, u 

proljetnom periodu i ljetnom periodu zaista ne možemo da otvorimo prozore. 

 Stoga evo i zbog same pandemije, kako je već spomenuto, bilo bi dobro otvoriti ljetnu 

čitaonicu. Znači, to je jedan prostor na otvorenom gdje bi naši studenti mogli da uče u grupama. I 

naši korisnici, stariji korisnici  penzioneri, koji dolaze u jutarnjim satima  da čitaju dnevnu štampu 

mogli koristiti taj prostor uz jutarnju kaficu da pročitaju dnevnu štampu. 

 Biblioteka može iz skromnih vlastiti sredstava izdvojiti da kažemo novac za nabavku 

šadrvana i uređenje tog prostora, ali ono što ostaje, još da kažem da uredimo jeste da se te kućice, 

odnosno šadrvani na naplaćuju. 

 Ukoliko bude opcija da se ti šadrvani moraju naplaćuju Biblioteka neće moći izdvojiti 

novčana sredstva za mjesečno, odnosno godišnje plaćanje ti šadrvana. 

 Eh ne znam da li je bilo još pitanja? Ja mislimda sam odgovorila na sve. 

  

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala vam Mirna. Stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA 

I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2018. GODINU. Molim 

vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA 

BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2018. GODINU usvojen sa 27 glasova za, nije bilo 

protiv i nije bilo suzdržanih. 

Sada stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I 

UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2019. GODINU i pozivam 

vijećnike da se izjasne.Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA 

BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2019. GODINU usvojen sa 27 glasova za, nije bilo 

protiv i nije bilo suzdržanih. 

Sada stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I 

UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2020. GODINU i pozivam 

vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA 

BIBLIOTEKA “DERVIŠ SUŠIĆ” TUZLA ZA 2020. GODINU usvojen sa  27 glasova za, nije 

bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 Zamolit ću Slađanu Krajinu da pročita zaključke jedan po jedan. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

1.Vijećnici Gradskog vijeća Tuzla se stavljaju na raspolaganje Javnoj ustanovi Narodna i 

Univerzitetska biblioteka “Derviš Sušić” Tuzla u cilju afirmacije aktivnosti ove Ustanove. 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. Esana vi niste glasali, ali ništa. 

(SLAĐANA KRAJINA – Usmjeravajte molim vas tamo na onu antenu a ne na ekran.) 

Poništavam glasanje. Ponovo ću vas zamoliti da glasammo o pročitanom zaključku. 

Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 
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 Molim da pročitate slijedeći zaključak: 

  

SLAĐANA KRAJINA  

 

2. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Javnoj ustanovi Narodna i Univerzitetska biblioteka 

“Derviš Sušić” Tuzla da razvije praksu osiguravanja donacija od strane nevladinog sektora, 

privrednih subjekata i ambasada. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 Molim da pročitate slijedeći zaključak: 

  

SLAĐANA KRAJINA 

 

3. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Javnoj ustanovi Narodna i Univerzitetska biblioteka 

“Derviš Sušić” Tuzla  da, ako to već sada ne čini, u saradnji sa Zavodom za zapošljavanje  angažuje 

pripravnike, uz finansiranje ili sufinansiranje od strane Zavoda. 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 Molim da pročitate slijedeći zaključak. 

  

SLAĐANA KRAJINA 

 

 4.  Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih 

zajednica i od JKP Komunalac Tuzla da se iznađe mogućnost izmještanja kontejnera koji se nalaze 

ispred zgrade Biblioteke, kako bi se u narednom periodu, za korisnike usluga ove Ustanove, uredio 

prostor na otvorenom a u svrhu realizacije projekta “Ljetna čitaonica”. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih. 

 Molim da pročitate slijedeći zaključak: 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Javnoj ustanovi Narodna i Univerzitetska biblioteka 
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 “Derviš Sušić” Tuzla da se u sradnji sa Univerzitetom u Tuzli angažuju studenti za rad naveče 

kako bi studenti u učionici Biblioteke mogli spremati ispite i koristiti stručnu literatutu kojom 

raspolaže ova Biblioteka.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vas da se izjasnite. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu večinu 10 vijećnika je glasalo za, 

nije bilo protiv i 18 suzdržanih. 

 Usvojeni zaključci povodom ove tačke Dnevnog reda: 

IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA ZA 2018. GODINU 

 IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA ZA 2019. GODINU I  

IZVJEŠTAJ O RADU JU NARODNA I UNIVERZITETSKA BIBLIOTEKA “DERVIŠ 

SUŠIĆ” TUZLA ZA 2020. GODINU.  

 1. Vijećnici Gradskog vijeća Tuzla se stavljaju na raspolaganje JU NUB “Derviš Sušić” 

Tuzla u cilju afirmacije aktivnosti ove Ustanove. 

2. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše JU NUB “Derviš Sušić” Tuzla da razvije praksu 

osiguravanja donacija od strane nevladinog sektora, privrednih subjekata i ambasada. 

3. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše JU NUB “Derviš Sušić” Tuzla da, ako to već sada ne čini, 

u saradnji sa JU Služba za zapošljavanje TK Tuzla, angažuje pripravnike, uz finansiranje ili 

sufinansiranje od strane ove Službe. 

4.  Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih 

zajednica i od JKP Komunalac Tuzla da se iznađe mogućnost izmještanja kontejnera koji se nalaze 

ispred zgrade Biblioteke, kako bi se u narednom periodu, za korisnike usluga ove Ustanove, uredio 

prostor na otvorenom a u svrhu realizacije projekta “Ljetna čitaonica”. 

 

 Prelazimo na trinaestu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2019. GODINU I 

IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2020. GODINU 

 

Predlagač je Upravni odbor Ustanove. 

Obrađivači su direktor Ustanove. 

Materijal su razmatrali Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, 

Komisija za kulturu i očuvanje kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa i klubovi  

vijećnika. 

 Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla predlag ač 

ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. Dobro. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Vijećnik Alen Kapidžić, ispred Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije. 
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ALEN KAPIDŽIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća, pa kao i svi izvještaji preduzeća i ustanova iovaj je stvarno dobar 

ivještaj ali evo u razgovoru sa direktorom imam potrebu da se javim, a evo znamo da Javna 

ustanova Centar za kulturu jel osnovana Odlukom Gradskog vijeća 30. 3. 2017. godine. Kad je 

pokrenut postupak spajanja javnih ustanova Kulture, Međunarodna galerija portreta Tuzla i Javne 

ustanove Dom mladih Tuzla u Javnu ustanovu Centar za kulturu. 

 Ono štoje bitno da se kaže o izvještaju jel je da imaju veliki broj programski aktivnosti i za 

jednu iza drugu godinu, tj. i za 2019. i 2020. u kojoj su učestvovali jel i realizovali. Važno je da 

imaju pozitivan finansijski izvještaj i rezultat poslovanja i u jednoj i u drugoj dogini jel, ali 

prvenstvenis razlog zašto samm se javio zato što ovdje u zaključnim napomenama se navodi da, s 

ciljem unapređenja poslovanja Ustanove, to je na stranici 59. za naredni periodu potrebnoje 

rekonstruisati vodovodnu mrežu u centralnoj zgradi Ustanove u ulici Dragiše Trifkovića broj 2. 

čime bi se smanjila potrošnja jel i na taj način ostvarili uštedu u potrošnji. 

 Takođe frontalni dio centralne zgrade je potrebno preurediti, kako navode u izvještaju što 

podrazumijeva adaptaciju dotrajale krovne konstrukcije koja predstavlja opasnost po sigurnost 

korisnika objekta, zaposlenika kao i prolaznika. 

 I treća stvar je da u narednom periodu je neophodnno izvršiti kompletnu protivpožarnu 

zaštitu, uz izradu odgovarajući pravilnika i obuku uposlenika. 

 Ja vas molim da ovo budu zaključci uz ovaj izvještaj, a da se prilikom izrade budžeta za 

narednu godinu pokušaju obezbijediti sredstva za ovu namjenu. Eto. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. U redu. Hvala. Slijedeći se za riječ javio Damir Muratović, neka se pripremi vijećnik 

Admir Ćavalić, kojeg nema trenutno. 

 

DAMIR MURATOVIĆ  

 

 Ja ovo što sam pripremio neću pročitati neko će misliti da sam bio na Klubu SDP-a pošto 

je Alen reko 90%. Tako da ću ja dopunu samo za ovaj dio, znači da pohvalim bez obzira na koji 

veliki broj aktivnosti Centra za kulturu, kao i decidan program jasan, ovo je izvještaj koji je meni 

po struci blizak tako da mislim da sam kompetentan da ga tumačim. Takođepohvaljujem 

menadžment Ustanove na zalaganju bez obzira na sve navedene programske aktivnosti i ove 

probleme koji su imali, oni su uspjeli s tim izaći na kraj. 

 Ono što je pohvalno s obzirom kako je nastala Ustanova fuzijom dvije prethodne ustanove. 

Raspoloživi kapaciteti prostorni su jako široki. Ovo je jedina Ustanova koja je jača od Seada 

Džambića Binga po prostoru koliko ima u gradu. 

 Šalim se malo naravno. Mislim da trebamo dati podršku i ja bi na ovaj Alenov zaključak 

samo ako se može uvrstiti u taj zaključak da ne ide kao poseban zaključak ako se večina slaže, da 

se , kako je već navedeno u budžetu sve, ne ulazim u to da li će biti kapitalna sredstva, naknade 

Termoelektrane koja već sredstva, znači konkretno za pomoć poboljšanje programski aktivnosti. 

Pošto sam upoznat sa radom direktno Centra za kulturu. Da se konkretno, osim ovi sredstava kosje 

je predsjednik SDP-a naveo, znači da se povečaju sredstva za poboljšanje programski aktivnosti 

Centra za kulturu. Eto toje to. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vidjet ćemo dok se muzej napravi. Vijećnik Admir Ćavalić, izvolite. Neka se 

pripremi vijećnik Nedžad Jusić. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala puno predsjedavajuća. Želim da pohvalim ovaj izvještaj. Jasan, koncizan, konkretan, 

nemam neki zamjerki. Jedino što me interesuje dakle, imam dva pitanja. 

 Na strani 7. navode se prostorni kapaciteti Centra. Devet navedenih. Kojima raspolaže. 

Zanima me pojedinačno da direktor i predstavnici menadžmenta objasne u kakvomsu stanju dakle 

centralna zgrada Doma mladih, Međunarodna galerija portreta, pa sve do Memorijalnog centra 

Kapija. 

 U kakvom su stanju svaki od navedeni prostorni kapaciteta? Da li ima nešto što Gradsko 

vijeće može da uradi u smislu da unaprijedi, poboljša, sanira, postojeće stanje? 

 I drugo pitanje. Dakle prvo pitanje odnosi se da li treba podrška Gradskog vijeća. 

 A drugo pitanje, je Dom književnosti u Tuzli ulica Soni trg broj 6.Koje su aktivnosti u ovom 

Domu književnosti? Za što se koristi? Da li je aktivan? I generalno čemu služi i kakve se radnje 

vode u okviru navedenog? Hvala puno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Nedžad Jusić, izvolite. 

 

NEDŽAD JUSIĆ 

 

 Hvala. Ja ću pokušati da budem što kraći vezano za ovu tačku Dnevnog reda.  

Razmatranje IZVJEŠTAJA O RADU JAVNE USTANOVE CENTAR ZA KULTURU 

TUZLA ZA 2019. GODINU I IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 

2020. GODINU. Pročito sam ove izvještaje i nema se tu šta ni dodati ni oduzeti. Oni su urađeni 

profesionalno i ovdje je sve prikazano na kraju krajeva šta je radio i  Centar za kulturu. 

S tim što sam uočio u programskim aktivnostima da je malo, ili nikako posvećena pažnja 

očuvanju kulturnog identiteta kulturi nacionalni manjina u gradu Tuzla kroz ovu instituciju i zbog 

toga ja sam i jutros pokrenuo jednu inicijativu i ta inicijativa će doći u Centar za kulturu Tuzla i ja 

se nadam da će se pozitivno riješiti.  

Ali ponovo neka menadžment procijeni da li je inicijativa OK ili ne. Ali ipak, moja jedna 

preporuka za narednu godinu da se predvide određene aktivnosti za očuvanje k ulture nacionalnih 

manjina u gradu Tuzla. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vama. Vijećnik Nikica Vidović, ispred Kluba HDZ-a i PDA. Izvolite.  

 

NIKICA VIDOVIĆ 
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 Evo ja neću ovu prigodu iskoristiti da pohvalim direktora, ali evo, vrlo rado ću pohvaliti 

ravnatelja Kulturnog centra. (NATAŠA PERIĆ - Samo malo Nikice, kao da neko sluša vijesti, 

čujemo. Vjerovatno se neko uživo javlja. Dobro. Ništa izvini Nikice. Došli smo do ravnatelja.) 

 Malo sam se našalio sa ovim hvalama zato uvijek krenem, rado bi i ja pohvalit ću i 

ravnateljicu. Zašto skrećem pozornost? Zašto mi je u par navrata bilo ovako malo zanimljivo da se 

hvali budući nadzorni odbor, bio sam u prigodi da neki od vijećnica hvale buduće direktore, očito 

kad prođe šest mjeseci pa će biti imenovani za ova poduzeća ova tri,četri poduzeća i ovo, tako da, 

evo morao sam iskoristiti prigodu da i ja pohvalim a naravno sa trenutnim sadašnjim ravnateljom 

svi vjerujem da imamo dobre odnose i sav angažman i svima nama, evo kao političkim subjektima 

i organizatorima bilo kakvog događaja uvijek su bili na dispoziciji. 

 Ono što, evo pohvalit ću da je, naravno uz pomoć Grada, renoviran u dobrom dijelu na 

Husinu Dom u kojem je naravno sudjelovala i federalna Vlada i OSCE, ne OSCE, nego pomozite 

mi reči ova organizacija UNDP tako da definitivno vidi sa napredak. I evo koliko sam vidio već iz 

ovih predloženih budućih poteza očito da će se i fasada na onom glavnom, evo da kažem, objektu 

uraditi. Što me evo raduje, što je oličenje jednog grada Kulturni centar, kultura i sve ostalo. Eto 

toliko. Hvala. 

 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

Viježnik Zijah Rifatbegović. Izvolite. 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

 Vrlo kratko. Samo da se zahvalim, kao i za Biblioteku, direktoru i njegovim uposlenicima. 

Visoka profesionalnost, odličan rad, odličan pristup, jedne komunikacijske vještine koje su za 

svaku pohvalu i direktore hvala vam i ono što ste meni pomogli u promociji knjige, a i mojim 

kolegama i svima onima koji su bili zainteresovani za nešto afirmativno. 

  

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Da li se još neko od vijećnika javlja za riječ? Ukoliko ne. Zaključujem 

raspravu vijećnika. 

 Zamolit ću direktora da odgovori na pitanja koja je postavio ne znam sad, Admir, vijećnik 

Ćavalić ili ko već, predpostavljam da je on. Dva pitanja su bila. 

 

EDIN JAHIĆ – direktor Javne ustanove Centar za kulturu 

 

 Poštovani predsjedavajući Perić, zamjenice predsjedavajućeg Pejić, sekretar, poštovana 

gospodo vijećnici, dragi prijatelji, prijateljice uglavnom večinu vas poznajem, prije svega da vam 

se zahvalim na ovim riječima koje ste iznijeli vezano za rad Centra za kulturu. 
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 Centar za kulturu, dobro ste rekli, ima devet svojih objekata i sve je to zaista teško 

koordinirati. Imamo 29 zaposlenih, velika je disperzija i objekata i uposlenika, ali evo. uspijevamo 

nekako raditi. 

 Kada govorimo o objektima. Gospodin Ćavalić je pitao za objekte dakle u kakvom se stanju 

nalazi što se tiče konkretno centralnog objekta to je prostor Galerije i Doma za kulturu našeg ovog 

Doma mladih. U jako je lošem stanju, međutim, evo sad smo krenuli da se uradi, da se zamijene 

prozori i fasada. Treba zaista zamijeniti i krov.  Prozore treba zamijeniti i fasadu treba uraditi. 

Vodovodnu mrežu treba uraditi itd. Dakle, to je stari jedan objekat koji je zaista onako sa zreo da 

se rekonstruiše. 

 Objekat je ogroman. Trebaju velika investicijska sredstva za to, ali evo mislim uz vašu 

pomoć da ćemo uspjeti to da uradimo. Najbolji primjer nam je Dom kulture na Husinu koji je u 

potpunosti renoviran, zamijenjeni su prozori, vrata, urađena je, zamijenjena je stolarija, urađena je 

termoizolacija, objekat je kao nov. Ima još nešto malo da se uradi oko krova, mislim i to očekuje 

neku vašu pomoć. Urađen je dakle prostor dakle znate ono igralište i vanjski teren je urađen, zaista  

za pohvaliti i to je izazvalo jedno veliko oduševljenje građana mjesne zajednice Husino. Imamo 

pozitivne reakcije i taj Dom kako je urađen već je počeo nekako da više živi. 

 Drugi objekat koji je za pozitivan primjer, to je Dom kulture u Gornjoj Tuzli isto tako 

urađen je u potpunosti i krov, urađena je stolarija, urađena termoizolacija, fasada, ulaz, sada je 

posljednja urađena i terasa na tom Domu tako da je to jedan sasvim drugi objekat dakle, to su već 

pozitivni neki primjeri. Kuća solidarnosti u Gornjoj Lipnici u jako dobrom stanju stime što bi 

trebalo uraditi određene građevinske u stvari geolozi to bolje znaju radovi kada su u pitanju 

površinske vode koje se slivaju u unutrašnjost objekta kada su velike padavine u pitanju, ali 

konkretno objekat kao objekat je u jako dobrom stanju. 

 Objekat, pomozite mi reči, Memorijalni centar Kapija vi znate da je renoviran u potpunosti 

prizemni dio objekta ostalo je još da se uradi sprat sis potkrovlje. Moja želja bi bila, evo tu 

očekujem i od vas jednu veliku pomoć i stručnu i na svaki drugi način ja bi volio da onu čitavu 

zgradu pretvorimo u Memorijalni centar. Dakle, da ne bude samo Memorijalni centar u prizemlju 

kad smo već dobili i vi ste dodijelili Centru za kulturu na upravljanje Memorijalni centar Kapija 

dodijelili ste onaj objekat koji je u jako dobrom stanju. Treba unutrašnjost malo da se uredi stime 

da bi ja od čitave one zgrade napravio da to bude muzej 25. maja i mislim da to ovaj grad zaslužuje. 

 Kada je u pitanju Dom književnosti. On je u jako dobrom stanju. Tu ne treba ništa raditi. 

Evo posljednja su bila neka krečenja to smo mi već završili. Šta još od objekata nisam? Ateje ujako 

dobrom stanju. I to će se nešto malo mijenjati. Trebaju przori, pošto je ona stolarija već stara. Tako 

što se tiče objekata neki su dobri, neki nisu. Neki nešto malo radimo tako da evo, uglavnom imate 

uvid u to stanje.  

 Drugo pitanje je bilo, koliko se sjećam Dom književnosti. Dom književnosti ima svoju 

nekako duplu namjenu. Dakle, onje kao muzej književnosti napravaljen sa svojom stalnom 

postavkom koja je posvećena Meši Selimoviću i Dervišu Sušiću. Dakle, čisto muzejske postavke, 

stalne postavke koje se ne skidaju, koje se ne mijenjaju i služi kao spomen soba. 

 Druga aktivnost mu je za promotivne aktivnosti. Evo sutra naveče imate u 19 sati promocija 

dvije lijepe knjige Maide Travančić iz Tešnja književnice koja je doktorirala književnost i biće 

jedna lijepa promocija tu dakle ima i tu promotivnu aktivnost.  

 Bio je neki dan i OSCE i tako. Imamo neke aktivnosti stime što trebat će nam još dodatni 

sredstava za ove prostore koje ste nam vi dodijelili na Gradskom vijeću ostale prostorije koje su 

pripadale Udruženju likovni umjetnika. Dakle, sada čitav sprat pripada Domu književnosti Centru 

za kulturu. E tu će nam trebati dodatna finansijska sredstva da bi taj prostor adaptirali.  
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 Dugo vremena su ga koristili umjetnici, odnosno Udruženje umjetnika Tuzlanskog kantona 

i onako svako se nešto malo brinuo, a nije se niko ništa brinuo. Tako da treba malo krečit, treba 

malo i stolariju promijeniti, tako da će nam trebati tu određena finansijska ulaganja. Ja mislim da 

sam odgovorio na sve. Nadam se da ste zadovoljni odgovorima. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu Edine.  U redu je. Stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR 

ZA KULTURU TUZLA ZA 2019. GODINU i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je 

okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2019. 

GODINU usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 Sada stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU 

TUZLA ZA 2020. GODINU i pozivam vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2020. 

GODINU usvojen sa 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 Zamolit ću Slađanu da pročita zaključke. 

 

 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Gradsko vijeće Tuzla sugeriše gradonačelniku Grada Tuzle i Službi za budžet i finansije da 

se, prilikom izrade budžeta Grada Tuzle za narednu godinu, pokušaju iznaći finansijska sredstva 

potrebna za rekonstrukciju vodovodne mreže u centralnoj zgradi Ustanove, Ul. Dragiše Trifkovića 

broj 2, u cilju smanjenja potrošnje i ostvarivanja ušteda, za preuređenje frontalnog dijela centralne 

zgrade i adaptaciju dotrajale krovne konstrukcije u cilju smanjenja opasnosti po sigurnost korisnika 

objekta, zaposlenika i prolaznika, za obezbjeđenje kompletne protupožarne zašitite kao i da se 

pokušaju obezbjediti dodatna sredstva ovoj Ustanovi za poboljšanje programskih sadržaja i 

aktivnosti kao i za aktivnosti na očuvanju kulture nacionalnih manjina u gradu Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne o pročitanim zaključcima. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključci usvojeni sa 28 glasova za, nije bilo protiv inije bilo 

suzdržanih.  

 Usvojeni su: 

 IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2019. GODINU I  

IZVJEŠTAJ O RADU JU CENTAR ZA KULTURU TUZLA ZA 2020. GODINU.  

 Gradsko vijeće Tuzla sugeriše gradonačelniku Grada Tuzle i Službi za budžet i finansije da 

se, prilikom izrade budžeta Grada Tuzle za narednu godinu, pokušaju iznaći finansijska sredstva 

potrebna za rekonstrukciju vodovodne mreže u centralnoj zgradi Ustanove, Ul. Dragiše Trifkovića 

broj 2, u cilju smanjenja potrošnje i ostvarivanja ušteda, zatim za preuređenje frontalnog dijela 

centralne zgrade i adaptaciju dotrajale krovne konstrukcije u cilju smanjenja opasnosti po sigurnost 

korisnika objekta, zaposlenika i prolaznika, za obezbjeđenje kompletne protupožarne zašitite kao i 
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da se pokušaju obezbjediti dodatna sredstva ovoj Ustanovi za poboljšanje programskih sadržaja i 

aktivnosti kao i za aktivnosti na očuvanju kulture nacionalnih manjina u gradu Tuzla.  

 

 Prelazimo na četrnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

 RASPRAVA O PUTNOJ IZOLIRANOSTI TUZLE U ODNOSU NA OSTALE 

VEĆE GRADOVE U FBIH.  

 

 Ovo je predložio Admir Ćavalić danas da se uvrsti u Dnevni red. Vi ste rekli imamo neki 

zaključak da donesemo. Evo izvolite. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća, hvala za mikrofon i dnevni red. 

 U suštini dakle, molim vas da ne polemišemo puno oko ove tačke. Volio bi da se usvoji 

zaključak da Gradsko vijeće Tuzla daje punu podršku gradonačelniku Grada Tuzle i premijeru 

Tuzlanskog kantona u svrhu  rješavanja problema putne izolacije grada Tuzla u odnosno 

ubrzavanje inicijativa koje se tiču povezivanja sa Orašjem, Sarajevom i drugim gradovima i 

mjestima na području tuzlanskog kantona i Federacije Bosne i Hercegovine i Bosne i 

Hercegovine. 

 Bilo bi dobro da sekretar na najbolji način ukrtko formuliše ovaj zaključak.i da ga svi 

usvojimo jednoglasno. (NATAŠA PERIĆ – Glavna karika.) 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Stavite ga ovako na izjašnjavanje. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Je li se neko javlja ispred klubova vijećnika? Dobro. Zaključujem raspravu klubova 

vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. Sad će održati svog 

stranačkog kolegu. 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Samo da podržim kolegu Ćavalića u nastojanju da se dođe do rješavanja putne deblokade 

tuzlanskog kantona. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu Omere. Zaključujem raspravu vijećnika. Stavljam na izjašnjavanje, kako ovo sada 

ide? (Samo zaključak.) Samo ovaj zaključak znači vezano za razmatranje putne izoliranosti Tuzle 

u odnosu na ostale veće gradove u  federaciji. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo 

suzdržanih: 
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Gradsko vijeće Tuzla daje punu podršku gradonačelniku Grada Tuzle i premijeru 

Tuzlanskog kantona u aktivnostima koje poduzimaju u cilju rješavanja problema putne izoliranosti 

Tuzle u odnosu na ostale veće gradove u Federaciji Bosne i Hercegovine i ubrzavanju realizacije 

inicijativa koje se odnose na povezivanje Tuzle sa Orašjem, Sarajevom i drugim gradovima. 

 

 Prelazimo na petnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

 RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O KULTURI 

 

 To je juče što smo dobili materijal. Evo Slađana Krajina će vam pojasniti iako je danas 

objasnila o čemu se radi. Do kada traje javna rasprava, ali evo ponovo radi stenograma. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Ja sam već pojasnila. Znači 14. 9. na sjednici Skuštine je prihvaćen Nacrt Zakona o 

kulturi. Upućen je u javnu raspravu u trajanju od 30 dana.  

 Za provođenje javne rasprave zaduženo je Ministarstvo za kulturu, sport i mlade 

Tuzlanskog kantona. 

 Obzirom na vrlo kratak rok znači tek 28. 9. je Gradskom vijeću dostavljena obavijest o 

provođenju javne rasprave sa programom javne rasprave. Ja vjerujem da se niste  stigli 

pripremiti. Ako neko ima već sad neke primjedbe i prijedloge i sugestije da ih iznese. A ako ne, 

možda da bude zaključak s obzirom na ovaj relativno kratak rok i na činjenicu da je Gradskom 

vijeću tek 28. 9. dostavljena obavijest o provođenju javne rasprave sa programom javne rasprave,  

a da je sjednica Gradskog vijeća održana 30. 9. vijećnici će svoje primjedbe, prijedloge i sugestije 

dostaviti Ministarstvu za kulturu, sport i mlade Tuzlanskog kantona najkasnije do 15. 10. ako već 

nemate sad. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ima Admir Ćavalić se javio. 

 

ADMIR ĆAVALIĆ  

 

 Hvala puno za mikrofon. E, evo ovako. Znači ovo je vrlo dobar zakon, nema puno primjedbi 

u članu 14. zamolio bi da se briše u zagradi “privatne”. O čemu je riječ, dakle Elaborat o 

opravdanosti osnivanja ustanova kulture kaže osnivač privatne ustanove kulture dužan je podnijeti 

Elaborat mislim da to važi za javnu ustanovu kulture. Bez obzira dakle, bila privatna ili javna da 

mora biti neki elaborat o osnivanju. 

 Ja bi predložio član 14. stav jedan,ovo u zagradi „privatne“ da se briše. 

Član 16. umjesto “ministar” zamolio bi da se navede “Ministarstvo”, 

Član 21. stav d)  navodi se (Polako.) dat ću vam sve ove. Član 21. stav d) navodi se tamo 

ko može biti samostalni umjetnik pa kaže, zarez, da nije na redovnom školovanju. Ja sam za to da 

se to briše. 

I drugi stav e) istog člana kaže “a nije korisnik penzije”. Ustavni sud je donjeo odluku  

da penzioneri mogu biti u radnomodnosu, da mogu raditi. Tako da i to je nepotrebno u zakonu.  
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 I član 36. malo mi je nejasno, zato predlažem  stav b) briše. Kaže da Ministarstvo može 

kazniti od 1.000 do 5.000 maraka ukoliko, samo da vidim i s tim završavam, član 36., samo 

sekunda, ukoliko Ministarstvu ne podnese u roku, je li udruženje ili bilo ko drugi, ne podnese u 

roku prijavu za upis u registar pravni lica u oblasti kulture. 

 Dakle, ako se ne prijavite u taj registar možete hiljadu do pet hiljada maraka kazne. 

Mislim da je ovo nepotrebno da se kažnjava. Ako se neko ne prijavi u registar kulture, jer ako se 

neko ne prijaviu taj registar on neće moći koristiti beneficije Ministarstva iz oblasti kulture. 

Hvala vam. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika? Nema. Zaključujem 

raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Niko se ne javlja. Zaključujem raspravu 

vijećika. 

 Konstatujem da je Gradsko vijeće vodilo RASPRAVU O NACRTU ZAKONA O 

KULTURI. 

 Sad samo o zaključcima da se izjasnimo. 

 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se Nacrtu Zakona o kulturi: 

- da se u članu 14. stav (1) briše prva zagrada i riječ “privatne”, 

- da se u članu 16. stav (4) riječ “ministar” zamjeni rječju “Ministarstvo”, 

- da se u članu 21. stav (1) briše tačka d)  

- da se u članu 21. stav (1) tačka e) brišu riječi “a nije korisnik penzije”, 

- da se u članu 36. stav (1) briše tačka b). 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Stavljam na izjašnjavanje zaključak. Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da su pročitani zaključci usvojeni sa 21 glas za, nije bilo protiv i tri 

suzdržana. 

 

 Prelazimo na šesnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA  

 

Zamolit ću Slađanu samo da pročita prijedloge Komisije. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

 Komisija za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 29. 9. 2021. godine razmatrala 

prijedlog Kluba vijećnika Saveza za bolju budućnost za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice 

Brčanska Malta, te predlaže Gradskom vijeću 
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- da se  Anel Smajić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta, a da se na 

dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta izabere 

- Hajrija Imširović. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Kluba Saveza za bolju budućnost. Glasanje je 

okončano.  

 Konstatujem da je prijedlog Kluba Saveza za bolju budućnost usvojen sa 22 glasa za, 

jedan vijećnik je bio protiv i nije bilo suzdržanih te se: 

- Anel Smajić razrješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta,  

- Hajrija Imširović, bira člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta izabere 

 

 Nema više je li tako. (Samo pročitajte.) 

 

Prelazimo na šesnaestu tačku Dnevnog reda: 

   

TEKUĆA PITANJA 

   

S obzirom da nije bilo prijedloga koji bi se razmatrali u okviru ove tačke Dnevnog reda, 

zaključujem ovu tačku. 

 

Konstatujem da je dnevni red iscrpljen. 

 Dozvolite mi da, u ime predsjedavajućih Gradskog vijeća, uputim čestitke gradonačelniku 

Grada Tuzle, vijećnicima Gradskog vijeća Tuzla i svim građanima grada Tuzle povodom 2. oktobra 

– Dana oslobođenja Tuzle. 

 

Svečana sjednica Gradskog vijeća Tuzla održat će se u subotu, 2. oktobra 2021. godine sa 

početkom u 12,00 sati u Bosanskom kulturnom centru. 

 

Pozivam vijećnike i sve prisutne da dođu na svečanu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla. 

 

 Zahvaljujem se vijećnicima i zaključujem 9. redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla u 

18:30 sati. 

 

STENOGRAM SAČINILA               PREDSJEDAVAJUĆI 

 

   Senada Karabegović                            Nataša Perić, prof. s.r. 


